
آیت الله یوسف طباطبایی نژاد عنوان کرد؛

جاری شدن زاینده رود
تا 9 ماه آینده

2

نبودِ حلقه ی واسط میان معلولان و مسئولان؛

معابری که  هرگز 
مناسب سازی نمی شود!

3
»دنیای هوادار« از فیلم های احتمالی
جشنواره فجر گزارش می دهد )3(

از » قصر شیرین«  تا
»سال دوم دانشکده من«

4

بوکا جونیورز یا ریورپلاته؛ 

وقتی »فوتبال«
مرگ و زندگی می شود

8

خطیب جمعه  تهران
»قالیباف«  را بی عقل 

خواند؟

»دنیای هوادار« از آخرین وضعیت واگذاری پرسپولیس و استقلال گزارش می دهد؛2

سرخابی ها خصوصی نمی شوند!
8
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»دنیای هوادار« از لیگ یک گزارش می دهد؛

جدال مدعیان صعود 
در پاکدشت

در گفتگو با سرپرست هیئت جودو البرز؛

ساختار و امکانات مورد نیاز جودو 
باید تقویت شود

7 6

سرمقاله

همه چیز گران می شود به جز »دستمزد« انسان؛
هرکس که نمی تواند گوشت بخورد، 

خب نخورد!
قیمت دلار و ارز، هر روز رو به کاهش 
قیمت  افزایش  آن  از  پس  و  است 
تابستان  در  که  ای  کننده  دیوانه 
شاهدش بودیم و حتی دلار هجده 
کردیم،  تجربه  هم  را  تومنی  هزار 
ظاهرا قیمت ارز روند کاهشی و نزولی 
قابل تاملی را طی می کند و اخیرا 
به کانال ده هزار تومن هم وارد شده 
است. اتفاقی که کمی افزایش امید عمومی را هم در بر داشته و مردم 
را بیش از ماه های گذشته به ماه های پیش رو امیدوار و کمی از 
خشم آن ها را کاهش داده است. با این همه اما، به نظر می رسد 

هنوز هیچ اتفاقی رخ نداده است!
وقتی در تابستان دلار از شش هزار تومن به هجده هزار تومن 
رسید، قیمت همه چیز به جز اقلام اصلی دو الی سه برابر شد. از 
کالاهای واردتی که رشدشان به نظر طبیعی می رسید گرفته تا 
شیر و گوشت و موبایلی که تا آن موقع با سه میلیون خریداری 
می شد، در پاییز، دسته دوم آن هم با این قیمت گیر نمی آمد. 
اما همانطور که گفته شد، قیمت اقلام واردتی کاملا طبیعی بود 
که جهش پر شتاب تری داشته باشند و با پایین آمدن دلار، تکان 

آن چنانی نخورند.
اما حالا که قیمت دلار حدود هفت هزار تومن ارزان تر از نیمه 
دوم مرداد و شهریور شده، علت گران ماندن اقلام چیست؟ وارد 
کننده مگر کماکان مجبور است با دلار هجده هزار تومن وارد کند 
که قیمت هیچ چیز تکان نمی خورد؟ وارد کننده به کنار، تولید 
کننده های داخل که آن روزها گرانی دلار را بهانه می کردند تا 
گرانی اجناسشان را توجیه کنند، چرا حالا خم به ابروی خود 
نمی آورند؟ وقتی حقوق هیچ طبقه ای در جامعه افزایش پیدا 
نکرده، چرا با گرانی دلار تنها اقلام گران می شوند؟ طبیعی است 
که بازگشت به قیمت های قبل را نمی خواهیم، اما حداقل ماجرا 
این است که یک توازنی میان دستمزد اقشار جامعه و بالا رفتن 

قیمت ها برقرار باشد.
با این رویه ای که شاهدش هستیم، سال به سال اقشار ضعیف، 
صحبت  مسئولان  که  هم  گونه  آن  و  شوند  می  تر  ضعیف 
می کنند، ظاهرا هیچ مشکلی وجود ندارد! هیچ بعید نیست 
که بزودی شاهد آن باشیم، مدیری به صراحت بگوید:»هرکس 
که نمی تواند گوشت بخورد، خب نخورد!« اصلا خواسته زیادی 
نیست وقتی می گوییم اگر قرار است قیمت ها »واقعی« شوند، 
پس حقوق ها و دستمزد ها هم باید »واقعی« شوند؛ در غیر 
این صورت، فرمول ساده است: با این درآمدها، هزینه های 
جاری - جهت یک زندگی بسیار متوسط و نه بیشتر - اصلا با 

عقل جور در نمی آید...

پس از کش و قوس های فراوان، پیروز 
حناچی شهردار منتخب شورای شهر 
تهران، با حکم وزیر کشور ایران رسما 

شهردار پایتخت ایران شد.
اعضای شورای شهر تهران حدودا دو 
به  را  حناچی«  »پیروز  پیش  هفته 
سمت شهردار جدید این شهر انتخاب 
کرده بودند اما وزیر کشور باید حکم 
شهردار جدید را صادر می کرد که این 
اتفاق تا پنجشنبه هفته گذشته رخ 
نداده بود )با گذشت بیش از دو هفته 
شورای  سوی  از  حناچی  انتخاب  از 
ها  برخی شنیده  تهران( حتی  شهر 
حاکی از ایجاد مشکل و برخی ابهامات 
در تایید صلاحیت پیروز حناچی بود. 
شنیده هایی که تا ساعاتی با دلایل 
واهی و عجیب رنگ واقعیت به خود 
گرفت که نهایتا با تدبیر رئیس شورای 
شهر تهران و پافشاری شورا نشینان، 
صلاحیت وی با پنج روز تاخیر، تایید 
و حناچی، پیروز صندلی بهشت شد ...
و  شهر  شورای  اعضای  از  برخی 
مدیران وزرات کشور ایران علت این 

در  اطلاعات  وزارت  تعلل  را  تاخیر 
ارسال پاسخ استعلام درباره حناچی 

اعلام کرده بودند.
علی اعطا سخنگو و عضو شورای شهر 
حکم  صدور  خود  توییتر  در  تهران 
اعطا  است.  کرده  تایید  را  حناچی 
گفته:»از هیات محترم دولت، به ویژه 
شخص رئیس جمهور و همچنین وزرای 
محترم کشور و اطلاعات که با سعه صدر 
موضوع صدور حکم شهردار منتخب را 
دنبال کرده و در طول مدت پیگیری با 
شورا تعامل کردند، قدردانی می کنیم.«

پیروز حناچی سومین شهردار تهران 
در دوره فعلی شورای شهر است که 
حدود دو سال از عمر آن می گذرد. 
شهردار  اولین  نجفی  محمدعلی 
منتخب این دوره از شورا، با دستور 
قوه  دادستان  منتظری  محمدجعفر 
از  ایران  اسلامی  جمهوری  قضائیه 

سمت خود استعفا داده بود.

دکتر »پیروز حناچی« کیست؟
دارای  و  متولد ۱۳۴۳  پیروز حناچی 

و  معماری  ارشد  کارشناسی  مدرک 
مرمت   - معماری  تخصصی  دکترای 
شهرهای  سازی  زنده  باز  و  شهری 
تاریخی از دانشگاه تهران است. برخی 
عبارتند  وی  مسئولیت های  سوابق 
اجرای  و  مهندسی  نظام  »معاون  از: 
ساختمان وزارت مسکن و شهرسازی«، 
»رئیس مرکز مطالعاتی و تحقیقاتی 
معماری و شهرسازی«، »دبیر شورای 
کشور«،  معماری  و  شهرسازی  عالی 
ترافیک«،  عالی  شورای  »عضو 
»رئیس مرکز مطالعاتی و تحقیقاتی 
مسکن  وزارت  شهرسازی  و  معماری 
و  معماری  »معاون  شهرسازی«،  و 
شهرسازی وزیر راه و شهرسازی«، »دبیر 
شهرسازی  و  معماری  عالی  شورای 
عالی  شورای  حقیقی  »عضو  ایران«، 
میراث فرهنگی کشور«، »مشاور رئیس 
دانشگاه تهران«، »مدیر گروه مرمت و 
ابنیه و بافت دانشکده معماری دانشگاه 
زیربنایی  کمیسیون  »عضو  تهران«، 
کمیسیون  »عضو  اصلاحات«،  دولت 
ماده ۵«، »رئیس شورای تدوین مقررات 

ملی ساختمان«، »معاون فنی و عمرانی 
شهرداری تهران« و »معاون معماری و 

شهرسازی شهرداری تهران« است.

درخواست پول از صندوق
توسعه ملی

پیروز حناچی، شهردار تهران صبح 
اهدای  مراسم  در  پنجشنبه  روز 
حکم شهرداری به وی، درخواست 
مبلغ قابل قبولی از صندوق توسعه 
ملی برای حل مشکلات تهران کرد. 
وی در اولین موضع گیری خود به 
عنوان شهردار تهران، اظهار داشت:» 
پایتخت 2۴0ساله است که  تهران 
پایتخت  به عنوان  قاجار  ابتدای  از 

انتخاب شد.«
کرد:»آلودگی  تصریح  تهران  شهردار 
تهران  شهر  چالش  اصلی ترین  هوا 
است. از وزیر کشور می خواهم با توجه 
بررسی  پایانی  روزهای  در  اینکه  به 
بودجه قرار داریم، مبلغ قابل قبولی از 
صندوق توسعه ملی پیش بینی شود تا 

بتوان این مشکل  را حل کرد.«

سرانجام پس از پنج روز تاخیر!

شهردار پایتخت » پیروز« شد

برخی شنیده ها حاکی از ایجاد مشکل و برخی 
ابهامات در تایید صلاحیت پیروز حناچی بود. 
و  واهی  با دلایل  تا ساعاتی  که  هایی  شنیده 
عجیب رنگ واقعیت به خود گرفت که نهایتا با تدبیر رئیس 
شورای شهر تهران و پافشاری شورا نشینان، صلاحیت وی با 
پنج روز تاخیر، تایید و حناچی، پیروز صندلی بهشت شد ...

1

سرمربی سابق تیم ملی ایران و پرسپولیس  
بر  را  خوزستان  فولاد  فوتبال  تیم  هدایت 

عهده گرفت.
باشگاه  به گزارش »دنیای هوادار«،  مسئولان 
فولاد پس از مذاکره با افشین قطبی با او به توافق 
رسیدند و در همین راستا خبرهای رسیده از اهواز 

حکایت از توافق نهایی مدیران باشگاه فولاد با 
افشین قطبی دارد. این مربی با پرواز بامداد امروز 

وارد تهران شد.
از  پس  خوزستان  فولاد  تیم  حاضر  حال  در 
برکناری ایلی استن رومانیایی، عزیز فریسات 
را به عنوان سرمربی موقت روی نیمکت خود 

دارد. قابل ذکر است توافق افشین قطبی با 
فولاد خوزستان در شرایطی صورت گرفته که 
مشکل مالیاتی وی که از دوره اول حضور او 
در پرسپولیس به وجود آمده بود، توسط این 

باشگاه و فولاد خوزستان حل و فصل 
شده است.

مجید سعیدی از همکاران و خبرنگاران با سابقه ورزشی 
کشور به دلیل عارضه قلبی در بیمارستان نفت بستری است.
به گزارش »دنیای هوادار«، با خبر شدیم مجید سعیدی از 
همکاران و خبرنگاران با سابقه و توانمند ورزشی کشورمان چند 
روزی است به دلیل عارضه قلبی در بخش سی سی یو بیمارستان 

نفت بستری است. بر همین اساس و طبق صحبت های یکی از 
همراهان این همکارعزیز،شرایط عمومی مجید سعیدی خوب 

است اما او باید تحت مراقبت ویژه باشد.
روزنامه دنیای هوادار به نوبه خود برای این همکار خوب و 

بامحبت آرزوی بهبودی و سلامتی دارد.

آرزوی سلامتی برای همکار رسانه ای

سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداری کرج
آگهی تجدید مناقصه عمومی به شماره 97-41

خرید لوازم مورد نیاز جهت پروژه های حفظ و نگهداری و امانی

مبلغ اولیهموضوع تجدید مناقصهردیف

12/019/550/000 ریالخرید لوازم مورد نیاز جهت پروژه های حفظ و نگهداری و امانی1

سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداری کرج در نظر دارد نسبت به خرید لوازم مورد نیاز جهت پروژه های حفظ و نگهداری و امانی را از طریق تجدید 
مناقصه عمومی به اشخاص حقوقی و حقیقی واگذار نماید.

1 - شرایط متقاضی:
- اشخاص حقوقی: اساسنامه شرکت - کد اقتصادی - گواهی ارزش افزوده - آگهی تاسیس - آخرین تغییرات )روزنامه رسمی( و سایر مدارک ثبتی - نمایندگی رسمی و 

مجوز از ارگانها و ادارات ذیربط و کارخانجات تولید.
- اشخاص حقیقی: جواز کسب معتبر - ارزش افزوده - نمایندگی رسمی و مجوز از ارگانها و ادارات ذیربط و کارخانجات تولید. 

2 - سپرده شرکت در مناقصه به یکی از روشهای ذیل ارائه گردد:
- متقاضیان می بایست بابت شرکت در مناقصه مبادرت به ارائه ضمانتنامه بانکی ) تا ۴۵ روز اعتبار داشته و قابل تمدید باشد ( به مبلغ 600/977/۵00 ریال و یا

- واریز فیش نقدی به مبلغ فوق به حساب شماره ۱00۱00۱00۱2۱ بانک شهر شعبه عظیمیه ۴۵ متری کاج به نام شهرداری کرج
۳- برندگان نفر اول و دوم مناقصه هرگاه حاضر به انعقاد قرارداد نباشند سپرده آنان به ترتیب ضبط خواهد شد.

۴- سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداری کرج در رد یا قبول پیشنهادات مختار است.
۵- مبلغ ۵00/000 ریال بابت هزینه خرید اسناد مناقصه به حساب شماره 70082۴۱26۳98 بانک شهر شعبه عظیمیه واریز و اصل فیش واریزی به امور پیمانهای سازمان 

ارائه نمایند. ) با همراه داشتن کارت اعتباری امکان واریز وجه در محل وجود دارد (
6- متقاضیان جهت خرید اسناد مناقصه از تاریخ نشر این آگهی به مدت ده روز می توانند در ساعت اداری به امور قراردادهای سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری 

شهرداری کرج واقع در عظیمیه - ضلع شمالی میدان استقلال - طبقه اول دفتر امور پیمانها مراجعه و یا با شماره تلفن ۳2۵۴0۳0۳ )026( تماس حاصل نمایند.
7- محل دریافت اسناد و قبول پیشنهادات: دبیرخانه سازمان می باشد.

8- مهلت ارائه و تحویل اسناد: حداکثر ۱0 روز کاری از تاریخ انتشار آگهی و تاریخ بازگشایی پاکات اولین جلسه بعد از عودت اسناد میباشد.
9- همراه داشتن مهرشرکت و معرفی نامه ممهور به مهر و امضاء مدیر عامل شرکت هنگام خرید اسناد مناقصه الزامی می باشد.

۱0- سایر اطلاعات و جزئیات در اسناد مناقصه مندرج شده است.
۱۱- هزینه چاپ دو آگهی توامان به عهده برنده مناقصه می باشد.

 امور قراردادها و روابط عمومی
 سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداری کرج

شهرداری کرج
سازمان سیما منظر و فضای سبز شهری

مهدی تیموری

سرانجام پس از پنج روز تاخیر!

شهردار پایتخت »  پیروز«  شد

بازگشت افشین قطبی به لیگ ایران قطعی شد؛
»امپراطور« در تور فولاد خوزستان

خلیلی اردکانی  در گفتگو با
»دنیای هوادار« تاکید کرد؛

نیروهای مازاد؛ درد 
3بزرگ شهرداری کرج!
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خبر

جریان آب در زاینده رود، مطالبه ای است 
از  را  آن  که  اصفهانی ها سال هاست  که 
سال ها قبل به عنوان درخواست اصلی 
بر کشور  دولت های حاکم  همه  از  خود 
کرده اند؛  مطرح  اخیر  دهه  دو  طی  در 
مطالبه ای که در همه این سال ها صرفاً 
داده شده  پاسخ  رنگارنگ  با وعده های 
است.  نداشته  بر  در  نتیجه ای  عملاً  و 
صنعت  از  مهمی  بخش  طرفی،  از 
از دست  دلیل  به  این شهر  گردشگری 
استراتژیک،  و  مهم  رودخانه  این  رفتن 

افت محسوسی داشته است.

تشکیل »کمپین زاینده رود من کو؟« 
تمامی  که  مدت هاست  اصفهان،  مردم 
حق  این  مطالبه  برای  را  خود  غم  و  هم 
نه  را  زاینده رود  به کار گرفته اند و احیای 
به  بلکه  عنوان حق طبیعی خود  به  تنها 

حفظ  برای  موجود  راهکار  تنها  عنوان 
اصفهان  استان  در  سرزندگی  و  حیات 
پیگیری کرده اند و به همین دلیل، کمپین 
»زاینده رود من کو؟« در فضای مجازی با 

استقبال بالای کاربران همراه شد.

به  پاسخ  برای  هفت گانه  پروژه های 
مطالبات مردم اصفهان

موضوع  این  در  پیگیری ها  اساس،  این  بر 
نتایجی در بر داشت و استاندار سابق اصفهان 
در مراسم و تودیع و معارفه خود با رونمایی 
زاینده رود«  هفتگانه  »پروژه های  کتاب  از 
رونمایی کرد و در آیین تودیع خود اظهار 
کرد:»پروژه های هفتگانه احیای زاینده رود با 
همکاری کارگروه سازگاری با کم آبی استان 
اصفهان در یک کتابچه معرفی شده است؛ 
دولت  محدودیت های  داشتن  نظر  در  با 
بودجه این پروژه ها تأمین شده و در صورت 

اجرا توسط مدیریت جدید استان اصفهان 
9 ماه دیگر آب در اصفهان جاری می شود.«

مشکل اصفهان، آب است
نیز  نژاد  طباطبایی  یوسف  سید  الله  آیت 
بارها  و  کرد:»بارها  اظهار  رابطه  این  در 
این  است،  آب  اصفهان  مشکل  گفته ایم 
به  نسبت  مهرعلیزاده  آقای  که  دلسوزی 
استانداران  دیگر  را  داشت  آب  موضوع 
نداشتند و حتی عرضه رفع معضل کم آبی 

اصفهان را نیز نداشتند. 7۵ درصد استان 
آن  نشود  اگر دقت  و  است  کویر  اصفهان 
تبدیل  کویر  به  هم  باقیمانده  درصد   2۵
می شود؛ نه وزرای نیرو، نه رؤسای جمهور 
و نه استانداران اصفهان برای مشکل آب، 
نکرد  تجاوز  شعار  و  حرف  از  اقداماتشان 
کم آبی  مشکل  رفع  عرضه  هم  شاید  و 
چپ  و  راست  دولت های  نداشتند؛  را 
کوچک ترین توجه را به مشکل آب اصفهان 

نداشتند.«

قهرمانی البرز در مسابقات والیبال 
استعداد های برتر کشور

والیبال  مسابقات  دوره  اولین  قهرمان  رامسر  در  البرز  تیم 
برای کسب عنوان  البرز  تیم  برتر کشور شد.  استعداد های 
قهرمانی، در فینال حریفش گیلان را از پیش رو برداشت. 

تیم گلستان هم به عنوان سوم رقابت ها دست یافت.
کشور  برتر  استعداد های  والیبال  مسابقات  دوره  نخستین 
با حضور ۳۱ تیم از استان های مختلف کشور از چهارم تا 
هشتم آذر ماه در اردوگاه شهدای هفتم تیر شهرستان رامسر 

برگزار شد.
تیم مازندران میزبان مسابقات، با قبول شکست مقابل گیلان 
نایب قهرمان رقابت ها در مرحله یک چهارم نهایی حذف شد.

کشف 170 میلیون ریال لوازم خانگی 
قاچاق در سوادکوه

سرهنگ مهدی خادمی فرمانده انتظامی شهرستان سوادکوه با 
اشاره به راستای اجرای طرح مبارزه با کالای قاچاق گفت:»پس 
از اطلاع از ورود یک دستگاه خودرو سمندحامل بار قاچاق به 
داخل شهرستان، ماموران پلیس آگاهی شوادکوه بلافاصله جهت 

رسیدگی به موضوع وارد عمل شدند.«
با تحت پوشش  آگاهی شهرستان  پلیس  افزود:»ماموران  وی 
قرار دادن محور تردد خودرو مورد نظر در نهایت موفق شدند 

خودروی حامل بار قاچاق را شناسایی و آن را توقیف کنند.«
نظر  افزود:»طبق  سوادکوه  شهرستان  انتظامی  فرمانده 
کارشناسان، ارزش این محموله قاچاق به ۱70 میلیون ریال 

می رسد.«

کلاه برداری تازه در برخی پمپ  بنزین ها
معاون تامین و توزیع شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی 
گفت: »وزارت نفت، نه در توزیع افزودنی های سوخت نقش 

دارد و نه موافق آن است.«
به گزارش »دنیای هوادار«، بررسی منع توزیع افزودنی های 
جلسه  دومین  و  سی  در  سوخت  جایگاه های  در  سوخت 
محیط  سازمان  در  که  هوا  آلودگی  کاهش  ملی  کارگروه 

زیست برگزار شد، در دستور کار قرار گرفت.
اکبری معاون تامین و توزیع شرکت ملی پخش فرآورده های 
جایگاه های  در  که  افزودنی هایی  گفت:  باره  این  در  نفتی 
سوخت تولید می شود، تولید شده پالایشگاه های وزارت نفت 
نیست و هرگز وزارت نفت اعلام نکرده که سوخت تولیدی 

در پالایشگاه ها، نیازمند افزودنی است.
اکبری با اشاره به این که عمده افزودنی ها تحت عنوان اکتان 
تاکید کرد:»:با  افزا در جایگاه های سوخت عرضه می شود، 
توجه به بررسی های انجام شده و نمونه برداری  های صورت 
گرفته، علی رغم ادعاهای مطرح شده؛ این افزودنی ها باعث 
به  نیازی  که  نمی شود. هرچند  اکتان سوخت هم  افزایش 
اکتان افزا نیست چون بنزین سوپر و معمولی در جایگاه ها 
توزیع می شود که نیازی به اکتان افزا ندارد. بنابراین هیچ 
ضرورتی برای توزیع افزودنی ها در جایگاه های سوخت وجود 

ندارد.«

اخبار

کمتر از پنج درصد آب پشت سد 
زاینده رود به یزد اختصاص می یابد

محمدمهدی جوادیان زاده پنجشنبه شب در نشست هم اندیشی 
و دورهمی با رسانه ها گفت:»نهایت تخصیص آب انتقالی از سد 
زاینده رود 98 میلیون مترمکعب بود ولی متوسط آن 60 میلیون 

مترمکعب سالانه داده شد.«
وی با بیان اینکه شرایط امروز آبی غیرطبیعی و نگران کننده است، 
افزود:»در این شرایط برخی اطلاعات نادرست به مردم به ویژه در 
میان کشاورزان شرق اصفهان پخش می شود و این موجب شده 
یکسری به دنبال ماجراجویی باشند و ضمن تحریک کشاورزان، 

شبانه به خط لوله انتقال آب یزد آسیب وارد کنند.«
مدیرعامل آب منطقه ای یزد اضافه کرد: »تخصیص آب منطقه ای 
پس از پیگیری های زیاد ائمه جمعه و مسئولان استان و کشوری 
انجام شده و رفت آمدهای بسیار و نیز مطالعه های متعدد صورت 

گرفت و منابع و مصارف سایر نقاط مدنظر گرفته شد.«
جوادیان زاده ادامه داد:»ولی مشاهده می کنیم یک دفعه پس از 
۱۳ سال مطرح می شود که سهم تخصیصی یزد، حقا به کشاورزان 
است و این امر موجب سوءاستفاده عده ای برای تخریب خط لوله 

انتقال آب به یزد شده است.«
وی با بیان اینکه برای برخورد با متخلفان تخریب خط لوله آب 
یزد، سه شکایت ارسال و یک مورد نیز از طرف کانون وکلای 
استان یزد تنظیم شد، تصریح کرد:»افراد ماجراجویی که شبانه 
لوله را تخریب و آب را قطع می کنند کشاورز نیستند و باید با آنها 
برخورد کرد چون آنها به دنبال برهم زدن ارتباطات فرهنگی و 

اجتماعی عمیق بین دو استان هستند.«
و  تمیز  اطلاع رسانی شفاف،  تا  کرد  درخواست  رسانه ها  از  وی 
بی غرض را مدنظر قرار داده و آدرس های درست درباره وضعیت و 

سهم آب یزد ارائه دهند.
این مسئول تأکید کرد:»رسانه ها و خانه مطبوعات کمک کنند تا جو 
استان، پایدار و نگرانی مردم رفع و آینده فرزندانمان تضمین شود و 
در این خصوص مهم ترین اقدام کمک به فرهنگ سازی برای مدیریت 
مصرف آب و صرفه جویی است تا تفکر هزاران ساله یزد پایدار بماند.«
مدیرعامل آب منطقه ای یزد یادآور شد:»در این خصوص طرح 
بخش  در  درصد  شامل ۵0  آب  مصرف  مدیریت  درصد   ۱00
بخش  در  و 20درصد  بخش صنعت  در  ، ۳0درصد  کشاورزی 

شرب و بهداشت تهیه شده است.«

تغییر ناگهانی لیدر اصلاحات در فارس
یک منبع آگاه نزدیک به مدیرعامل منطقه آزاد کیش از تغییر 

محمدابراهیم انصاری لاری خبر داد.
وی افزود:»پیش از این برخی معتقد بودند انصاری لاری مشمول 
قانون منع بکارگیری بازنشستگان است، اما وی با ارائه درخواستی 
به دیوان عدالت اداری توانسته بود مجوز ادامه فعالیت خود را 
اخذ کند و تغییر ناگهانی وی هیچ ارتباطی با این موضوع ندارد.«
این منبع آگاه خاطرنشان کرد:»انصاری لاری که نقش لیدری 
اصلاح طلبان فارس را برعهده داشته و استاندار فارس در دولت 
اصلاحات به شمار می رود، بسیاری از مدیران منطقه آزاد کیش را 
از افراد سیاسی نزدیک به خود در فارس منصوب کرده و همین 
موضوع سبب حواشی زیادی برای وی شد؛ به طوری که چندی 
پیش یکی از مدیران ارشد منطقه آزاد کیش که از چهره های 
شاخص سیاسی نزدیک به انصاری لاری و موسوی لاری به شمار 
می رود، به اتهام تخلفات سنگین مالی در گذشته بازداشت شد و 

هم اکنون با قرار وثیقه چند میلیارد ریالی آزاد است.«

یک نگاه

آغاز عملیات اجرایی سه طرح 
پیاده محور

عملیات اجرایی سه طرح پیاده محور در 
شیراز اجرا می شود.

شهردار شیراز گفت:»این طرح ها شامل 
پیاده راه محور حافظ از دروازه قرآن تا 
میدان  از  زندیه  محور  اصفهان،  دروازه 
و  امام حسین )ع(  تا میدان  شهرداری 

کوچه باغ های قصر دشت است.«
اجرایی  افزود:»مطالعات  اسکندرپور 
این سه طرح در ماه های آینده تکمیل 
می شود و عملیات اجرایی آن ها در سال 

98 آغاز خواهد شد.«
تفکر،  نیازمند  محور  انسان  طرح های 
تعمق، مطالعات گسترده دقیق و فنی و 
در نظر گرفتن جوانب مختلف اجتماعی، 
دلیل  همین  به  و  است  شهر  فرهنگی 
اجرای  و  طراحی  مطالعه،  مراحل 
پروژه های انسان محور زمان بر خواهد 

بود.
شهردار شیراز اظهار کرد:»در این زمینه 
شهرسازی،  حوزه  اساتید  و  نخبگان  از 
معماری، ترافیک و و شهروندان دعوت 
می کنم با ارائه نظرات خود در طراحی 
پروژه های انسان محور مشارکت کنند.«

فعالیت مترو و اتوبوس در 
اصفهان هماهنگ می شود

فاتحی اظهار کرد:»در راستای  علیرضا 
سیاست های شهرداری اصفهان در زمینه 
سیستم یکپارچه حمل و نقل، پس از 
تکمیل خط یک مترو از شهرک قدس 
با هماهنگی های درون  پایانه صفه  تا 
اتوبوسرانی،  واحد  شرکت  در  سازمانی 
ساماندهی و بازنگری در شبکه خطوط 
اتوبوسرانی با هدف افزایش مسافران در 
دستور کار قرار گرفت.« وی ادامه داد:»در 
دسترسی  رویکرد  با  ارتباط  همین 
مترو  و  اتوبوس  مسافران  برای  آسان 
اتوبوسرانی  مبادی خطوط  از  تعدادی 
شهید  پاسداران،  ایستگاههای  یعنی 
دفاع  و  آزادی  آبان،   2۵ علیخانی، 
مترو  ایستگاههای  کنار  به  مقدس 
بهره  شرکت  مدیرعامل  شد.«  منتقل 
برداری مترو اصفهان اضافه کرد:»حذف و 
کاهش خطوط موازی اتوبوس که از کارایی 
پایین تری برخوردار است. به همین جهت 
با همکاری های شرکت واحد اتوبوسرانی در 
کریدورهای خیابان امام خمینی، خیابان 
کاوه و خیابان هزارجریب در دست اقدام 

است.«

اولین آکادمی سالمندان کشور 
در مشهد افتتاح شد 

»علیرضا محجوب« دبیرکل خانه کارگر و 
نماینده مردم تهران در مجلس در مراسم 
افتتاح اولین آکادمی سالمندان کشور که 
در مشهد برگزار شد، گفت:»پدیده پیری 
نزد ما ایرانیان به دوگونه دیده می شود 
عده ای بویژه در اشعار فارسی  کهنسالی 

را حد تعالی انسان می دانند.«
از  برگرفته  نیز  داد:»عده ای  ادامه  وی 
را   کهنسالی  و  پیری  ایرانی  مثل های 
همان بازنشستگی و از کارافتاده  ای تلقی 

می کنند.«
از  بیش  حاضر  حال  افزود:»در  وی 
داریم  کشور  در  بازنشسته  7میلیون 
کشور  جمعیت  درصد   ۳/9 حدود  که 
راستا  همین  در  و  می شوند  شامل  را 
جلوگیری  و  تجربه  از  بهره مندی  و  
مشکلات احتمالی این قشر راهکارهای 

مناسب را باید برنامه ریزی کنیم.«
باعارضه  بتوانیم  کرد:»باید  تاکید  وی 
پیری و کهنسالی بامراقبت و پیشگیری 
احساس  ضرورت  و  کرد  مقابله 
خوشبختی در این سنین امری اجتناب 

ناپذیر است.«

دستگیری اعضای توزیع 
کنندگان مواد مخدر در فریدن

فرمانده  محمدي«  »رضا  سرهنگ 
تشریح  در  فریدن  شهرستان  انتظامي 
این خبر گفت:»در راستاي اجرای طرح 
پاکسازی نقاط آلوده و برخورد با توزیع 
کنندگان خرد مواد افیونی طرح عملیاتي 
مرصاد اجرا شد که با موفقیت به اتمام 

رسید.«
وی افزود:»در نتیجه اجرای این طرح 2 
خرده فروش مواد افیونی دستگیر و از 
مخفیگاه آنها ۳ کیلو و 9۵۵ گرم تریاک 

کشف شد.«
این مقام انتظامی بیان داشت:»در این 
رابطه پرونده تشکیل و هر 2 متهم برای 
اقدامات قانونی به مراجع قضائی تحویل 
داده شده اند که به زودی اقدامات بعدی 

صورت خواهد گرفت.«
در  فریدن  شهرستان  انتظامي  فرمانده 
پایان با تأکید بر استمرار و جدیت پلیس 
در پاکسازي نقاط آلوده تصریح کرد:»به 
منظور سالم سازي و پاکسازي مناطق 
آلوده و جلب رضایت عمومي مردم این 
طرح و طرح هاي مشابه همچنان تداوم 

خواهد یافت.«

پیمان های پولی آسیایی راهی برای 
ناکارآمد کردن تحریم های آمریکایی

شورای  مجلس  رئیس 
ظرفیت  به  اشاره  با  اسلامی 
آسیایی  بین المجالس  بالای 
گفت:»دولت های آسیایی باید به 
سمت اجرای پیمان های پولی و 

همکاری های بانکی بروند.«
وی در ادامه با بیان اینکه تمرکز 
کار بین المجالس آسیایی بر 

همکاری های اقتصادی است، عنوان کرد:»پیشنهادهای خوبی در 
این حوزه مطرح شد که دولت ها باید به سمت اجرای آن بروند 
که پیمان های پولی و همکاری های بانکی یکی از مهم ترین این 

مسائل است.«
لاریجانی ادامه داد:»بعد از اجرای تحریم های آمریکا نسبت به 
کشورهای مختلف در ذهن بسیاری از کشورها این نکته به وجود 
آمده که باید راه های دیگری پیدا کنند چرا که پیمان های پولی 

راهی برای ناکارآمد سازی آن هاست.«

ظریف برای استیضاحش 
به مجلس می رود

امور  محمدجواد ظریف وزیر 
خارجه کشور یکشنبه هفته 
پاسخگویی  منظور  به  آینده 
ملی  امنیت  کمیسیون  به 
مجلس  خارجی  سیاست  و 

می رود.
دستور جلسات کمیسیون های 
شورای  مجلس  تخصصی 

اسلامی در هفته آینده )۱0 الی ۱۴ آذرماه 97( مجلس شورای 
اسلامی اعلام شد. بر این اساس بررسی سوال و استیضاح ظریف 
با حضور وی در کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس 
شورای اسلامی صورت گرفته و هچنین طرح ممنوعیت  اشتغال 
به بیش از یک شغل نیز در کمیسیون اجتماعی خانه ملت بررسی 
زیرذره بین وکلای ملت قرار خواهد گرفت. گفتنی است که 
چندی پیش یکی از نمایندگان از جمع آوری امضا برای استیضاح 

وزیر امور خارجه خبر داده بود.

تحقیق و تفحص از صندوق بازنشستگی 
کشور بررسی می شود

شورای  مجلس  نمایندگان 
اسلامی در نشست علنی هفته 
آینده پارلمان تقاضای تحقیق 
عملکرد  بررسی  از  تفحص  و 
صندوق  اقتصادی  بنگاه های 
بازنشستگی کشوری را بررسی 

می کنند.
دستور جلسات علنی هفته آینده 

) ۱۱ تا ۱۴ آذرماه 97( مجلس شورای اسلامی منتشر شد.
بر این اساس، گزارش کمیسیون اقتثادی مجلس درباره لایحه معافیت 
وزراتخانه ها و موسسات دولتی از پرداخت هزینه های ثبتی و همچنین 
گزارش کمیسیون اقتصادی مبنی بر تصویب تقاضای تحقیق و تفحص 
از بررسی عملکرد بنگاه های اقتصادی صندوق بازنشستگی کشوری، 
طرح یک فوریتی ساماندهی بازار خودرو و بررسی طرح یک فوریتی 
اصلاح قانون بودجه سال ۱۳97 کل کشور از برنامه های اساسی هفته 

آتی مجلس شورای اسلامی خواهد بود.

اخبار خانه ملت

امام جمعه کرج:
لابی گری های سیاسی برای ماندن در 

قدرت، مخالف شأن نمایندگی و وکالت 
مردم است

آیت الله حسینی همدانی بابیان اینکه نماینده انقلابی چه در نطق و 
چه در عمل هرگز منافع شخصی و جناحی را مقدم بر مسائل نظام 
و مردم در نظر نمی گیرد، خاطرنشان ساخت: لابی گری های سیاسی 
برای ماندن در قدرت و تلاش برای تقویت حزب و جناح مخالف 

شأن نمایندگی و وکالت مردم است.
آیت الله حسینی همدانی در بخشی از سخنان خود در واکنش به 
هتک حرمت به خانواده شهدا در اصفهان و تأکید بر تنبیه مصوبان 
این مسئله، بیان داشت: تکریم از خانواده شهدا و تجلیل از فرهنگ 
ایثار و مقاومت وظیفه ای است که همه مردم و به ویژه مسئولان 
نهادها و سازمان ها باید بیشتر به آن توجه کنند و اگر کوتاهی و 

تسامحی در این زمینه دارند، باید جبران کنند.
آیت الله حسینی همدانی اظهار داشت: نماینده ای که از تهدیدات 
رسانه ها و فشارهای مخالفین بترسد و از مواضع حق و الهی خود 

عقب نشینی کند، نمی تواند وظیفه خود را به درستی انجام دهد.
وی برخی مصوبات مجلس را در ساده اندیشانه خواند و خاطرنشان 
ساخت: نمایندگان مجلس بصیرت خود را بالا ببرند و ترفندها و 

نقشه های دشمن را به خوبی بشناسند.
آیت الله حسینی همدانی بابیان اینکه نماینده انقلابی چه در نطق و 
چه در عمل هرگز منافع شخصی و جناحی را مقدم بر مسائل نظام 
و مردم در نظر نمی گیرد، خاطرنشان ساخت: لابی گری های سیاسی 
برای ماندن در قدرت و تلاش برای تقویت حزب و جناح مخالف 

شأن نمایندگی و وکالت مردم است.

عضو کمیسیون اقتصادی مجلس علت 
 استیضاح ظریف را تشریح کرد

محمد حسن نژاد در مرند سئوال و استیضاح را حق نمایندگان 
مجلس شورای اسلامی دانست و اظهار داشت:»طرح استیضاح وزیر 

امور خارجه  در راستای اجرای دموکراسی و مردم سالاری است.«
نماینده مردم مرند و جلفا در مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه 
سوال کردیم که آقای ظریف با کدام سند و منطق مطرح کردند 
که در کشور پولشویی کلانی وجود دارد؟ افزود:»البته ما نمی گوییم 
نیست، پولشویی در هر کشوری ممکن است وجود داشته باشد اما 

طرح آن از طرف وزیر امور خارجه با چه هدفی بوده است؟«
وی خاطر نشان کرد:»اگر در یک خانواده یک فرد معتاد وجود 
داشته باشد، اعضای خانواده آن را در بیرون جار می زنند یا از طرق 

مناسب رفع و حل می کنند؟«
ناظر مجلس شورای اسلامی در شورای اقتصاد افزود:»وزیر امور 
خارجه حرفش در سطح بین الملل سند است و با این حرفش تا 

سطح سازمان ملل موجب ایجاد مسائلی برای کشور می شود.«

اخبار

دکتر عباس اخگری:
کمبودهای دارویی در خراسان رضوی 

رفع شد
دکتر عباس اخگری روز گذشته گفت:»هم اکنون وضعیت تامین 
داروهای مورد نیاز بیماران در استان خراسان رضوی مطلوب 
است و کمبودها و مشکلاتی که در تابستان وجود داشت، حل 

شده است.«
وی اظهار داشت:»در ماههای اخیر داروی درمان سالک و یک 
که  بود  مواجه  با کمبود  در خراسان رضوی  بیهوشی  داروی 
اکنون این مشکل برطرف شده و در زمینه داروهای بیهوشی 

مازاد هم داریم.«
وی گفت:»طبق تدابیر اندیشیده شده هم اکنون ذخیره دارویی 
مناطق زیر پوشش دانشگاه علوم پزشکی مشهد تا پایان امسال 

فراهم است که در صورت نیاز قابل تجدید می باشد.«
اخگری افزود:»کمبودهای دارویی در این استان درصد اندکی از 
داروها را شامل می شود که بیشتر مربوط به مکمل های دارویی، 

داروهای خاص و داروهای بیماران سرطانی است.«
وی اظهار داشت:»این مکمل ها بیشتر از کشورهای دیگر وارد می 
شود و چون گران قیمت است تامین آنها در اولویت نمی باشد زیرا 

برای درمان بیماران ضروری نیستند. «
سرطانی،  بیماران  خارجی  داروهای  بیشتر  اینکه  بیان  با  وی 
با همان  اینکه داروهای مشابه  با توجه به  مشابه دارد، گفت: 
اثرات و کیفیت تایید شده در داروخانه های کشور موجود است، 
منطقی و به صرفه نیست که از برندهای خارجی و گران قیمت 

استفاده شود.

سرپرست دفتر امور مجلس وزارت 
علوم منصوب شد

حسین سیمایی صراف معاون حقوقی و امور مجلس وزارت علوم، 
تحقیقات و فناوری با صدور حکمی رسول صدیقی بنابی را به 

عنوان سرپرست دفتر امور مجلس وزارت علوم منصوب کرد.
پیش از این، حجت الاسلام و المسلمین سید محمدرضا حسینی، 

سرپرست دفتر امور مجلس وزارت علوم بود.
رسول صدیقی بنابی سرپرست جدید دفتر امور مجلس وزارت 
)استان  بناب  شهر   ۱۳۳۱ زاده  فناوری،  و  تحقیقات  علوم 
آذربایجان شرقی( بوده و در مجالس سوم، چهارم ششم و مجلس 
هفتم به عنوان نماینده شهر بناب حضور داشته و عضو کمیسیون 

برنامه و بودجه و محاسبات مجلس بوده است.
از سایر مسئولیت های وی می توان به، استادی دانشگاه صنعتی 
شریف، مشاورت وزیر نیرو، عضو شورای عالی علوم، تحقیقات و 

فناوری، مشاور رئیس سازمان برنامه و بودجه اشاره کرد.

اخبار
آیت الله یوسف طباطبایی نژاد عنوان کرد؛

جاری شدن زاینده رود
تا 9 ماه آینده

ثبت نام آزمون جبرانی اصلح دانشگاه فرهنگیان برای مهارت آموزان سال 9۵ این دانشگاه از شنبه ۱0 آذر آغاز می شود.
مهارت آموزان ورودی سال 9۵ می توانند از امروز شنبه ۱0 آذر تا روز چهارشنبه ۱۴ همین ماه به سامانه سجفا مراجعه و ثبت نام کنند.

مهارت آموزان ورودی سال 9۵ که موفق به گذراندن فرآیند اصلح در مرحله قبل نشده و با گذراندن شرایط آموزشی در پودمان  ها مجاز به شرکت 
در آزمون کتبی هستند می توانند در بخش کتبی ارزشیابی صلاحیت  های حرفه  ای )آزمون اصلح( ثبت نام کنند.

آغاز ثبت نام آزمون جبرانی اصلح دانشگاه فرهنگیان

حجت الاسلام سید محمدحسن ابوترابی فرد 
در خطبه های اول نماز جمعه گفت:»دولت، 
به  اینکه  از  قبل  نهادها  همه  و  شهرداری 
افزایش درآمدها فکر کنند به کاهش هزینه 
وری  بهره  ارتقاء  و  ها  هزینه  مدیریت  ها، 

بیندیشند.
ابوترابی فرد در خصوص منبع درآمد شهرداری 
شهرداری  و  کشور  کرد:»کدام  تصریح  ها 
عاقل با فروش تراکم، شهر را اداره می کند؟ 

کدام قاعده اقتصادی قبول می کند این گونه 
و  تراکم  فروش  از  درآمدزایی  کنیم؟  رفتار 
عوارض تغییر کاربری موجب تخریب محیط 
زیست شهری است و موجب تضییع حقوق 
شهروندان شده و آسیب شهرنشینی مذهبی 

ودینی است.«
خطیب موقت نماز جمعه تهران ادامه داد: 
امروز در پناه عمود ولایت فقیه راه برای وحدت 

افتخارآفرین و عزت بخش هموار شده است.

خطیب جمعه تهران
»قالیباف« را بی عقل خواند؟

در  هاشمی  زاده  قاضی  احسان  سید 
اجرای  در  ها  دستگاه  عملکرد  خصوص 
بازنشستگان  کارگیری  به  منع  قانون 
گفت:»در 2 روز گذشته از آقایان رحمانی 
فضلی وزیر کشور و فتاح رئیس کمیته 

امداد به صورت حضوری تشکر کردم.«
ادامه  مجلس  در  فریمان  مردم  نماینده 
داد:»قانون منع به کارگیری بازنشستگان 
به طور  امداد  کمیته  و  وزارت کشور  در 

کامل اجرایی شده است و این دو دستگاه 
و  افراد  برخی  کردن  مستثنی  دنبال  به 
بازنشستگان  ابقای  برای  گرفتن  مجوز 

نبودند.«
فراکسیون جوانان مجلس شورای اسلامی 
طراح طرح مجلس برای اصلاح قانون منع 
به کارگیری بازنشستگان است که پس از 
تصویب آن نیز مسئولیت پیگیری و نظارت 

بر حسن اجرای این قانون را برعهده دارد.

قانون منع بکارگیری بازنشستگان توسط
 وزارت کشور وکمیته امداد اجراشد
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شهری

واکاوی دلایل
ترک شغل کارمندان خوب

شگفت انگیز است که چقدر مدیران درباره استعفا و ترک شغل 
بهترین کارکنان خود گلایه می کنند. البته حق هم دارند؛ اتفاقات 
چندانی نمی توان پیدا کرد که به اندازه خارج شدن کارکنان خوب 
از سازمان، به ما ضربه بزند. اما مشکل آنجا است که مساله به خوبی 
شناسایی نمی شود. زمانی که یک کارمند خوب، شرکت را ترک 
می کند، مدیران به مشکلات مالی و میزان درآمدهای شرکت توجه 
می کنند و به همه مشکلات از این دریچه می نگرند. اما آنها باید 
به یاد داشته باشند که »افراد شغل خود را ترک نمی کنند؛ آنها 

مدیرانشان را ترک می کنند.«
غم انگیز است که به راحتی هم می توان مانع از این اتفاقات شد و 
کاری برایش انجام نمی دهیم. تنها کاری که باید انجام داد، تغییر 
نگاه و اندکی تلاش مازاد از طرف مدیر است. سازمان ها از اهمیت 
انگیزش، زیاد شنیده اند. آنها می دانند که کارکنان باانگیزه ای که 
در هر فعالیت و کار شرکت مشارکت می کنند، چه اندازه مفید 
هستند؛ با این حال توجهی به این موضوع نمی شود که مسوول 
انگیزه دادن به کارکنان، مدیرشان است. زمانی که این آگاهی ایجاد 

نمی شود، سطوح پایینی سازمان رنج خواهند کشید.
پژوهش جدیدی که دانشگاه کالیفرنیا انجام داد، حاکی از آن است 
که کارکنان باانگیزه ۳۱ درصد بهره وری بالاتر، ۳7 درصد میزان 
فروش بیشتر و ۳ برابر خلاقیت فراتر از کارکنان بی انگیزه دارند. 
انجمن رهبری سازمانی هم که یک انجمن جهانی است، با بررسی 
۵0 هزار نفر، پی برد که احتمالا استعفای کارکنان باانگیزه هم 

نسبت به سایر کارکنان، 87 درصد کاهش پیدا می کند.
اما مساله ما، میزان اثرگذاری مدیران بر انگیزه کارکنانشان است. 
یک پژوهش جالب از موسسه افکارسنجی گالوپ، به این نتیجه 
او  از مدیر  انگیزه یک نیروی کار، متاثر  از  رسید که 70 درصد 
است. پس اجازه دهید تا به فجیع ترین اشتباهاتی که یک مدیر 
بد ممکن است انجام دهد و منجر به رفتن نیروی کارش شود، 

نگاهی بیندازیم.
1. آنها از کارکنان خود بیش از حد کار می کشند.

هیچ چیز مانند کار کشیدن بیش از حد از یک نیروی کار خوب، 
باعث فرسودگی او نمی شود. البته همواره این وسوسه بزرگ وجود 
دارد که بهترین نیروهای کار خود را به انجام کارهای فراوان بگماریم. 
در حقیقت توانایی بالای یک نفر، باعث این اشتباه بزرگ می شود 
و مدیران می کوشند تا به بهترین شکل از وجود او استفاده کنند. 
مساله بسیار حساس است و از نگاه مدیران، باید قدر چنین نیروهایی 
را دانست و از آنها استفاده کرد. اما از نگاه کارکنان، آنها احساس 
می کنند که به نحوی به دلیل عملکرد خوبشان در حال مجازات 
شدن هستند. کار کشیدن بیش از حد از کارکنان، زیان آور هم 
هست. یک پژوهش جدید، نشان داده که بهره وری ساعتی نیروها 
در صورت فراتر رفتن ساعت کاری هفتگی از ۵0 ساعت، کاهش پیدا 
می کند. این پژوهش همچنین نشان می دهد که اگر ساعت کاری 
هفتگی از ۵۵ ساعت فراتر برود، به حدی بهره وری سقوط می کند که 

عملا نفعی از بیشتر کار کردن نصیب سازمان نخواهد شد.
با این شرایط، اگر شما قصد دارید از کارکنان بااستعداد خود، 
کار بیشتری مطالبه کنید، راهش آن است که پست و مقام او و 
همچنین حقوقش را هم افزایش دهید. چنین افراد بااستعدادی تا 
مدتی بیشتر کار خواهند کرد، اما اگر قرار باشد پیشرفتی نکنند، 
سازمان را ترک خواهند کرد. افزایش حقوق، ترفیع و تغییر عنوان 
شغلی، راه های قابل قبول برای افزایش حجم کار افراد است. اما اگر 
تنها به این دلیل که یک نفر بااستعداد است، حجم کارش را افزایش 
دهید و در کنار آن تغییری ایجاد نکنید، آنها به دنبال شغل دیگری 

که لیاقتش را دارند، خواهند رفت.
2. آنها توجهی به نقش آفرینی های مثبت افراد ندارند و به 

کار خوب پاداش نمی دهند.
به راحتی می توان اهمیت توجه به کارمندان را نادیده گرفت؛ به ویژه 
آنکه افراد دارای عملکرد بالا، به طور ذاتی برانگیخته هستند و به نظر 
می رسد نیازی به انگیزه های بیرونی ندارند. اما واقعیت آن است که 
همه از ستایش و قدردانی خوششان می آید؛ به ویژه کسانی که به 
سختی کار می کنند و برای پیشرفت شرکت تمام تلاش و توان خود 
به را کار می بندند. مدیران باید با کارکنان خود ارتباط برقرار کنند تا 
بفهمند هر کدام از آنها به چه شکلی، احساسی خوب پیدا می کنند. 
برای برخی افزایش حقوق مهم است و برخی نیز قدردانی از آنها در 
جمع را دوست دارند. زمانی که این موضوع را فهمیدید، به هر کدام 
از آنها به شیوه خودشان پاداش دهید. اگر قدردانی و پاداش دادن را 
به درستی انجام داده باشید، برای کارکنان خوب خود، به کرات نیاز 

خواهید داشت که پاداش در نظر بگیرید.
3. آنها در توسعه مهارت های افراد، شکست می خورند.

انتقاد  به کارکنان  از مدیران به خاطر بی توجهی شان  زمانی که 
می شود، می کوشند تا خود را با استفاده از کلماتی مانند »اعتماد«، 
»آزادی عمل« و »توانمندسازی« توجیه کنند. سخنان آنها منطقی 
نیست که  و مهم هم  نیست. مدیران خوب، مدیریت می کنند 
کارکنان آنها تا چه اندازه با استعداد هستند. آنها به کارکنان و کارشان 
توجه می کنند و به طور مداوم، به صحبت های آنها گوش می دهند تا 

بتوانند بازخوردی سریع و مناسب به کارهایشان ارائه دهند.
مدیریت ممکن است یک شروع داشته باشد، اما بدون شک پایانی 
ندارد. زمانی که شما یک نیروی کار بااستعداد دارید، باید بتوانید 
حوزه های کاری خوبی برایش پیدا کنید که با کار کردن در آن 
حوزه ها بتواند مجموعه مهارت هایش را افزایش دهد. بااستعدادترین 
کارکنان، خواهان بازخورد هستند؛ بسیار بیشتر از بازخوردی که 
کارکنانی کم استعدادتر نیاز دارند. وظیفه شما است که بازخورد 
نکنید،  فراهم  را  بازخورد  این  اگر  ارائه دهید.  را  آنها  نیاز  مورد 
کارکنان بااستعدادتان از کارشان خسته شده و خودپسند می شوند.

۴. آنها نسبت به کارکنانشان بی توجه هستند
بیش از نیمی از افرادی که شغل های خود را ترک می کنند، این کار را به 
دلیل شکل رابطه خود با مدیرشان انجام می دهند. شرکت های باهوش 
باید از این موضوع مطمئن شوند که مدیرانشان به خوبی می دانند 
چگونه تعادلی بین حرفه ای بودن و صمیمی شدن بیش از حد ایجاد 
کنند. چنین مدیرانی، موفقیت های کارکنانشان را جشن می گیرند، در 
زمان های دشوار در کنارشان هستند و حتی اگر سخت باشد، کارکنان 
خود را به چالش می کشند. روسایی که به خوبی نمی توانند نسبت به 
مسائل و شرایط کارکنان خود توجه به خرج دهند، بیشترین استعفاها 
و ترک شغل ها را تحمل خواهند کرد. نمی توان بیش از 8 ساعت برای 
کسی کار تعریف کرد و دید که او فقط به فکر افزایش بهره وری و نتایج 

کار است و هیچ توجهی به خود ما نمی کند.
۵. آنها به تعهدات خود احترام نمی گذارند

زمانی که به افراد قولی می دهید، خود را در موقعیت حساسی قرار 
می دهید؛ یا آنها را بسیار خوشحال خواهید کرد یا شاهد خروجشان 
از سازمان خواهید بود. زمانی که شما به تعهد خود عمل می کنید، در 
چشم کارکنانتان رشد خواهید کرد؛ چرا که آنها شما را قابل اعتماد و 
باشرافت خواهند دید )دو ویژگی بسیار مهم برای یک رئیس(. اما اگر 
به تعهدات و وعده های خود عمل نکنید، تبدیل به موجودی تنفرانگیز، 
بی احساس و گستاخ خواهید شد. ختم کلام آنکه اگر یک رئیس، به 

حرف خود پایبند نیست، چرا بقیه باید به حرفشان پایبند باشند؟
نویسنده: تاریس بردبری - مترجم: مهدی نیکوئی

مقاله

رئیس سازمان حمل و نقل بار و مسافر شهرداری کرج اظهار کرد: دو سامانه اسنپ و تپسی در کرج فعال هستند و  نقش به سزایی در جایه جایی مسافران دارند.هر چند 
راننده های تاکسی سامانه اسنپ و تپسی را رقیب جدی خود می دانند و می گویند از زمانی که اسنپ و تپسی در کرج فعال شده درآمد آنها به میزان قابل توجهی کاهش یافته 

ولی واقعیت این است نمی توان جلوی استقبال مردم از سامانه های هوشمند درخواست تاکسی را گرفت.

جلوی استقبال مردم از اسنپ و تپسی را نمی توان گرفت

نوشت عکس 

p دیوارهای متفاوت شهر منچستر
به گزارش دنیای »هوادار« به نقل از گاردین، در تصویر نقاشی 
دیواری در شهر منچستر در قالب فستیوال هنر بین المللی را می 
بینید که با محوریت موضوع رسیدگی به مشکلات بی خانمان ها 

برگزار شده است.

خلیلی اردکانی؛ رئیس کمیسیون تحول و 
نظارت اداری شورای اسلامی شهر کرج از 
نیروهای مازاد به عنوان دردی بزرگ برای 
این  اگر  گفت:  و  کرد  یاد  کرج  شهرداری 
نیروها قابل تعدیل نیستند حداقل آنها را در 
جای مناسب خود به کارگیری کنیم یا برخی 
کارهایی که اکنون برون سپاری می شوند 
را به ایشان محول کنیم تا برای حقوقی که 

دریافت می کنند، خدمت ارائه دهند! 
خلیلی اردکانی در گفتگو با »دنیای هوادار« 
بیان کرد: شهرداری کرج باید پاسخگوی تعداد 

نیروهای جذب شده و اینکه با چه مدرک و 
صلاحیتی در کدام بخش شاغل هستند و چه 

میزان دریافتی دارند، باشد.
به گفته او، بخش قابل توجهی از بودجه شهر 
صرف امور جاری می شود و اعتباراتی که باید 
صرف کارهای عمرانی و زیرساختی شود، تحت 
عنوان پرداخت حقوق و مزایای پرسنل هزینه 

می شوند. 
خلیلی اردکانی در این خصوص نیز گفت: ما 
خواهان بررسی دقیق وضعیت نیروهای پیمانی 
و رسمی و اینکه شرکت های تامین نیرو چگونه 

به کارگیری می شوند و دارای چه ارتباطاتی 
هستند، می باشیم و مطالبه گری تا حصول 

نتیجه ادامه خواهد داشت.
 او در پایان با بیان اینکه اکنون شهرهای بزرگ 
دنیا کاملاً هوشمند اداره می شوند گفت: به 
به  کمتری  مراجعه  شهروندان  ترتیب  این 
متاسفانه  اما  دارند  ها  شهرداری  و  ادارات 
جهانی  پیشرفت  آهنگ  از  دهه  چندین  ما 
الکترونیک   ایم. توسعه خدمات  مانده  عقب 
انجام  و  ارباب رجوع و پرسنل  رضایتمندی 
دقیق تر کارها را به همراه دارد و در چنین 

بستری خبری از هدررفت بودجه ها و فساد 
مالی و اداری نخواهد بود و کارها با شایستگی 

و سرعت و بدون خطا صورت می پذیرند.

خلیلی اردکانی  در گفتگو با »دنیای هوادار« تاکید کرد؛

نیروهای مازاد؛ درد بزرگ شهرداری کرج!

مهم ترین  از  یکی  معابر  مناسب سازی 
متاسفانه  که  است  معلولان  خواسته های 
و  مختلف  همایش های  برگزاریِ  علی رغمِ 
حتی اجرای مقطعیِ قانون های تصویب شده 
شهرهای  عمده ی  معضلاتِ  از  یکی  هنوز 
با  که  البرز  استان  ویژه  به  ماست.  امروز 
معابر  به داشتنِ  نیاز  بالای معلولان  تعدادِ 
به سایرِ  نسبت  آن  در  مناسب سازی شده 

استان ها بیشتر احساس می شود.
مشکلِ اصلی را شاید بتوان در نبودِ حلقه ی 
واسط میان معلولان و مسئولان جست و 
و  از کارگاه ها  ارقامی  و  آمار  اگر  جو کرد. 
همایش های تخصصیِ مناسب سازی معابر 
را جست و جو کنید، شاید به اعدادِ قابلِ 
توجهی برسید که نشان از توجهِ مسئولان 
نکته  اما  دارد  موضوع  کارشناسیِ  به 
نظراتِ  از  بهره گیری  بدونِ  که  اینجاست 
شهروندِ معلولی که بناست در این مسیرها 
تردد کند، چه گونه می توان انتظارِ خروجیِ 

کارآمدی داشت. 
به فرضِ مناسب سازی معابر باز هم چه طور 
می توان معلولان را به آن قسمت از مسیر 
اتوبوس های  که  زمانی  هم  آن  رساند؟ 
مناسب سازی شده در اختیارِ افراد نیست، 
مبادی  اصلاحِ  برای  طراحی  هیچ گونه 
دسترسی و ورودی به معبر لحاظ نشده 
برای  معلول  افراد  ترتیب  این  به  و  است 
هزاران  با  مسیری  کوتاه ترین  در  تردد 
سختی و دشواری باید از آژانس استفاده 
کنند و هزینه ی رفت و آمد بالایی به آن ها 

تحمیل شود. 
برگزاریِ همایش ها بهترین فرصت برای یکسو 
برای  هم فکری  و  کارشناسی  نظراتِ  کردنِ 
اجرای بهترِ طرح هاست اما دو مشکلِ عمده 
طی سال های متمادی سبب شده که شهرهای 
امروز به این شکل درآیند؛ اول نشنیدنِ نظراتِ 
خودِ معلولان و دوم عدم استفاده از کارشناسان 
دوره های  که  شهرسازی  و  معماری  عمران، 

یادشده را گذرانده باشند.
که  است  سال   20 حدود  که  حالی  در 
برنامه ی مناسب سازی معابر  ژاپن،   کشور 
را در دستور کار قرار داده، انگلستان از سال 
به  برای طراحی خیابان ها  قوانینی   ۱99۵
منظور سهولت تردد افراد معلول که از ویلچر 
استفاده می کنند، وضع کرده و در نیوزلند 

تفریحی  و  فرهنگی  مراکز  از  بسیاری  نیز 
شهر برای استفاده ی معلولان و سالمندان 
مناسب سازی شده است، متاسفانه ایران به 

این حوزه توجه چندانی نشان نمی دهد.  
۱0 درصد کل جمعیت کشورمان را معلولان 
تشکیل می دهند و سوال اینجاست که آیا 
این درصد از شهروندان، اجازه ی استفاده از 
خدمات شهری را ندارند که در برنامه ریزی 

ها به کل نادیده گرفته می شوند؟ 
خبرها همیشه امیدوار کننده است و گهگاه از 
اختصاص بودجه برای معلولان و مناسب سازی 
معابر و سهولت دسترسی این قشر سخن گفته 
می شود اما در عالم واقعیت، این گونه نیست. 
و  ریزی  برنامه  سیستم  از  عملا،  معلولان 

طراحی شهری به کناری رانده شده اند.
در ماده ی 2 قانون حمایت از حقوق معلولان 
و  سازمان ها  وزارتخانه ها،  کلیه  می خوانیم: 
موسسات و شرکت های دولتی و نهادهای 
عمومی و انقلابي موظفند در طراحی، تولید 
و احداث ساختمان ها و اماکن عمومی و معابر 
و وسایل خدماتی به نحوی عمل کنند که 
امکان دسترسی و بهره مندی از آنها برای 
معلولان هم چون افراد عادی فراهم شود. 
می گوید  ماده  این  دو  تبصره ی  هم چنین 
شهرداری ها موظفند از صدور پروانه احداث 
و یا پایان کار براي آن تعداد از ساختمان ها 

و اماکن عمومی و معابری که استانداردهای 
تخصصی مربوط به معلولان را رعایت نکرده 
باشند، خودداری کنند. اما متاسفانه در عمل 

این اتفاق نمی افتد.
انتظارات از سازمان های مردم نهادی که به 
موضوعات معلولان می پردازند، بسیار بالاست 
اما آیا معلول برای دسترسی به این سازمان ها 
و فرار از انزوایی که به افسردگی و هزاران 
بیماریِ دیگر منجر می شود، برای دسترسی 
به خدماتِ درمانی و تهیه ی داروهایی که 
هر ماه باید به طورِ مرتب مصرف کند، برای 
استفاده از فضای سبز و گذرانِ اوقاتِ فراغتِ 
خود در شهر نیاز به مسیری مناسب سازی 

شده برای تردد ندارد؟ 
فضاهای  در  معلولان  حضورِ  پیش نیازِ 
شهر، معابرِ مناسب سازی شده است که 
متاسفانه به دلیلِ نبودِ برنامه ریزیِ جامع، 
تنها به موازی کاری در برگزاریِ کارگاه ها 
بناست  اگر  می انجامد.  همایش ها  و 
طراحی شهری برای قشرِ هدف صورت 
بگیرد ناگزیر به انجامِ مطالعاتِ اجتماعی 
و نظرخواهی از گروهِ هدف خواهیم بود 
این  در  که  دوستانی  بپرسیم  باید  اما 
حوزه به فعالیت مشغول بوده اند، چه  قدر 
مطالعاتِ اجتماعی را در این حوزه پیش 

برُده اند؟

نبودِ حلقه ی واسط میان معلولان و مسئولان؛

معابری که  هرگز مناسب سازی نمی شود!

آسیب زلزله اخیر کرمانشاه
به دو اثر تاریخی

بررسی های کارشناسان نشان می دهد زلزله  یکشنبه شب که به 
بزرگی ۴/ 6 ریشتر در کرمانشاه اتفاق افتاد، به تعدادی از بناهای 
تاریخی سطح شهر کرمانشاه شامل تکایا و بازار آسیب نرسانده اما 
برخی بناهای تاریخی از جمله مجموعه قلعه یزدگرد و کاروانسرای 

شاه عباسی قصر شیرین را مورد آسیب قرار داده است.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از روابط عمومی معاونت میراث 
فرهنگی، معاون میراث فرهنگی کشور پس از پیگیری های نهایی 
اعلام کرد که بسیاری از بناهای تاریخی از زلزله مصون مانده اند 
اما تعدادی نیز آسیب دیده اند. محمدحسن طالبیان، افزود: »در 
ابن عمر،  بناهای تاق گرا، زیج منیژه، مسجد عبدالله  این زلزله 
مجموعه مقابر ابودجانه، آنوبانینی، گوردخمه کل داود، عمارت 
خسرو، آتشکده چهارقاپی و بنای سراب آسیب ندیده اند. اما به 
مجموعه قلعه یزدگرد، بنای بانقلعه قصرشیرین، قلعه گبری سرپل 
ذهاب، تپه تاریخی معروف به قلعه گیلان غرب، آسیب هایی وارد 
شده است.« آن طور که معاون میراث فرهنگی کشور اعلام کرد، به 
کاروانسرای شاه عباسی قصرشیرین در دو جبهه جنوبی و شرقی 
آسیب جدی وارد شده و احتمال ریزش مجدد نماهای آجری 
و سنگی وجود دارد. از این رو، نیاز به اقدام حفاظتی و مرمتی 
اضطراری است که مراتب به مسوولان ذی ربط استان گزارش شده 
است.  براساس این خبر، این کاروانسرا تحت مالکیت و بهره برداری 

اوقاف است.

تهران آماده زلزله بزرگ نیست
رئیس سازمان مدیریت بحران گفت: تهران برای یک زلزله بزرگ 
7.۵ ریشتری آمادگی ندارد، اما برای حوادث کوچک آمادگی داریم.

ایسنا، اسماعیل نجار در  از  به نقل  به گزارش »دنیای هوادار« 
بیستمین مانور  نمادین زلزله و ایمنی مدارس که چهارشنبه 
گذشته به صورت پایلوت در مدرسه فاطمه پزشکی کرج برگزار 
شد گفت: با توجه به آموزش هایی که داده شده بود خوشبختانه 

این مانور به نحو احسن توسط دانش آموزان انجام شد.
انتقال  چادر،    برپایی  محل،  از  خروج  پناه گیری،  افزود:  نجار 

مصدومین و ... به خوبی انجام شد.
وی با تاکید بر اهمیت آمادگی در برابر حوادث خاطرنشان کرد: 
یکی از کارهایی که می توان برای ارتقای آمادگی انجام داد برگزاری 
مانور است که خوشبختانه هر سال برگزار می شود و این بیستمین 

مانوری بود که انجام شد.
معاون وزیر کشور در خصوص آمادگی کشور در برابر حوادث اعلام 
کرد: این موضوع به سطح حادثه بستگی دارد، اگر حادثه گسترده 
و در مراکز جمعیت بزرگ باشد سطح آمادگی پایین است، مثلا 
تهران برای یک زلزله بزرگ 7.۵ ریشتری آمادگی ندارد، اما برای 

حوادث کوچک آمادگی داریم.
این مسئول ادامه داد: در هر حال آموزش برای مقابله با حوادث 
اهمیت زیادی دارد و به دنبال آن هستیم تا دانش آموزان حوادث 

را بشناسند.

دردسرهای برج میلیاردی لاله برای 
پروازهای فرودگاه لندن

آینده برج ۳0۵ متری لاله پس از هشدار کارشناسان فرودگاه لندن 
مبنی بر احتمال ایجاد مشکل از سوی این برج برای سیستم ناوبری 

و ترافیک هوایی پایتخت انگلیس به مخاطره افتاده است.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از گاردین، هر چند برخی بنای 
هزار پایی برج لاله لندن را به سر خیار تشبیه کرده اند اما مشکل 
این سازه ۳0۵ متری فراتر از این شباهت هاست. کارشناسان فنی 
در فرودگاه لندن معتقدند امکانی که برای بالا و پایین بردن مردم 
روی برج لاله تعبیه شده، ممکن است سیستم کنترل ترافیک 
هواپیماها را با مشکل اساسی مواجه کند و تا اطمینان یافتن از رفع 

این مشکل، ساختمان پروژه نباید پیش برود.
اگر فرآیند بالا و پایین بردن بازدیدکنندگان و گردشگران در برج روی 
سیستم های راداری فرودگاه در محدوده ۱0 کیلومتری به سمت 
شرق تاثیر نگذارد، آن وقت می توان درباره ادامه پروژه ساختمانی برج 
لاله تصمیم گرفت. نورمن فاستر، معمار شهیر بریتانیایی ساز و کاری 
برای بالا رفتن از برج طراحی کرده است که در فضایی شیشه ای و 
شفاف دور برج می چرخد و با سرعتی شگفت انگیز در هشت دقیقه 

گردشگران را تا ارتفاع ۳00 متری بالا می برد.
فاستر 8۳ ساله که تقریبا تمام جوایز مهم دنیای معماری را برده، 
طراح آسمانخراش ۱80 متری موسوم به برج خیارشور در همان 
حوالی برج لاله است و طراحی و اجرای ساختمان ۱.6 میلیارد دلاری 
بلومبرگ در اروپا را هم در کارنامه دارد. با این حال، ممکن است ادامه 
اجرای طرح او برای برج لاله به دلیل به وجود آوردن مشکل برای 

پروازهای فرودگاه لندن دست کم برای مدتی به تاخیر بیفتد.
برج لاله از پروژه های سافرا گروپ است؛ شرکتی متعلق به جوزف 
سافرا، بانکدار میلیاردر برزیلی است که سال 20۱۴ برج موسوم به 
خیارشور را با هزینه 92۵ میلیون دلاری از آن خود کرد. قرار است 
یک حباب شیشه ای ۱2 طبقه روی برج لاله ساخته شود و برای آن 
چند رستوران، کافه، یک گالری بازدید و یک کلاس در آسمان در 
نظر گرفته شده است. بلندی این حباب دو برابر چشم لندن است که 
از مهم ترین و مرتفع ترین جاذبه های گردشگری شهر به شمار می رود.
طرح فاستر برای استفاده از ابزاری شبیه قایق پرنده روز ۱۳ نوامبر 
در دسترس قرار گرفته و در حال حاضر مخالفانی جدی در میان 
کارشناسان هوایی و معماری دارد. شرکت فاستر و شرکا هنوز به 

این مخالفت ها واکنش نشان نداده است.

شهرهای ایران

رئیس کمیسیون برنامه و بودجه شورای اسلامی 
شهر کرج از عملکرد شهرداری این کلانشهر در 
مناسبت های ملی و مذهبی انتقاد کرد و گفت: 
اعیاد بابرکت و بزرگی را پشت سر گذاشتیم اما 
متاسفانه تغییر خاصی در چهره شهر حاصل 

نشد و آذین بندی ها بسیار ضعیف بود. 
به گزارش »دنیای هوادار«، فرج اله ایلیات در 
صد و چهارمین جلسه رسمی شورای اسلامی 
شهر کرج که صبح روز چهارشنبه 7 آذر برگزار 
شد، از آذین بندی ضعیف چهره شهر به مناسبت 
اعیاد گذشته انتقاد کرد و خواستار توجه بیشتر 

شهرداری به این مهم شد.
وی با اشاره به جابه جایی مجدد مدیر منطقه 
آمدهای  و  رفت  این  کرج،  شهرداری   ۱۱
شهروندان،  سردرگمی  موجب  را  مدیریتی 
کارکنان منطقه و حتی خودِ مدیران دانست 
برخی  سرقفلی  متاسفانه  کرد:  تصریح  و 
افراد خاص صادر  برخی  نامِ  به  مدیریت ها 
آنها  برای جابه جایی  اراده ای  شده و هیچ 
نیست اما در منطقه ۱۱ شهرداری که بسیار 
مهم و راهبردی می باشد، شاهد تغییر مکرر 
مدیران هستیم که امری مطلوب نیست و نیاز 

به ثبات مدیریت و صدور احکام حداقل 2 
ساله احساس می شود.

ایلیات با اشاره به لایحه ساماندهی میدان 
مرکزی میوه و تره بار کرج، ترافیک این 
این  کرد:  عنوان  و  یادآور شد  را  محدوده 
میدان به هیچ وجه کشش توسعه فیزیکی 
ندارد و اینکه ما برای شهروندان شهرهای 
کنیم  ایجاد  بار  تره  خرید  فضای  اقماری 
شهر  ترافیکی  مشکلات  بر  مقابل  در  و 
بیفزاییم، رسالتی نیست که شورای پنجم 

آن را دنبال کند.

انتقاد از عملکرد شهرداری کرج در مناسبت های ملی و مذهبی

نسترن کیوان پور

برنامه ریزی  و  مدیریت  سازمان  رئیس 
کهگیلویه و بویراحمد: طرح توسعه و ایجاد 
تدوین  استان  روستای   9۱ برای  اشتغال 

می شود
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایران، 
آخرین  »براساس  بخش  جهان  شیما 
سرشماری نفوس و مسکن از 2 هزار و 28۵ 
روستای کهگیلویه و بویراحمد ۵9۵ روستا 

خالی از سکنه شده است.« 
این خبر در حالی از سوی »سید خدادوست 
و  روستایی  امور  دفتر  مدیرکل  موسوی« 
شوراهای کهگیلویه و بویراحمد اعلام شده 
از  مهاجرت  خطر  زنگ  پیش  سال ها  که 
روستاهای استان به صدا درآمده بود و باید 
انجام  اقداماتی  این روند  از  برای جلوگیری 
می گرفت. هر چند برخی مسئولان استانی 
از توسعه زیرساخت های لازم برای جلوگیری 
از مهاجرت بی رویه روستاییان خبر می دهند، 
اما به نظر می رسد، این اقدامات کافی نبوده 
و نتوانسته آن طور که باید آنان را راضی به 
ماندن در روستاها بکند. با وجود اینکه برخی 
اولیه  امکانات  سکنه،  از  خالی  روستاهای 
داشتن  روستاییان  اما  داشته اند،  را  زندگی 
شغل برای گذراندن امرار معاش را ضروری تر 
از جاده آسفالته می دانند. از همین رو حتی 
امکانات زیرساختی نیز نتوانسته آنان را پایبند 

ماندن در دیار آبا و اجدادی شان بکند.
»علی« که بتازگی از یکی از روستاهایی که 
اکنون خالی از سکنه شده به حاشیه مرکز 
از  وقتی  می گوید:  کرده،  مهاجرت  استان 
داشتن حداقل امکانات شامل منزل مناسب، 
بودیم  محروم  برق  و  جاده  آشامیدنی،  آب 
بمانیم.  روستا  در  داشت  انتظار  نمی توان 
سال ها در روستا زندگی کرده ایم و اگر امکانات 
داشتیم هرگز به مهاجرت تن نمی دادیم؛ هیچ 
گونه امکانات آموزشی و بهداشتی در روستای 
ما وجود نداشت. اگر یکی از فرزندانمان بیمار 
نداشت  برای درمان وجود  امکاناتی  می شد 
را می آمدیم؛  تا شهر  باید مسیر طولانی  و 
البته اغلب اوقات امکان آمدن به شهر را نیز 

نداشتیم.این روستایی می افزاید: جوانانی که به 
شهرها رفته اند و با سختی درس خوانده اند 
اگر به روستا بازگردند هیچ شغلی در انتظار 
آنها نیست. اکثر جوانان تحصیلکرده به روستا 
بازنمی گردند و آنانی هم که در زادگاه خود 
مانده اند، شغلی ندارند و به اجبار به امید یافتن 

شغلی مناسب باید مهاجرت کنند.
»مجید« که با داشتن ۳ فرزند حتی بعد از 
مهاجرت نیز نتوانسته شغلی ثابت برای خود 
پیدا کند نیز می گوید: در روستای تاریخی 
»تارب« که بیش از 70 خانواده داشت زندگی 
می کردم، اما اکنون این روستا خالی از سکنه 
شده است. بارها وعده داده شد فلان کارخانه 
راه اندازی می شود و اولویت جذب نیرو با افراد 
بومی است، اما ما از این کارخانه فقط نامی 
این  ندیدیم.  را  آن  رنگ  هرگز  و  شنیدیم 
طرح های نیمه تمام گویا قصد تمام شدن 
ندارند. وی ادامه می دهد: سال ها شغل آبا و 
بوده  دامپروری  و  کشاورزی  که  را  اجدادی 
و  خشکسالی  وجود  با  اما  ایم،  داده  ادامه 
خشک شدن چاه ها نمی توانیم این مسیر را 
ادامه دهیم. از سوی دیگر، فرزندانمان امکانات 

آموزشی مناسب نداشتند و برای همین راهی 
شهر شدیم.

 ۴۴.۳ می گوید:  زمینه  این  در  موسوی 
درصد جمعیت این استان را روستاییان با 
جمعیت حدود ۳۱۵هزار و ۴86 نفر تشکیل 
می دهند، از این رو توجه به بخش روستایی 
باید از مهم ترین برنامه های مسئولان باشد. 
با وجود آنکه مسئولان  ادامه می دهد:  وی 
بنیاد مسکن، استانداری و... تلاش کرده اند 
امکانات را در اختیار روستاییان قرار دهند، 
اما باز هم این مهاجرت ها انجام شده و ۵89 
درست  است.  شده  سکنه  از  خالی  روستا 
است که اغلب جاده ها آسفالت شده یا دیگر 
مسأله  مهم ترین  اما  شده،  انجام  اقدامات 
از  نمی توان  اصل  در  است.  اشتغال  ایجاد 
روستاییان توقع داشت بدون درآمد و شغل 

در روستاها بمانند.
این مقام مسئول به بحران آب در استان اشاره 
کرده و می افزاید: اگرچه کهگیلویه و بویراحمد 
آب  روان  لحاظ  از  کشور  استان  سومین 
هاست، اما خشکسالی سبب شده در بسیاری 
از روستاها حتی تأمین آب آشامیدنی بسختی 

آبرسانی  مردم،  رفاه  برای  البته  انجام شود. 
سیار در دستور کار قرار گرفته و هم اکنون 
22۵ روستا با جمعیت حدود 29 هزار نفر 
با تانکر آبرسانی می شود. موسوی خاطرنشان 
می کند: برخی از روستاهایی که خالی از سکنه 
شده اند از برق و گاز هم برخوردار بوده اند، اما 
این امکانات نتوانسته مردم را راضی کند و تن 
به مهاجرت داده اند. یک هزار و 7۵2 روستا 
از گاز و 6۱۳ روستا از برق برخوردارند، اما 
از  خالی  هم اکنون  روستاها  این  از  تعدادی 
سکنه شده است. وی در خصوص وضعیت 
می گوید:  استان،  روستاهای  ارتباطی  راه 
شرایط توپوگرافی این استان با دیگر نقاط 
کشور متفاوت است و هزینه اجرای طرح های 
راهسازی به علت کوهستانی بودن بیشتر از 
استان هایی است که هموار هستند، با وجود 
این یکهزار و 6۴۱ روستا دارای راه ارتباطی 
است. در حال حاضر تنها 2 روستای »نسه 
لیراب«  و »سرتنگ  زیلایی  کوه« دهستان 
بخش دیشموک از مجموع روستاهای دارای 

سکنه استان فاقد راه ارتباطی است.
حمایت دولت برای پیشگیری از مهاجرت

شوراهای  و  روستایی  امور  دفتر  مدیرکل 
می کند:  تصریح  بویراحمد  و  کهگیلویه 
از  پیشگیری  برای  امید  و  تدبیر  دولت  در 
مهاجرت از روستاها به شهرها تسهیلاتی از 
محل صندوق توسعه ملی با کارمزد پایین و 
بازپرداخت بلند مدت به روستاییان اختصاص 

یافته است.
موسوی با اشاره به اینکه تعدادی از روستاهای 
شده  ساخته  آنها  در  مدرسه  که  استان 
هم اکنون خالی از سکنه شده، ادامه می دهد: 
سعی شده برای روستاهای زیر 20 خانوار نیز 
مدرسه ساخته شود تا هیچ دانش آموزی از 
تحصیل محروم نشود. همچنین دومین طرح 
پایلوت اقتصاد مقاومتی کشور بعد از قلعه 
با مدیریت  گنج کرمان در شهرستان لنده 
بنیاد علوی اجرا می شود و در تلاش هستیم 
تا با توسعه امکانات در این شهرستان و دیگر 
نقاط استان شیب مهاجرت را معکوس کنیم.

روستاهای کهگیلویه و بویراحمد جلوی مهاجرت را می گیرند!
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هنری

تازه ترین   ،Dogman  - عباسی  ایمان 
گارونه«،  ایتالیایی »متئو  فیلمساز  ساخته 
روایت جذاب مردی  است که به دنبال رام 
کردن هر حیوان و انسانی است. شخصیت 
و  نحیف  استایلی  با  »سگ باز«  محوریِ 
شکننده، و چهره  ی غالبا مظلوم و خندانش، 
شمایلی ست بدیع و جذاب از انفعال و تسلیم. 
»مارچلو« در سگ باز صرفا می خواهد مقبولِ 
محیط و جامعه باشد؛ همواره این تمایل و 
نیاز برای جلبِ رضایت، در لحن و رفتارش 
هویداست. در راستای حصولِ این مطلوب، 
رای؛  و  کُنش  فاقدِ  پرسوناژی ست  مارچلو 
در دورهمی ها و به اصطلاح union های 
مکالمات  با چهره ای خندان  محلی، صرفا 
احوال پرسی  همه  با  می کند،  دنبال  را 
می کند، و هرگز نقشی از هویتِ مستقل در 
شمایل ش عیان نمی شود. مگر عشقش به 
سگ ها. سگ بازی تک مولفه ی اساسیِ این 
شخصیت است. عشق به سگ مشخصه ای 
جایگاهِ  واکاوی  و  کاوش  راستای  در  است 
پرسوناژ در ساختمانِ اثر. دوربینِ »گارونه« 
در راستای به عینیت رساندنِ این تمایل، در 
نماهایی مُفصل، تصویرگرِ معاشقه  ای حسی 
می شود و لذتِ مارچلو از این هم زیستی را 
مجسم می کند. او با حوصله و طمانینه به 

سگ هایش رسیدگی می کند.
آخرین  عنوانِ  متفاوت،  خوانشی  در 
ساخته ی گارونه، »مردِ سگی« است؛ این نام 
در تناسب با وضعیتِ کاراکترِ محوری معنا 
می دهد. درواقع جایگاهِ مارچلو در جهانِ 
معشوقه هایش  وضعیتِ  با  هم راستا  اثر، 
است.  مارچلو در محله ی مافیایی ایتالیا، 
حکم یک سگ را دارد. بی آزار، ضعیف و 
البته وفادار . همسان سازیِ مذکور علاوه بر 
میزانسن ها و خط روایی، در تدوینِ  سگ باز 
نیز جلوه گر است؛ به طریقی که در نقاطِ 
عطفِ درام، هنگامی که شخصیت دست 
کلوز- میانِ  نما ها  می زند،  کُنش گری  به 
پرسوناژ و سگ هایش، در حالت  آپ های 
برنده ی گارونه  قرار می گیرند. برگ  گذار 
گارونه  است؛  پرداخت  همین  در سگ باز 
و   مخاطب  میانِ  نزدیکی  خلقِ  با  درواقع 
مارچلو، برانگیختنِ حسِ همزاد پنداری و 
ترسیمِ ملموسِ بحران، مخاطب را  درگیر 

را،  پرسوناژ  وضعیتِ  و  کرده  اثر  فضای 
مسئله ی وی می  سازد.

نیمه ی نخُستِ اثر با ترسیمِ خُرده  برش هایی 
محیط،  دلِ  در  پرسوناژ  روزمرگی های  از 
شِمایی ابتدایی از شخصیت، و به دنبالش، 
محله ارائه می دهد . در همین راستا غالبا 
با نما های مدیوم-لانگ و لانگ ، مارچلو را 
اکتِ  می یابیم.  محلی  تعاملاتِ  مرکزِ  در 
فیزیکِ  همراهِ  به  »فونته«  حساب شده ی 
جایگاهِ  خمیده(،  و  )لاغر  بدنش  مناسب 
مارچلو را به عنوانِ عاملی خنثی و سازش گر 
در مافیای محلی، تثبیت می کند. آرامشِ 
و  عصیان گر  تیپِ  ورودِ  با  اما  فضا  نسبیِ 
بحران  فازِ  به  سیمون  کنترلِ   غیرقابل 
می رسد . شمایلِ  سیمون به صورتی عامدانه 
تداعی گرِ رابرت دنیرو در »گاو خشمگین« 
است؛ این ارجاع به همراه طراحی چهره و 
ضرب خورده،  )چهره ای  شخصیت  لباسِ 
و  تراشیده(  موهای  و  ورزشی  لباس های 
میزانسن های طرح شده )اغتشاش و تخریب 
است(،  دریافت  قابل  کُنش هایش  پسَِ  از 
تیپی قابل قبول و گیرا از خلافکار را ارائه 
می دهد. حال تقابلِ سیمون و مارچلو اوجِ  
سگ باز  است. شیوه ی پرداختِ این بحران 
برای  موجود  تنشِ  که  است  گونه ای  به 
مخاطب ملموس شود . در ادامه به واکاوی 

یک برُش از این تقابل می پردازیم. 
سیمون پس از آزادی از زندان، از بدو ورود 
یک سویه  کاملا  دوستی ای  در  محله،  به 
و  می کند  بهره کشی  مارچلو  از  اجباری،  و 
به او زور می گوید. ورودِ او همواره نابهنگام 
است؛ به منظور ایجادِ حسِ نزدیکی میان 
مخاطب و  مارچلو، دوربین در این تقابل ها 
غالبا مارچلو را دنبال کرده و ما واکنش های 
مظلومانه و کم رمقِ وی را مشاهده می کنیم. 
طراحی میزانسن به گونه ای است که تدریجا 
مارچلو به عقب حرکت می کند و دوربین 
نیز با زاویه ی های انگل، شمایی تحقیرآمیز 
قاب بندی  کیفیتِ  می کند.  ترسیم  وی  از 
به گونه ایست که مارچلو با قامتِ کوتاهش 
معمولا نیمه  ی پایینِ کادر را پرُ کرده و با ورودِ 
سیمون به قاب، کادر کاملا به تسخیرش در 
دو  درستی  به  فیلمساز  اینگونه  و  می آید 
موضعِ »قدرت« و »ضعف« را تصویر می کند.

به  نسبت  هم  نفرت  اوج  در  اگر  مارچه 
سیمونه باشد، باز هم نهایت دل خوشی اش 
این است که هر طور شده او را در یکی 
از قفسه های مخصوص سگش حبس کند 
به  با فریب  را  تا رام شود. وقتی سیمونه 
استعاره  گارونه  می کشاند،  قفسه  داخل 
فیلمش را کاملا در تصویر عیان می کند. 
اما فرق این سگ با سگ های دیگر مارچه 
در رام نشدنی بودن آن است. گویی سگی 
که رام نشود چاره ای جز به قتل رساندش 
لحظه  آخرین  تا  مارچه  نمی گذارد.  باقی 
هم بنایش بر غل و زنجیر کردن او است 
اما سیمونه راهی جز کشتن پیش پایش 

نمی گذارد
سگ باز با فرمولِ مذکور تا نیمه های کار 
نقطه ی  دیدنی.  و  پرُ کشش  است  اثری  
عطفِ ساختار اما زمانی  است که مارچلو از 
بند رها می شود. زندان می بایست همچون 
نقطه ی گذاری او را به فازی جدید برده 
اما  فیلم  تغییر دهد.  برایش  را  و شرایط 
در پرداختِ بخشِ نهایی  اش ابَتر است و 
گُنگ. دلیلش محدودیتِ زمانِ اثر است 
و بی حوصلگیِ فیلمساز. پروسه ی تحولِ 

شخصیت نه تنها تصویر نمی شود، بلکه 
دارد  دنبال  به  نیز  را  مُبهمی  نتیجه ی 
)مُعضلی که »سوختن« دیگر فیلمِ مطرح 
20۱8 نیز دچارش بود(؛ به عنوانِ مثال 
طرح ریزی  ساده لوحانه  مارچلو  انتقامِ 
می شود. فقدانِ تمرکز و حوصله در نیمه ی 
دوم، سبب شده است تا سگ باز مُبدل به 
اثری شاخص در سال نشود. به واسطه ی 
عملکردِ پرُ قدرتش در نیمه ی نخُست اما، 

قطعا ارزش دیدن را داراست.

 در بخشی از برنامه روز گذشته »من و شما« مسعود فراستی منتقد سینما مهمان برنامه بود که جدال لفظی بین او و آرش ظلی پور مجری برنامه منجر به ترک 
برنامه توسط فراستی شد. بنا بر این گزارش، در پی این رویداد محمدمهدی قاسمی مدیر شبکه شما عوامل این برنامه از جمله آرش ظلی پور مجری برنامه من 

و شما را توبیخ کرد و به خاطر مکدر شدن ذهن بینندگان به خاطر آنچه روی آنتن گذشت از مخاطبان عذرخواهی کرد.

آرش ظلی پور توبیخ شد

»استیون هیلنبرگ« ؛ پدر باب اسفنجی
خالق شلوار مکعبی و رفقایش درگذشت

گاهی  ها  »انسان  گویند  می 
نقاشی  بهتر  هم  خدا  از 
می کشند!«. جمله ای که در 
ظاهر کمی کفر آمیز به نظر می 
یک سری  یاد  وقتی  اما  رسد 
دلش  افتد،  می  آدم  ها  چیز 
شرک  جمله  این  خواهد  می 
آمیز را بغل بگیرد ! انیمیشن 
»باب اسفنجی« یکی از همان 
آن  با  که  است  هایی  نقاشی 

شلوار مکعبی، رفقای بی نظیر و دنیای دیوانه وارش، سال های سال 
در خاطرات ما جا باز کرده است. چقدر دردناک است شنیدن خبر 
مرگ خالقی که مخلوقش بخشی از گذشته ما را شکل داده است.

»استیون هیلنبرگ« زیست شناس دریایی، اقیانوس نگار، انیماتور، 
نویسنده، تهیه کننده، صداگذار و کارگردان آمریکایی بود. عمدتاً وی 
را بخاطر خلق انیمیشن باب اسفنجی شلوارمکعبی می شناسند. وی 
استودیوی مستقل خود، یونایتد پلنکتون پیکچرز را داشت. او در 
سال ۱989 و در زمانی که در مقطع کارشناسی ارشد بود، کتاب 
طنزی به نام »منطقه جزر« را نوشت. این کتاب در مورد موجودات 
دریایی ای بود که در یک صخره کنار دریا زندگی می کردند و نقش 
اصلی داستان هم یک اسفنج بود. هیلنبرگ در ابتدا اسفنج را شبیه 
به اسفنج های طبیعی کشید، ولی بعد تصمیم گرفت برای خنده دار 

به نظر رسیدن ظاهر، شکلش را به یک مربع تغییر دهد.
او این کار هنری خود را به مارتین اولسون که در آن زمان همکارش 
بود نشان داد و اولسون به هیلنبرگ پیشنهاد داد که همین داستان 
زیر  موجودات  برای  منتها  نمایش سریال گونه  عنوان یک  به  را 
دریا بنویسد. بعد از اعمال تغییرات و در سال ۱996 هیلنبرگ به 
همراه چندی از همکاران قدیمی اش شروع به طراحی محیط و 

شخصیت های این مجموعه می کنند.
در ابتدا قرار بود اسم شخصیت اصلی اسپنج بوی )پسر اسفنجی( 
باشد، ولی بعد از صداگذاری، کمیته حقوقی نیکلودئون متوجه شد 
که این اسم قبلاً توسط مجموعه ای دیگر مورد استفاده قرار گرفته و 
به همین دلیل هیلنبرگ اسم شخصیت اصلی را به اسپنج باب )باب 
اسفنجی( تغییر داد. تأکید او بر این بود که کلمه اسپنج باید داخل 
اسم باشد تا بیننده متوجه شود که این شخصیت یک اسپنج است 
و آن را با پنیر اشتباه نگیرد. نام فامیل هم اسکویرپنتس )شلوار 

مکعبی( انتخاب شد از آنجا که ظاهری مکعبی شکل داشت.
در یکی از قسمت ها، »پاتریک« در اولین صبح بدون باب اسفنجی در 
یک تک گویی می گوید:» عجب صبح قشنگی ! کاش باب اسفنجی 
اینجا بود و از نبودن خودش لذت می برد ! « و حالا احتمالا »استیون 

هیلنبرگ« در آن دنیا، چنین جمله ای را در نبود ما می گوید !
به تازگی خالق انیمیشن ماندگار »باب اسفنجی« یکی از کارتون 
های محبوب کودکان درگذشت. استیون هیلنبرگ خالق کارتون 
های باب اسفنجی، متولد 26 اگوست ۱96۱ در اوکلاهوما، در سن 
 ALS ۵7 سالگی در 26 نوامبر 20۱8 در کالیفرنیا در اثر بیماری

)اختلال سیستم های نورونی و عصبی( در گذشت.

خبر
نگاهی به فیلم »مرد سگی« اثر متئو گارونه؛

اضمحلال یک »سگ باز« »دسته دلقک ها«
::   لویی فردینان دِتوش  ::

دلقک ها«  »دسته ی  کتاب 
که  دِتوش  فردینان  لویی  اثر 
اوست،  مستعار  نام  »سلین« 
می باشد. نویسنده ای فرانسوی 
در  را  خود  کتاب  اولین  که 
سن ۳8 سالگی منتشر کرد و 
بلافاصله با انتشار کتابش تمام 
به  انگشت  را  ادبی  جامعه ی 
دهان کرد. اولین اثر سلین سفر 

به انتهای شب بود.
دسته ی  کتاب  ابتدای  در 
دلقک ها خود سلین مقدمه ای 
نوشته است که در آن همه خوانندگان کتابش را به صبور بودن 
دعوت می کند و از آن ها می خواهد زود قضاوت نکنند. همان طور 
که گفته شد سفر به انتهای شب اولین رمان سلین بود، اما منتقدان 
رمان مرگ قسطی او را بهترین اثرش می دانند، منتقدانی که زمانی 
مرگ قسطی را به شدت کوبیده بودند. سلین در این مورد می نویسد:
»مرگ قسطی، اگر یادتان باشد، با چنان موجی از مخالفت روبه رو شد 
که از نظر شدتِ نفرت و کینه و غرض ورزی شبیهش کم تر دیده شده 
بود! همه منتقدهای ادبی از سر تا ته، ریز و درشت، کلهم اجمعین، 
کشیش ها و کشیش دوست ها، فراماسون ها، جهود ها، آقایان محترم 
و بانوان محترمه، عینکی ها، پچ پچو ها، ورزشکارها، خارشِکی ها، همه 
»لژیون«دارها، همه و همه تف و لعنتش کردند، همه علیهش سینه 
جر دادند و کف به لب آوردند. پخ پخ! تمام! بعد آب ها از آسیاب افتاد و 
امروزه روز مرگ قسطی محبوبیتش از سفر به انتهای شب هم بیشتر 
شده. حتی همه کاغذمان را باید بگذاریم برای چاپ این یک کتاب!«
دسته ی دلقک ها کتابی ست با دنیایی مملو از دروغ و دزدی و ریا 
و تزویر. صفاتی زشت که سلین منشا همه آن ها را با جنگ مرتبط 
می داند و با وجود لحن طنزآمیز خاص خود، فضایی سیاه و تاریک 
را به تصویر می کشد. فضایی که اگر چه به طور صریح به جنگ و 
بمباران اشاره نداشته ولی همین سیاهی خود یادآوری ست از صدای 
بمب و گریه کودکان و آدم های گریزان و خانه های ویران و در این 

بین دسته ای دلقک که چون بازیگران نمایشی از جنگ فراری اند.
کتاب با صحنه جنگ شروع می شود اما در ادامه درگیر شخصیت های 
داستان می شود که همه آن ها در حال فرار از جنگ یا مخفی کردن 
کارهایشان هستند و از هرج و مرج جنگ سواستفاده می کنند. مثل 
دزدها، پااندازها، قاتل و شرخر که همه دنبال فرار از پلیس و جنگ 
و حتی خودشان هستند که همین خودش باعث به وجود آمدن 

اتفاقات بعدی کتاب می شود.
سلین نویسنده ناآرامی است که زخم جنگ در همه نوشته ها و 
آثارش مشهود است. سلین از نزدیک شاهد دو جنگ جهانی بوده و 
جراحت های زیادی نیز از جنگ داشته است، پس فکر می کنم کاملا 
طبیعی ست که تم کتاب ها و آثار او از جنگ و زوایای پنهان آن باشد. 
نکته ای که نباید فراموش کنید این است که سلین سبک خاصی دارد 

و در ابتدا ممکن است کتاب شما را جذب نکند....

معرفی کتاب

امکان تماشای یواشکی
 فیلم جدید اصغر فرهادی

»امکان نمایش این فیلم در ایران به سبب پوشش بازیگران 
وجود ندارد«. این جمله ای بود که اصغر فرهادی اوایل مهر ماه 
امسال در نشست خبری فیلم »همه می دانند« در فستیوال آنتالیا 
گفت. حال آنکه او پیش از آن گفته بود: »آرزوی قلبی من است 
که این فیلم در ایران به نمایش درآید، نمی دانم آیا این امکان برای 
فیلم وجود خواهد داشت یا خیر. نمی دانم که فیلم تحریم خواهد 
شد یا نه؛ اما من تمام تلاشم را انجام می دهم تا فیلم در ایران نیز 
به نمایش دربیاید. همان طور که قبلا هم اشاره کرده ام اولویت من 
برای ساخت یک فیلم نمایش آن در ایران بوده است و این قاعده 

همیشه در کارم رعایت خواهد شد.« 
همین سرخوردگی بود که صبح دوشنبه گذشته موجب شد 
خیلی ها با شنیدن خبر انتشار نسخه غیرقانونی فیلم، ناگزیر 
آنرا دانلود کنند. نسخه ای کاملا باکیفیت با زیرنویس شسته 
رفته ای که گویی با آگاهی و رضایت سازندگان فراهم و در اختیار 
تماشاگران قرار گرفته است. اتفاقا همین کیفیت بالای این نسخه 
و زیرنویسش، زمینه ساز طرح اتهام دخالت سازندگان فیلم در ارائه 

مشکوک آن هم شد.
گرچه در سوی مقابل، برخی هم همین اتهام را متوجه عواملی در 
داخل کشور و حتی در بدنه مدیریتی سینما دانستند که با این کار 
خواسته اند از زیر بار فشار افکار عمومی و سینمادوستان در قبال 

اکران عمومی آن خلاص شوند.
گرچه روابط عمومی فیلم »همه می دانند« در واکنشی نوشت:»...
با توجه به آنکه هنوز فیلم در بسیاری از کشورها ادامه دارد، انتشار 
غیرقانونی این فیلم روند اکران آن را دچار آسیب خواهد کرد.به 
همین خاطر انتشار و کپی این فیلم تا پیش از پایان اکران ها در 
سایر کشورها مورد رضایت تهیه کنندگان نیست. موارد نقض کپی 

رایت مالکان اثر به صورت قانونی پیگیری خواهد شد.«
فرهادی نیز به عرضه لینک دانلود فیلم »همه می دانند« با کیفیت 
بالا در بازار عرضه غیرمجاز محصولات نمایشی با بازنشر همین 
توضیح در اینستاگرامش واکنش نشان داد. فرهادی پیش از آن از 
آغاز اکران این فیلم در آمریکا از هشتم فوریه20۱9، مطابق با ۱9 

بهمن خبر داده بود.
فیلم البته در برخی از کشورها اکران خود را آغاز کرده و مثلا 
اکران آن از نیمه پاییز در ایتالیا طی همان هفته اول 70۳۳2۴ 

یورو مطابق با حدود ۱۱ میلیارد تومان فروخت.
با این همچنان تهیه کننده و پخش کننده بین المللی فیلم در باره 
توزیع نسخه قاچاق آن واکنشی نشان نداده اند. نسخه ای که بی 
شک روند اکران جهانی فیلم را نیز مختل خواهد کرد. بویژه وقتی 
بدانیم برخی شبکه های ماهواره ای فارسی زبان هم مترصد تهیه 
نسخه قاچاق فیلم و نمایش آن در شبکه شان هستند! آسیبی که 
هنوز مشخص نیست از سوی چه کسی یا کسانی و با چه اهدافی 

به این فیلم وارد آمده است.

اخبار

علی  نصیریان در دیدار با اهالی هنر:
بازیگر خلاق خود یک نویسنده

و خالق شخصیت است

علی نصیریان در ابتدای نشست ضمن ابراز خوشحالی از دیدار 
با اهالی هنر و  به ویژه جوانان و ارزشمندی این جلسات عنوان 
اولین  وارد   ۱۳29 سال  در  و   20 دهه  اواخر  در  داشت:»من 
کلاس تئاتر شدم، در این دوره اطلاعات، کتاب ها و دیدنی ها 
قابل دسترس است و انقلابی که در ارتباط مجازی و اینترنت 
به وجود آمده قابل قیاس با گذشته نیست.حتی در حال حاضر 
رفت و آمد به غرب همانند گذشته نیست و ارتباطات بیشتر شده 
است.  نصیریان در ادامه گفت: شاید بسیاری از جوانان در کار 
هنر به تمرین و استمرار اهمیت ندهند در حالی که بخشی از 
هنر استعداد ذاتی و کسب فرهنگ و تحصیل است اما بحث مهم 

هنر تمرین است.«
بازیگر فیلم سینمایی گاو گفت:»بازیگر باید براساس متن  که 
به او  داده می شود شخصیت را بسازد، در دنیا بازیگری که کار 
ندارد در ورک شاپ ها شرکت می کند تا از فرم ، خلاقیت، 
کافی  آکادمیک  دوره های  نشود.  و شخصیت خارج  تجسم 
نیست و نمی تواند فرد را به هنرمند تبدیل کند بلکه  مقدمات 
کار است و باید کار و تمرین و شرکت در ورک شاپ ها را 
داشته باشد. نکته دیگر آن که در دوره ما محافل و جمع های 
هنری برگزار می شد و در آن بحث و گفتگو هایی صورت 
می گرفت که بسیار مهم بود. در واقع مجموعه اطلاعات در 
دسترس در زمینه ادب و هنر و ادبیات بخش مهمی از پشتوانه 
فرهنگی هنرمند تئاتر و سینما است. نصیریان در خصوص 
باری گرفتن  کارگردان از بازیگران بیان داشت: کارگردان نباید 
از بازیگران بازی ی گیرد، چون بازیگر خود یک فرد خلاق 
است که مسئولیت کاری را که به عهده او گذاشته شده با توجه 
به ریتم کار بر عهده گیرد،باید کارگردان و بازیگر با هم گفتگو 
کنند و هماهنگ باشند ولی بازی در محدوده خلاقیت بازیگر 

است. بازیگر وسیله دست کارگردان نیست.«
او در ادامه افزود:»در گذشته سبک ها و شیوه کاری خیلی خط 
کشی می شد در حالی که باید دید متن به دنبال بیان چیست 
تا آن را هدایت کنید. به نظرم پایبند شیوه خاصی شدن خیلی 
مطلوب نیست، آنتوان چخوف نویسنده رئالیست است اما گاهی در 
متن هایش سوررئال و سبک های دیگر هم دیده می شود.نصیریان 
درباره روش های بازیگری که گفته می شود کهنه شده توضیح داد:  
همه این روش ها برای ارائه بهتر است تا با تماشاگر ارتباط بهتر 
داشته باشید، در زمانه ای زیست نمی کنیم که بازیگر خود را در 

یک چارچوب قرار دهد.«
وی در پایان این نشست خطاب به مخاطبان دانشجو و هنرجوی 
بازیگری گفت:»به نیروی انرژی و نیروی خدادادی که در شما هست 
توجه کنید. این نیرو را بیرون بریزید و خلاقیت خود را کشف کنید و 

بروز دهید.«

اخبار

»قانون مورفی«
)رامبد جوان(

است  کمدی- اکشنی  مورفی«  » قانون 
تهران  و  گیلان  در  جوان«  »رامبد  که 
»نگار«  برخلاف  و  برده  دوربین  جلوی 
که کارگردان آن جلوی دوربین نیامد، او 
با چهره  داده که خودش  ترجیح  این بار 
داشته  حضور  آن  در  متفاوتی  پردازی 
باشد. »امیر جعفری« و »امیر جدیدی«، 
دیگر بازیگران این فیلم هستند. هم اکنون 
به  فیلم  فنی  مراحل  که  است  ماه  چند 
است؛  نمایش  آماده  و  رسیده  پایان 
فیلم  کرده اند  اعلام  بارها  اثر  صاحبان 
می دهند  نمایش  جشنواره  از  پیش  را 
»نگار«  بالای  موفقیت  به  توجه  با  اما 
بعید  در جشنواره دو سال قبل، چندان 
نیست که صاحبان »قانون مورفی«، فرم 

حضور در جشنواره را پر کنند.

»ما همه با هم هستیم«
)کمال تبریزی(

به  پربازیگر  با هم هستیم فیلمی  ما همه 
نویسندگی پدرام پورامیری، حسین امیری 
و محمد داودی، کارگردانی کمال تبریزی 
و تهیه کنندگی رضا میرکریمی است. این 
به دلایلی  اما  نام داشت  فیلم ول شدگان 
به ما همه با هم نیستیم و بعد به ما همه 
با هم هستیم تغییر نام داد. داستان فیلم 
در بستری کمدی روایت می شود و ماجرای 

سقوط یک هواپیما همراه با مسافرانی است 
که رازهای مختلفی دارند؛ رازهایی که قرار 
نیست تا ابد پنهان بمانند این فیلم اولین 
مهران  چون  بازیگرانی  مشترک  همکاری 
و  گلزار  محمدرضا  حاتمی،  لیلا  مدیری، 
سازندگان،  است.  یکدیگر  با  توسلی  هانیه 
فیلم را برای اکران نوروز کنار گذاشته اند و 
هنوز راجع به نمایش جشنواره ای آن سخن 
که  خوبی  رابطه  به  توجه  با  اما  نگفته اند 
»کمال تبریزی« با جشنواره فجر دارد، کفه 
حضور فیلم در جشنواره، از عدم حضور آن 

سنگین تر است

»دو طبقه روی پیلوت
)ابراهیم  ابراهیمیان(

جدیدترین ساخته »ابراهیم ابراهیمیان« 
نمی کنیم«  »آدت  او  قبلی  فیلم  که 
کش«  »مرده  یک  روایتگر  داستان  بود. 
نام  شاید  سینما  دوستداران  می باشد. 
»دوطبقه روی پیلوت« را در خاطر نداشته 
باشند اما قطعا ماجرای مصدومیت »الناز 
شاکردوست« را در پشت صحنه این فیلم 
شنیده اند. اتفاقی که سبب شد »کیومرث 
را  تهیه کنندگی اش  پروانه  پوراحمد« 
درصد   ۴0 از  پس  گروه  و  واگذارکرده 
)بهدخت  دیگر  بازیگری  با  فیلمبرداری، 
ولیان( کار را مجددا استارت بزنند. »جواد 
دیگر  حجازی فر«،  »هادی  و  عزتی« 

بازیگران این فیلم هستند.

 »قصر شیرین«
)رضا میرکریمی(

رضا میرکریمی، سه سال پس از »دختر«، 
به سراغ »قصر شیرین« آمد. مشغله های این 
سه سال او به عنوان دبیر جشنواره جهانی 
فجر سبب شد تا به جز تهیه کنندگی فیلم 
»ما همه با هم هستیم«، فعالیت سینمایی 
دیگری در حوزه اجرایی نداشته باشد. تنها 
»حامد  شیرین«،  »قصر  حرفه ای  بازیگر 
چه  فجر  جشنواره  دید  باید  است.  بهداد« 
عکس العملی در برابر فیلم کارگردان مورد 
شیرین«  »قصر  داشت.  خواهد  خود  وثوق 
بهداد،  حامد  و  دارد  اجتماعی  داستانی 
آئین،  اکبر  شاهی،  ژیلا  عسگری،  محمد 
یونا تدین و  نوبهار، محمد اشکان فر،  آزاده 
نیوشا علیپور بازیگران آن هستند. فیلمنامه 
و  قرائی  محسن  توسط  شیرین«  »قصر 
محمد داودی بر اساس طرحی از سیدرضا 
در  از ۱6مهرماه  و  نوشته شده  میرکریمی 

یاسوج جلوی دوربین رفته است.

»مسخره باز«
)همایون غنی زاده(

همایون غنی زاده کارگردان مشهور تئاتر در 
اولین تجربه سینمایی خود فیلم »مسخره  
باز« را با بازیگران سرشناس سینما کلید  زد.

باز«  علی مصفا تهیه کننده فیلم »مسخره 
فرهاد  تهرانی،   هدیه  نصیریان،  علی  است. 
اصلانی،  صابر ابر و بابک حمیدیان، محسن 

بامداد،  خسرو  کوشکی،  مهدی  حسینی، 
ایرج ذبیحی، در »مسخره باز« به ایفای نقش 
می پردازند. در خلاصه داستان »مسخره باز « 
پرورشگاه صدام می کردند  است:»تو  آمده 
حواله  محکمی  مشت  من  اما  باز!  مسخره 
صورت یکیشون کردم تا داستان رو شروع 
کنم.« همایون غنی زاده کارگردان موفق تاتر، 
نمایش هایی مانند »آگاممنون«، » در انتظار 
گودو«، »ملکه زیبایی لی نین«، »کالیگولا« و 

..... به روی صحنه برده است.

»سال دوم دانشکده من«
)رسول صدر عاملی(

»در  از  پس  سال   9 صدرعاملی«،  »رسول 
انتظار معجزه«، این فیلم را کارگردانی کرد. 
سال گذشته صدرعاملی اعلام کرد تمایلی 
ندارد در سی و ششمین جشنواره فیلم فجر 
حضور داشته باشد. فیلمی که اگرچه از ابتدای 
صدرعاملی،  اما  بود  نمایش  آماده  تابستان 
با  اکران آن اعلام کرد که  را موعد  آبان ماه 
توجه با اینکه آبان ماه هم گذشت و خبری 
از اکران این فیلم نشد و  عدم خبررسانی در 
این مورد، احتمال اینکه فیلم، فرم جشنواره را 
پر کند، وجود دارد. در این فیلم دانشجویی 
که چهره های جدید بسیاری را معرفی کرده، 
بابک حمیدیان، علی مصفا و شقایق فراهانی 
در نقش های اصلی بازی کرده اند. در خلاصه 
داستان این فیلم آمده است:»فیلمی با موضوع 

دغدغه های دختران جوان«!

رفته رفته به دهه فجر و جشنواره سینمایی اش نزدیک می شویم و تا تکاپوی دوباره فاصله چندانی باقی نمانده است. کمتر از سه ماه دیگر فیلمسازان 
در بهار سینمای ایران دوباره گرد هم می آیند و سانس پشت سانس فیلم های یکدیگر را تماشا می کنند و طبق عادت این چند سال اخیر، از اکثر آن 
ها لذت نمی برند! اما چه لذت ببریم و چه نبریم، »جشنواره فجر سینمای ایران« مهم ترین اتفاق سینمای یک سال است و به قول معروف، ویترین 
آن سال را تعیین می کند و به مردم نشان می دهد. اگر چه در سال های اخیر، از نظر جذب مخاطب این جشنواره روند سینوسی و نامشخصی را طی 

کرده است، اما مسئولان امیدوارند که امسال برای سینما سال بهتری باشند.
در چند شماره قبلی به طور کلی به بررسی فیلم های »قسم«، »تیغ و ترمه«، »متری شیش و نیم«، »مردی بدون سایه«، »سمفونی نهم«، »مصائب 
شیرین 2«، »تختی«، »ماجرای نیمروز؛ رد خون«، »ایده اصلی«، »رحمان 1۴00« و »ناگهان درخت« پرداخته بودیم و تعداد زیادی فیلم دیگر از صف 
معرفی ما جا ماندند. حالا قصد داریم که در این قسمت، چندی دیگر از فیلم های در راه جشنواره فجر امسال را به شما معرفی کنیم تا بیش از پیش بدانید که کدام فیلم ها را 

برای تماشا در جشنواره کنار بگذارید.

مهسا تیموری

»دنیای هوادار« از فیلم های احتمالی جشنواره فجر گزارش می دهد )3(

از » قصر شیرین«  تا » سال دوم دانشکده من«
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 E
در خوانشی متفاوت، 

عنوانِ آخرین ساخته ی 
گارونه، »مردِ سگی« 

است؛ این نام در تناسب 
با وضعیتِ کاراکترِ محوری 

معنا می دهد. درواقع 
جایگاهِ مارچلو در جهانِ 
اثر، هم راستا با وضعیتِ 
معشوقه هایش است ...
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روزنامه اقتصادی - ورزشی

سبک زندگی

تعبیر خواب در واقع توضیح دادن معنی آن 
است، و جستجویی برای یافتن دلیلی منطقی 
در پس خواب ها. هر خوابی معنی مختص به 
خودش را دارد و از فرهنگی به فرهنگ دیگر 
متفاوت است. به عنوان مثال، مصری ها خواب 
را پیام خدایان می دانستند. این شماره نیز این 
بار به تعبیر خواب فرودگاه می پردازیم. اگر در 
خواب تان فرودگاه دیده اید می تواند به نوعی به 

تولد )ورود( و مرگ  )هجرت( مربوط باشد.
بعضی از تعبیرها و تفسیرها می گویند که فرودگاه 

نماد امیدها و آرزوهای به ثمر رسیده است.
سایر تعبیرها بر این باور استوار هستند که 
فرودگاه نماد نیرو و خلاقیت است. این خواب 
ها می توانند معانی فراوانی داشته باشند، و همه 
چیز به آنچه در آن ها اتفاق می افتد بستگی 
دارد. اساسا، خواب های مربوط به فرودگاه یک 
پیام دارند : شما نباید از آرزومندی و مثبت 
نگری دست بردارید و باید به لذت بردن از 
خوشبختی خود در کنار دوستان و خانواده 

ادامه بدهید.
اگر چنین خوابی دیدید، می تواند نشانگر آغاز 
خواب های  باشد.  طرح ها  و  ایده ها  پایان  یا 
مربوط به فرودگاه اغلب به زندگی حرفه ای 
نشانگر  است  ممکن  و  می شوند  مربوط  ما 
موفقیتی بزرگ در آن زمینه باشد که به زودی 

نصیب مان خواهد شد.
معنی کلی و عمومی آن ها این است که به 
منزله ی تغییری در زندگی تان در نظر گرفته 
می شوند، و به فرصت هایی مربوط می شوند 
که ممکن است در اختیار داشته باشید، و به 
آدم هایی مربوط می شود که بر سر راه تان قرار 
می گیرند و ممکن است به زندگی تان وارد یا 

از آن خارج شوند.
اوقات چنین خوابی یعنی قرار است  گاهی 
به یک مسافرت راه دور بروید. ممکن است 
به برنامه ی بازدید از مقصدهایی که همیشه 
داشته  ربط  ببینید  است  دلتان می خواسته 
باشد. اگر اخیرا با مشکلات زیادی دست و 
پنجه نرم می کرده اید، این سفر ممکن است 

نشان دهنده ی دور شدن از آن هّا باشد.

در  کشیدن  را  کسی  انتظار  خواب   .1
فرودگاه

اگر خواب ببینید که در فرودگاه منتظر کسی 
هستید، این می تواند به معنی آن باشد که 
مشکلاتی را حل خواهید کرد که مدت زمان 
درازی شما را آزار می داده اند و مانع پیشرفت 
و شکوفایی تان بوده اند. ممکن است در انتظار 

اخباری هیجان انگیز و روابطی جدید باشید.
همچنین، این خواب یعنی اینکه شما قرار 
است مراحل مهمی از زندگی تان را پشت سر 
بگذارید، و اینکه باید همیشه مثبت بمانید 
سر  بر  دشواری هایی  و  مشکلات  اگر  حتی 
در  را  غریبه ای  اگر خواب  راهتان سبز شد. 
فرودگاه ببینید به معنی آن است که با فرد 

جدیدی در زندگی تان آشنا خواهید شد.

2. خواب برنامه سفر از طریق فرودگاه را 
ریختن

اگر چنین خوابی دیدید، می تواند به معنی آن 
باشد که به زودی یک برنامه ی کسب و کار 

خواهید ریخت.

3: خواب گم شدن در فرودگاه
معمولا، این خواب به کارتان مربوط می شود. 
وقتی خواب ببینید در فرودگاه گم شده اید، 
باشید، و  به نفس داشته  اعتماد  باید  یعنی 
قادر باشید هر کاری انجام دهید. شما نباید 

از چیزی یا کسی بترسید.

۴. خواب سوار هواپیما شدن
این خواب معنی بسیار مثبتی دارد، و معمولا 
اینکه به آرامش و خوشبختی که به  یعنی 

دنبالش بوده اید دست پیدا خواهید کرد.

۵. خواب فرودگاه شلوغ دیدن
فرودگاه شلوغ اغلب به معنی آن است که شما 
به زودی عازم جایی خواهید شد و در واقعیت 
معمولا  این  و  داد،  خواهید  انجام  تغییراتی 
نشانه ی آن است که چیز تازه ای شروع خواهد 
شد. این خواب می تواند به تمایلات شما برای 

آزاد بودن مربوط باشد.

۶. خواب فرودگاه خالی
فرودگاه خالی یعنی اهداف و نقشه های شما 
به تاخیر خواهد افتاد چه برای مدتی کوتاه یا 
مدتی طولانی. همچنین می تواند به معنی آن 
باشد که به تغییر نقشه ها و برنامه ریزی هایتان 
نیاز دارید چون نمی توانید آن ها را با موفقیت 

عملی سازید.

7. خواب فرود آمدن در فرودگاه
احساس  به  و  دارد،  بدی  معنی  خواب  این 
مداوم تنهایی مربوط می شود، حتی به رغم 
اینکه دور و برتان پر از آدم است. اما می تواند 
به طرح ها یا ایده های فعلی شما که قرار است 
به زودی تمام شوند نیز مربوط باشد. شاید یک 
مخاطره، رابطه، یا حرفه به پایان خود می رسد.

8. خواب نشستن در فرودگاه
قرار است در زندگی تان اتفاق بزرگی رخ بدهد، 
تغییراتی را تجربه خواهید کرد. این به اشتیاق 

شما برای ماجراجویی مربوط می شود.

9. خواب عازم شدن از فرودگاه
این می تواند نشانگر اختیارات و انتخاب هایی 
همه ی  و  دارید،  خود  روی  پیش  که  باشد 
زندگی تان  در  می توانید  که  مسیرهایی 

بپیمایید..

10. خواب از دست دادن پرواز
و  دارید  زیادی  کارهای  یعنی  خواب  این 
نمی توانید به مهلت تعیین شده برای همه ی 

در  را  مسئولیتی  اینکه  یا  برسید،  آن ها 
زندگی تان نادیده گرفته اید.

11. خواب زن مهماندار دیدن
اگر چنین خوابی دیدید، معمولا به معنی آن 
است که در اثنای کار و تعهداتی که در زندگی 

دارید به استراحت نیاز دارید.
در خواب، می توانید تمام انواع احساسات را 
است  ممکن  این صورت،  در  کنید،  تجربه 
کنید،  آشفتگی  احساس  عاطفی  لحاظ  به 
هواپیما  تصادم  خواب  وقتی  خصوص  به 

می بینید.
همچنین ممکن است ترس از دست دادن 
داشته  را   ... و  فرودگاه  به  نرسیدن   ، پرواز 
که  نیست  آن  معنی  به  این  البته،  باشید. 
احساساتی خواهید داشت.  همیشه چنین 
بلکه می تواند برعکس این نیز باشد. مثلا، اگر 
پرواز راحتی را در خواب تجربه کرده باشید، 
از  به زندگی دارید و  نگرش خوشبینانه ای 

حمایت دوستان تان برخوردار خواهید بود.
نکته ی مثبت در مورد این خواب ها آن است 
که  نشانگر بلند پروازی ها و انتظارات زیادی 
هستند در حالتی که قرار باشد چیز جدیدی 
باشد،  جدید  پروژه ای  چه  کنید،  شروع  را 
از  برنامه ای جدید. بعضی  یا  ایده،  موقعیت، 
معبران معتقدند که شما در زندگی از تمام این 

چیزهای جدید و تازه بهره مند خواهید شد.
جنبه ی منفی خواب های مربوط به فرودگاه 
این است که می توانند نشان دهنده ی ناتوانی 
شما در آماده شدن برای موقعیت های جدید 
باشند. این می تواند به ذهنیت ساده لوحانه ی 

شما درباره ی زندگی مربوط باشد.

معرفی 3 جاذبه گردشگری و
 دیدنی »تهران« )2(

اگر به تهران سفر کردید خیال 
نکنید تهران جای دیدنی ندارد 
یا کم دارد و اگر برنامه سفر چند 
روزه به تهران دارید توصیه می 
کنم چند از این مکان هایی را 
می  معرفی  شما  به  امروز  که 
کنیم را برید و از نزدیک ببینید 
و فقط از تهران ترافیک آن را به 
یاد نداشته باشید همراه ما باشید 

با معرفی بهترین مکان های دیدنی تهران که ارزش یک بار بازدید 
را دارند.

1- مجموعه نیاوران
از دیگر مکان های دیدنی تهران مجموعه فرهنگی تاریخی نیاوران 
در باغ بزرگی به مساحت حدود ۱۱ هکتار در شمال تهران قرار دارد 
که از زیبایی و جذابیت طبیعی و تاریخی فراوانی هم برخوردار می 
باشد. بناهای این مجموعه متعلق به دوره های قاجار و پهلوی هستند. 
فتحعلی شاه قاجار برای تفریحات تابستانی خود دستور داد تا در 
منطقه ای خوش آب و هوا، خارج از شهر تهران که وسعتی بسیار کمتر 
از امروز داشت باغی مصفا بسازند. درکنار روستایی که »گُرده وی« 
یا »گُرده به« خوانده می شد و در نیاوران امروز قرار داشت به جای 
نیزاری که در همسایگی روستا واقع بود، باغ را ساختند. باغ ییلاقی 
فتحعلی شاه که در جای نیزار ایجاد شد را »نی آوران« نامیدند که 

بعدها به نام »نیاوران« مشهور شد.
2- کاخ گلستان

قدمت کاخ گلستان به زمان سلطنت شاه طهماسب اول صفوی 
بازمی گردد و از چند کاخ و عمارت جداگانه تشکیل شده که مهمترین 
آنها در زمان قاجاریه ساخته شده و به عنوان محل سکونت شاهان 
پادشاهانی  بوده است. کاخ گلستان مسکن  استفاده  قاجار مورد 
چون آغا محمد خان قاجار، فتحعلیشاه قاجار، ناصرالدین شاه قاجار و 
مظفرالدین شاه قاجار بوده و دیگر پادشاهان قاجار و پهلوی بیشتر 
اوقات در سایر کاخ  های واقع در تهران اقامت داشته  اند. کاخ گلستان 
در سی و هفتمین اجلاس سالانه ی کمیته ی میراث جهانی سازمان 
یونسکو در پنوم پن، پایتخت کامبوج، در فهرست آثار جهانی به ثبت 

رسید.
3- موزه خزانه ملی 

موزه جواهرات ملی ایران در خزانه ی بانک مرکزی ایران قرار دارد. 
این خزانه-موزه در ساختمان بانک مرکزی ایران در خیابان فردوسی 
تهران قرار دارد. بسیاری از جواهرات سلطنتی ایران از دوره ی صفوی، 
دوره افشار، قاجار و پهلوی در این موزه به نمایش گذاشته شده  است. 
از جمله می توان به الماس دریای نور، جقه نادری، تاج فرح پهلوی، 
تاج کیانی، کره جواهر نشان، تخت طاووس قاجاری )تخت خورشید( 
و تخت نادری اشاره کرد. مجموعه جواهرات ملی ایران از لحاظ ارزش 
هنری، تاریخی و منحصر به فرد بودن، در شرایطی است که حتی 
زبده ترین کارشناسان و ارزیابان جهان هم نتوانسته اند ارزش واقعی یا 

تقریبی آن را محاسبه کنند.

دیدنی ها

دارد.  اهمیتی  چه  اسمم  شکنم.  هیزم  من 
کلبه ای که در آن متولد شده ام و بزودی در 
آن خواهم مرد در حاشیه جنگل است. ظاهرا 
این جنگل به دریایی می رسد که دورتادور 
خانه های  آن  روی  و  است  گرفته  را  زمین 
چوبی مثل مال من در رفت و آمدند. هیچ 
نمی دانم؛ آن دریا را هرگز ندیده ام. آن سر 
بزرگترم  برادر  ندیده ام.  را هم هرگز  جنگل 
وقتی کوچک بودیم مرا وادار کرد با هم قسم 
بخوریم تا دونفری تمام درخت های جنگل را 
قطع کنیم تا آن جا که حتی یک درخت سرپا 
هم در جنگل نماند. برادرم مرده است آن چه 
حالا در جستجویش هستم و در جستجویش 
خواهمبود، چیز دیگری است. حدود پونانت۱ 
نهری جاری است که می توانم با دست در آن 
ماهی بگیرم. در جنگل گرگ هست، ولی از 
گرگ ها نمی ترسم و تبرم هرگز به من خیانت 
نکرده است. حساب سال های عمرم را ندارم. 

می دانم که زیاد است.
دهکده،  در  نمی بینند.  دیگر  چشم هایم 
که دیگر به آن جا نمی روم چون در راه گم 
ولی  هستم  معروف  خست  به  می شوم، 
هیزم شکن جنگل چه پولی می تواند جمع 

کرده باشد؟
در خانه ام را با یک سنگ می بندم تا برف تو 
نیاید. یک بعدازظهر صدای پاهای سنگینی 
را شنیدم، بعد ضربه ای که به در خورد. در 
را باز کردم و ناشناسی را راه دادم. پیرمردی 

به  فرسوده ای  بالاپوش  که  بلند  قد  با  بود 
خودش پیچیده بود. جای زخمی صورتش 
می رسید سن  نظر  به  بود.  انداخته  را خط 
کم  او  نیروهای  از  این که  جای  به  زیادش 
کند، توان بیشتری به او داده باشد. ولی با 
این حال می دیدم که برای راه رفتن باید روی 
عصایش تکیه کند. با هم حرف هایی زدیم که 
یادم نمی آید. آخر سر گفت: »خانمان ندارم 
و هرجا که بتوانم می خوابم. تمام امپراتوری 

آنگلوساکسون را پیموده ام.«
این کلمات به سنش می خورد. پدرم همیشه 
می زد؛  حرف  آنگلوساکسون  امپراتوری  از 
امروزه مردم می گویند انگلستان.نان و ماهی 
داشتیم. در سکوت شام خوردیم. باران گرفت. 
با چند پوست حیوان روی کف زمین، همان 
جایی که برادرم مرده بود، برایش جای خوابی 

درست کردم. شب شد و خوابیدیم.
وقتی که از خانه خارج می شدیم صبح داشت 
می دمید. باران قطع شده بود و زمین پوشیده 
از برف تازه بود. عصایش را انداخت و به من 

دستور داد که برش دارم.
گفتم: »چرا باید از تو اطاعت کنم؟«

جواب داد: »چون من پادشاهم.«

فکر کردم که دیوانه است عصایش را برداشتم 
و به دستش دادم. با صدایی متفاوت گفت: 
»من شاه سگنس2 هستم. اغلب آن ها را در 
ولی  رسانده ام،  پیروزی  به  نبردهای سخت 
بود،  کرده  تعیین  که سرنوشت  در ساعتی 
سلطنتم را از دست دادم. اسمم ایسرن۳ است 

و نژادم به اودین۴ می رسد.«
جواب دادم: »من احترامی برای اودین قایل 

نیستم. به مسیح ایمان دارم.«
ادامه داد: »در  باشد  را نشنیده  انگار حرفم 
جاده های غربت سرگردانم ولی هنوز هم شاه 
هستم چون دیسک را دارم. می خواهی آن را 
ببینی؟«کف دست استخوانی اش را باز کرد. 
چیزی در دست نداشت. دستش خالی بود. 

ولی
کردم  احساس  که  داشت  حالتی  دست   
چیزی را محکم گرفته است. نگاهش را به 
چشم هایم دوخت و گفت: »می توانی بهش 

دست بزنی.«
با کمی تردید با نوک انگشت کف دستش 
را لمس کردم. چیز سردی را حس کردم 
که می درخشید. دست اش به سرعت بسته 
شد. چیزی نگفتم. او انگار که با بچه ای حرف 

دیسک  »این  داد:  ادامه  حوصله  با  می زند 
اودین است. فقط یک رو دارد. روی زمین چیز 
دیگری نیست که فقط یک رو داشته باشد. تا 
وقتی که در دست من باشد، شاه خواهم بود.«

پرسیدم: »طلاست؟«
- نمی دانم. دیسک اودین است، فقط یک رو 

دارد.
دل ام می خواست که مالک این دیسک باشم. 
اگر مال من بود می توانستم آن را بفروشم، با 
یک شمش طلا عوض اش کنم. شاه می شدم. 
به این ولگرد که هنوز هم ازش متنفرم گفتم: 
»در کلبه ام صندوق پنهانی دارم که پر سکه 
است. طلا هستند و مثل تبرم برق می زنند. 
اگر دیسک اودین را به من بدهی من صندوقم 

را به تو
 می دهم.«با لجاجت گفت: »قبول نمی کنم.«

بهش گفتم: »خوب پس می توانی راهت را 
بگیری و بروی.«

پشت اش را به من کرد. یک ضربه تبر پس 
گردن اش کافی بود که تلو تلو بخورد و بیفتد. 
باز کرد و  افتادن دست اش را  ولی در حال 
آن پرتو را دیدم که در هوا می چرخید. جای 
دقیق اش را با تبر نشانه گذاشتم و جسد را تا 
رودخانه ای که در حال طغیان بود کشاندم و 

انداختم اش آن تو.
به دنبال دیسک  به خانه ام برگشتم،  وقتی 
گشتم. پیداش نکردم. حالا سال هاست که به 

دنبالش می گردم.

دیسک  
»خورخه لوئیس بورخس« / مترجم: کاوه سید حسینی

داستان کوتاه
 استراتژی های خروج از 

کسب و کارهای کوچک )2( 
هر شخص حقیقی یا حقوقی که در یک کسب و کار کوچک 
سرمایه گذاری کرده است به دنبال دانستن استراتژی های خروج 
است. حتی اگر یک کسب و کار تک مالکی را اداره می کنید، باز 
هم به استراتژی خروج از کسب و کارهای کوچک نیاز خواهید 
داشت. شما، به عنوان یک سرمایه گذار در حوزه ي کسب و کار، 

پرسش هایی مشابه با دیگر سرمایه گذاران خواهید داشت:
۱-کسب و کارتان را به مدیران و/یا کارمندان تان بفروشید.

ممکن است کارکنان و/یا مدیران کنونی تان مشتاق به خرید کسب 
و کارتان باشند.

مزایا:
- ممکن است این کسب و کار پیشرفت کند، زیرا کارکنان، کسب 
و کاری را به دست می آورند که از قبل ایجاد شده است، با آن 

آشنایی دارند و به آن علاقه مند هستند..
- ایجاد طرح فروش بلند مدت به کارمندان می تواند وفاداری آن ها 
را افزایش داده و انگیزه ی آن ها را برای بهتر کار کردن و موفقیت 

کسب و کار، بیشتر کند.
از سهام شرکت و  اختیار کردن بخشی  امکان  است  - ممکن 
حضورتان در هیئت مشاوران )یا هر بخش دیگر( را امکان پذیر کند.

معایب:
- ممکن است کارکنان صلاحیت احراز مدیریت کسب و کار را 

نداشته باشند.
- ممکن است مراجعه کنندگان، مدیریت جدید یا تغییرات در 

شرکت را نپذیرند.
یک راه برای استفاده از این استراتژی خروج این است که از طرح 
مالکیت سهام کارکنان )ESOP( استفاده کنید. یک طرح مالکیت 
سهام برای کارکنان که به آن ها اجازه می دهد مالکیت شرکت را 

به دست بگیرند.
بااین حال، خرید شرکت توسط یک کارمند این طرح را شامل 
کارکنان تان  از  یکی  که  است  معنی  این  به  صرفا  نمی شود. 

به واسطه ی خرید مستقیم شرکت، مالک کسب و کار شما شود.
2- فروش کسب و کار در بازار آزاد

این راه محبوب ترین گزینه ی پیش روی کسب و کارهای کوچک 
است. مالک کسب و کار در یک نقطه ي مشخص زمانی، که غالبا 
زمانی است که فرد قصد بازنشستگی دارد، کسب و کارش به مبلغ 
مشخصی برای فروش می گذارد، و به صورت خوشبینانه با مبلغ 

مورد نظرش صحنه را ترک می کند.
مزایا:

- یک کسب و کار سودده برای خریداران جذاب است و به سرعت 
فروش می رود.

- دارایی ها و سرقفلی را می توان در زمان ارزش گذاری کسب و کار 
برای فروش، محاسبه کرد تا بازده مالک افزایش یابد.

معایب:
- فروش یک کسب و کار با حاشیه ی سود ممکن است بسیار دشوار 
باشد. به استناد وب سایت bizbuysell )که به خرید و فروش 
کسب و کارهای کوچک اختصاص دارد م.( تنها 20 درصد از کسب 
و کارهای ثبت شده در این سایت، واقعا به فروش می رسند. پیدا 

کردن یک خریدار در بازار آزاد ممکن است زمان بر باشد.
- ارزش گذاری کسب و کارها ممکن است با مشکل مواجه شود و 

قسمت فروش بسیار پایین تر از حد انتظار باشد.
است،  استراتژی  این  شما  انتخابی  خروج  استراتژی  چنان چه 
می بایست زمان بگذارید و کسب و کارتان را برای فروش آماده 
برای خریدار  را  کنید. دستی به سر و گوش آن بکشید و آن 

احتمالی تان جذاب نشان دهید.

اقتصاد

مضرات  شنبلیله؛ 
از »بوی بد بدن« تا 

»واکنش های آلرژیک«
شنبلیله به خاطر طعم و فایده هایی که برای سلامتی دارد بسیار 
ارزشمند است و همین امر آن را برای استفاده ی بیش از حد یا سوء 
استفاده به شکل مکمل های قوی و تونیک های سلامتی مستعد 
می سازد که پیامدهای بدی دارد و شایسته ی بحث و توضیح 
بیشتری است. هرچند حذف کامل شنبلیله از رژیم  غذایی به خاطر 
فایده هایی که برای سلامتی دارد غیر عملی به نظر می رسد اما 
توصیه می شود برای اطلاع بیشتر و دقیق تر از عوارض و مضرات 
شنبلیله بیشتر مطالعه کنید تا آگاهی کاملی در این زمینه داشته 
باشید و با رعایت نکات توصیه شده از سلامتی خود محافظت کنید.

 بوی بد بدن 
عجیب است که دوز صحیح استفاده از شنبلیله ممکن است باعث 
شود بدن و ادرار بویی شبیه شربت افرا داشته باشند. هرچند این 
بو بیشتر به جای آن که بوی بدی باشد یک بوی شدیدا شیرین 
است، اما اکثر آدم ها این بو را چندان دوست ندارند. پرسش این 
است؛ آیا با توجه به فایده های مصرف میزان مناسب شنبلیله برای 
سلامتی این گیاه ارزش خریدن را دارد؟ پاسخ به این پرسش در 
موارد بسیاری می تواند مثبت باشد چون بوی بد آن را به راحتی 
می توان با استفاده از یک اسپری دئودورانت خوب پنهان کرد. این 
نکته فقط محض اطلاع شما است از این که وقتی مکمل شنبلیله 
مصرف می کنید بوی شیرینی که به مشام تان می رسد از کجا است.

 اسهال
چنین شایع است که مصرف شنبلیله باعث اسهال مادر و اطفال 
شیرخوار می شود و معمولا توصیه می شود در صورت ادامه  یافتن 
علائم مصرف آن را متوقف کنید. اسهال یا شکم روانی می تواند 
به راحتی از مادر به فرزند انتقال پیدا کند که می تواند به خشک 

شدن شدید آب بدن طفل شیرخوار منجر شود.

 هیپوگلیسمی )افت قند خون(
یکی از عوارض جانبی اصلی شنبلیله آن است که ممکن است در 
بعضی از مادران باعث هیپوگلیسمی شود. هیپوگلیسمی یک فوریت 
پزشکی است که شامل افت شدید سطح قند خون و در نتیجه تامین 
ناکافی گلوکز برای مغز می شود و می تواند منجر به بروز علائم جدی 

مانند تشنج، آسیب مغزی همیشگی و حتی مرگ شود.

 انقباضات رحمی در زنان باردار
شنبلیله محرک رحم است در نتیجه دوز مصرفی بیش از حد آن 
می تواند باعث انقباضات شدید رحمی شود که ممکن است به 
زایمان زودرس منجر شود. شنبلیله اکسی توسین دارد، ماده ای که 
باعث انقباضات رحمی می شود. هرچند مصرف شنبلیله به مقدار 
متعادل در غذاهای پخته شده بی خطر محسوب می شود، بهتر است 
در دوران بارداری یا وضع حمل بدون مشورت گرفتن از یک پزشک 

حاذق به شکل مکمل دارویی مصرف نشود.

 واکنش های آلرژیک
با توجه به این که شنبلیله به همان گونه ی بادام زمینی یا نخودها 
تعلق دارد، این که عده ای از آدم ها به شنبلیله واکنش آلرژیک 
داشته باشند غیرمعمول و عجیب نیست. از علائم رایج آن خارش، 
کهیر، تنگی نفس و غش کردن هستند. اگر مستعد ابتلا به آلرژی 

شنبلیله هستید مصرف آن را متوقف کنید.

رژیم غذایی

به  تواند  می  منجمد  غذاهای  خوردن 
دیابت منجر شود  و  قلبی  بیماری های 
ببرد  بین  از  را  بدن  و حتی سلول های 
یا به آن ها آسیب برساند. آیا نسبت به 
خطرات بالقوه ای که مصرف مواد غذایی 
آگاهی  دارند،  سلامتی  برای  منجمد 

دارید؟

1. دیابت
منجمد  غذایی  مواد  تازگی  حفظ  برای 
نشاسته  این  می شود.  استفاده  نشاسته  از 
غذایی  مواد  به  را  بافت  و  طعم  همچنین 
اضافه می کند. با این حال، نشاسته اساسا 
یک پلیمر )یک زنجیره گلوکزی( از گلوکز 

است.
بدن شما قبل از هضم، این گلوکز را به قند 
تبدیل می کند. در حالی که اصلا نخوردن 

گلوکز کاملا خطرناک است و می تواند منجر 
غذایی  رژیم  شود،  عوارض  برخی  بروز  به 
حاوی گلوکز بیش از حد نیز برای بدن شما 

مضر است.

2. بیماری قلبی
خطرات  از  دیگر  یکی  نیز  مورد  این 
سلامتی مربوط به غذاهای فرآوری شده و 
از  غنی  منجمد  غذایی  مواد  است.  یخ زده 
ابتلا  خطر  که  هستند  ترانس  چربی های 
به بیماری های قلبی را افزایش می دهند و 
سبب مسدود شدن عروق می شوند. چربی 
 LDL ترانس باعث افزایش سطح کلسترول
کلسترول  کاهش سطح  و همچنین  )بد( 
از  یکی  همین  و  می شود  )خوب(   HDL
علل افزایش خطر ابتلا به بیماری های قلبی 

است.

3. فشار خون بالا 
مختلف  انواع  دارای  منجمد  غذاهای 
تاثیر  کدام  هر  که  هستند  نگهدارنده 
متفاوتی روی بدن شما ایجاد می کند. مواد 
غذایی منجمد که دارای قند یا نمک فراوانی 
هستند، می توانند بر فشار خون تاثیر منفی 
بگذارد و منجر به افزایش ناگهانی آن شوند؛ 
اختلالات  بروز  به  منجر  می تواند  امر  این 

جدی تر مانند فشار خون بالا شود.

۴. سرطان
این مورد نیز یکی دیگر از خطرات بالقوه ی 
مصرف مواد غذایی منجمد است. مطالعات 
نشان می دهند که خوردن غذاهای منجمد، 
بروز  به  منجر  می تواند  گوشت،  ویژه  به 
مطالعه ی  یک  شود.  پانکراس  سرطان 
صورت گرفته در این رابطه، نشان داد که 
هات داگ و سوسیس منجمد بیش از ٪6۵ 

خطر ابتلا به سرطان را افزایش می دهد.

جدی ترین مضرات 
غذاهای منجمد!

تفسیر خواب هایی که همه ما تا به حال دیده ایم )7(

»فرودگاه و هواپیما« و معانی 
متفاوت و واقعی آن در رویا

قوانین مدیریت

»مدیریت«، کار عجیب و هیجان انگیزی است. عده ی کمی 
از آدمیان هستند که تمایل به انجام آن در طول زندگی شان 
دارند. اما با این وجود، بیشتر ما با اندکی تامل در می یابیم که 
برهه ای خاص و زمانی از زندگی مان این کار را انجام داده ایم. 
من بعد این ستون »دنیای هوادار« در هر شماره به یکی از 
قوانین مدیریت می پردازد. مطالب این ستون برگرفته از آثار 
نویسنده هایی چون »ریچارد تمپلر«، »جان گری« و... می باشد 

و بازخوانی چندین باره ی آنها برای خود ما لذت بخش است. 

قانون شماره 8:  
برای هرس کردن آماده باشید

شما ارکستر مورد نظر خود را دارید و آن ها را به نواختن 
اید. گوش می کنید؛ چیزی در جایی غلط است.  واداشته 
بله، متوجه می شوید که نوازنده فلوت خارج از تیم است و از 
صفحه نت دیگری می نوازد. برای شما سه انتخاب وجود دارد:

۱- با او کنار بیایید
2- او را عوض کنید 
۳- به کار پایان دهید

در همه موارد - از روابط گرفته تا زندگی، کار و والدین بودن- 
این سه انتخاب در هر زمان یکسان هستند. اگر قرار باشد با 
قضیه کنار بیایید، باعث می شود کل ارکستر ناهماهنگ به 
نظر برسند، خارج از ریتم بنوازند، کار را صحیح انجام ندهند 
و عموم مردم دیگر به آن گوش نخواهند کرد - یعنی هدف 
شما تحقق نمی یابد- و شما را که رهبر ارکستر هستید مقصر 

می دانند که البته حق هم دارند.
اگر بخواهید در روند کار تغییر دهید. نوازنده فلوت دوباره تعلیم 
می گیرد و با صفحه نت درست بر می گردد. اما او تصمیم 
گرفته قره نوی بنوازد، چون با نواختن فلوت راحت نبود، با این 
وجود، باز هم مشکل شما حل نمی شود. یا اگر معلوم شود که 
او نسبت به صداها ناشنوا است و نباید هرگز در ارکستر باشد، 
یا یک دوره آموزش را پیش از حضور در گروه بگذراند چه؟ 
بنابراین نمی توانید او را در قسمت دیگر مشغول به کار کنید، 
چون آنجا هم کار را خراب می کند و از این پس، کل ارکستر 

هم نسبت به شما بی اعتماد می شوند.
نوبت به گزینه سوم می رسد. او را از کار برکنار کنید، کار خوبی 
است. می تواند برود و جای دیگری که توانایی اش را دارد 
مشغول به کار شود و ارکستر شما می فهمد که فرد راسخ و 
مقتدری هستید، می دانید چه می خواهید و هدفمند هستید، 
نیاز اکثریت را نسبت به بدنوازی یک نفر در اولویت قرار می 
دهید و کاملا در خدمت گروه هستید. پس همیشه برای هرس 
کردن چوبهای خشک، رشد و نمو نامرتب، نوازنده بد فلوت و هر 

فرد دیگری که در تیم ناهماهنگ است آماده باشید.

به ابوسعید ابوالخیر گفتند: »فلانی شاهکار می کند، چرا که قادر 
است پرواز کند.«

گفت: »این که مهم نیست، مگس هم می پرد.«
گفتند: فلانی را چه می گویی که روی آب راه می رود!«

گفت: »اهمیتی ندارد، تکه ای چوب نیز همین کار می کند.«
گفتند: »پس از نظر تو شاهکار چیست؟«

گفت: »این که در میان مردم زندگي کنی ولی هیچگاه به کسی 
دروغ نگویی، کلک نزنی و سوء استفاده نکنی، این شاهکار است.«

شاهکار
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روزنامه اقتصادی - ورزشی

ورزشی

حال  در  البرز  جودو  گفت:  حریری  صادق 
حاضر جایگاه مناسبی در کشور ندارد و بنابه 
دلایل مختلف از روزهای خوب گذشته خود 

به دور است.
حریری  صادق  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
سرپرست هیئت جودو استان البرز اظهار کرد: 
در سال های نه چندان دور سهم ما از اردوی 
تیم های ملی بسیار قابل توجه بود اما امروز 
این میزان بسیار کم شده و تک چهره های ما 

در تیم های ملی حضور دارند.
وی ادامه داد: واقعیت آن است که این ورزش 
آنچنان که انتظار می رفته رشد نکرده و امروز 
باید برای شتاب بخشیدن به آن باید تلاشی 

دوچندان داشت.

برای موفقیت بیشتر نیاز به کار بیشتری 
است

اگر  داد:  ادامه  البرز  سرپرست هیئت جودو 
هنوز اندک اعتباری برای جودو البرز در سطح 
مربیان  تلاش  مرهون  هستیم  شاهد  ملی 
دلسوزی است که با همه کمبودها ساخته اند 
و این ورزش را به پیش برده اند و معتقدم 
برای حرکت موثرتر و موفقیت بیشتر نیاز به 
کار بیشتری است وباید ساختار وامکانات مورد 

نیاز برای جودو تقویت شود.
حریری هم افزایی و تقویت انسجام در جودو 
دوره  در  خود  دستاورد  مهمترین  را  البرز 
سرپرستی عنوان کرد وگفت: با حضورم در 

مسئولیت جودو البرز از کسانی که سالها به 
دلایل مختلف بیرون از گود بودند دعوت به 
همکاری کردم و فضا را به سمت تعامل و 
تضارب آرا بردم چرا که معتقدم جودو زمانی 
می تواند در مسیر رشد قرار بگیرد که همه 

سلایق در آن سهیم باشد.

تلاش خوبی در بخش استعدادیابی انجام 
شده است

سرپرست هیئت جودو استان البرز عیار جودو 
البرز را بالا دانست و گفت: این استان تنوع 
قومیتی بالایی داردو همین مساله میتواند 
مختلف  های  رشته  برای  پرتابی  سکوی 
این  در  البته  باشد،  از جمله جودو  ورزشی 
سالها تلاش برای استعدادیابی و معرفی چهره 
های مستعد به خوبی انجام شده امامعتقدم 
می توانیم بهتر از این عمل کنیم و خودمان را 

به جمع ۳ قدرت اول کشور برسانیم.
حریری میزبانی از تور جهانی جودو در سالن 
نشاط کرج را شاخص ترین برنامه هیئت جودو 
در یک سال اخیر دانست و گفت: خوشبختانه 
در این رویداد مهم عنوان دوم را در بین استان 
های کشور کسب کردیم و فرصت ومجالی 
شد تا ظرفیت های این ورزش در البرز معرفی 
شود، در کنار آن مسابقات انتخابی استان و 
تا  داشتیم  را  ومربیگری  داوری  استاژهای 

فعالان استان از دانش روز عقب نمانند.
متولی جودو البرز حضور مستمر نمایندگان 

البرز در تیم های ملی را از دیگر نقاط شاخص 
جودو استان عنوان کردو  گفت:چهره هایی 
چون خجسته، صدیقی واسدی در مسابقات 
مهم ملی وبین المللی حضور داشتند و نام 

البرز را مطرح کرده اند.

البرز درمرحله فونداسیون  خانه جودو 
باقی مانده است

حریری احداث خانه جودو را یکی از مطالبات 
جدی و برزمین مانده این استان برشمرد و 
گفت: خانه جودو البرز درمرحله فونداسیون 
باقی مانده وبا توجه به پیشرفت فیزیکی ۱0 
درصدی در اولویت اختصاص اعتبار از سوی 
دولت نیست در عین حال رایزنی هایی را با 
شهردار وقت کرج آقای نصیری داشتیم که 
آنهم به دلیل تغییرات صورت گرفته بی نتیجه 

ماند.
وی تصریح کرد: به طور قطع ما ومتولی جدید 
هیئت استان  باید توانمان را بر اجرایی شدن 
این پروژه بگذارند چرا که جودو برای توسعه و 

رشد نیازمند یک مکان اختصاصی است.
وی با بیان اینکه البرز به مدد حضور مربیان 
مدنی  رضا  نورمحمدی،  چون  ای  باسابقه 
ورشوند در قالب پایگاه قهرمانی خوب عمل 

راه  معتقدم  حال  این  با  گفت:  است  کرده 
پیشرفت جودو در مسابقه دادن است وباید 
حضور  زمینه  استان  هیئت  جدید  رییس 
جودوکاران البرزی را در مسابقات دسته اول 
وبرتر کشور فراهم کند و تیمی ازاستان در این 

مسابقات شرکت داده شود.

درخشش بانوان قابل ستایش است
البرز شرایط  سرپرست هیئت جودو استان 
جودو استان در بخش بانوان را مثبت و قابل 
قبول ارزیابی کرد و گفت:حضور خانم رشوند 
در مسئولیت نایب رییسی بانوان و تلاش های 
دختران سبب شده  بخش  آموزش  در  وی 
چهره های خوبی به عرصه ملی معرفی شوند 
و در این بخش قطعا روزهای درخشان تری 

در پیش است.
وی در پایان با تاکید براینکه انتخابات این 
هیئت باید هر چه سریعتر برگزار شود گفت: 
سمت  برای  کاردانی  و  معتبر  های  چهره 
و قطعا هر  اند  کاندید شده  ریاست هیئت 
فردی که انتخاب شود و رای مجمع را کسب 
خانواده  و همراهی  مورد حمایت  باید  کند 
جودو باشد و بنده نیز از این قاعده مستثنی 

نیستم .

است  معتقد  جهان  وزنه برداری  سابق  قهرمان 
اجرایی  کار  انجام  بجای  وزنه برداری  فدراسیون 
تمرکزش برای رای آوردن در انتخابات گذاشته 
ماجرای  به  المپیک  ملی  کمیته  اینکه  و  است 
اختلاف رستمی و مرادی ورود می کند نشان از 

عدم مدیریت خوب در فدراسیون دارد.
نیا  به گزارش »دنیای هوادار«، شاهین نصیری 
درباره کم شدن سهمیه های المپیک وزنه برداری 
ایران و اینکه چه اقدامی باید انجام داد تا بدون 
تنش دو نفر اعزامی مشخص شوند، بیان کرد: کم 
شدن سهمیه های المپیک اتفاق خوبی نیست به 
هر حال ایران یکی از قدرتهای وزنه برداری جهان 
البته این قدرت یکی، دوساله به وجود  است و 
نیامده و 20سال است که به وجود آمده است. 
دارند  ایران  برداران  وزنه  لیاقتی که  به  توجه  با 
باید تیم کامل در المپیک 2020 شرکت می کرد 
اما الان اینکه سهمیه کم شده به نظرم حاصل 

سوءمدیریت ها است.
او ادامه داد: متاسفانه بدون تنش نمی شود دو 
نفر را انتخاب کرد چراکه کسی که در راس کار 
است تنش را دوست دارد.الان من یک سوال دارم 
چرا کیانوش رستمی نباید به قطر کاپ برود و یا 
اینکه چرا تیم با ترکیب ناقص به مسابقات جهانی 
اعزام شد؟ مقصر این اتفاقات چه کسی است؟ فکر 
و ذهن فدراسیون ما الان به سمت این مسائل 
نیست و به سمت مسائل دیگر است و متاسفانه 
این قبیل اتفاقات رقم می خورد. وزنه برداران باید 
تا المپیک در 6 مسابقه گزینشی شرکت کنند و 
این را همه فدراسیون ها، مربیان و ورزشکاران 
نکنند، فشار  اعزام  را  اگر ورزشکاری  دانند.  می 

برای مسابقات بعدی بیشتر می شود. این وظیفه 
به  ورزشکار  کدام  کند  مدیریت  که  فدراسیون 
کار  مسئله  این  مدیریت  و  برود  مسابقه  کدام 
سختی است که از دست این مدیریت فعلی بر 

نمی آید.  

فدراسیون بجای کار اجرای تمرکزش جای 
دیگر است

نصیری نیا در پاسخ به این پرسش که چرا باید 
در اختلافی که بین رستمی و مرادی پیش آمد، 
رییس کمیته ملی المپیک ورود کند و آیا امکان 
حل آن در داخل خود فدراسیون وجود نداشت، 
ندارد  توانایی  فدراسیون  وقتی  کرد؟   تصریح 
رییس کمیته ملی المپیک زحمتش را می کشد 
و بین آن دو نفر وساطت می کند. این نشان از 
وگرنه  است  فدراسیون  در  خوب  مدیریت  عدم 
هیچ موقع نباید این طور شود. رییس کمیته ملی 
المپیک هم وقتی  می بییند کاری از دست این آقا 
برنمی آید و یک مدال المپیک هم ممکن است از 
دست برود بنابراین ورود می کند. فدراسیون وزنه 
برداری الان تمام تمرکزش بر روی کار دیگر است 
و به دنبال این است که در انتخابات بعدی رای 
بیاوردو این باعث می شود که کار اجرایی از دست 

فدراسیون درآید.
و  عملکرد  فدراسیون  رییس  اگر  اصلا  افزود:  او 
مدیریت خوبی داشته باشد چرا الان باید با عجز 
الان  باشد؟  کردن  جمع  رای  دنبال  التماس  و 
هشت هیات استان ما بدون رییس هستند چون 
با او همسو نیستند و به همین دلیل انتخاباتشان 

برگزار نمی شود.

شاید  بود  تیم  سرمربی  اول  از  برخواه  اگر 
کیانوش با او کار می کرد

ابتدا  از همان  برخواه  اگر  داد:  ادامه  نیا  نصیری 
یعنی سال 20۱۵ سرمربی تیم ملی بزرگسالان 
می  بهتری  نتایج  خیلی  باشید  مطمئن  بود، 
گرفتیم. بهترین تیم وزنه برداری ایران را در این 
چند سال اخیر در همین مسابقات جهانی عشق 
آباد دیدم. تیم نظم خوبی داشت و با روحیه کار 
کردو مسئله حاشیه ای نبود به جز همی مسئله 
ای که براری پیش آورد که کار خیلی بدی کرد  
و فکر نمی کنم شایسته یک وزنه بردار ملی پوش 
باشد. البته بدون غرض ورزی می گویم آن اتفاق 
هم تقصیر فدراسیون وزنه برداری بود. در هر حال 
اگر برخواه از همان اول سرمربی تیم ملی بود، 
شاید هیچ کدام از این مسائل پیش نمی آمد و 
کیانوش رستمی با اوکار می کرد. شخصیت یک 
مربی و کسی که با تیم ملی کار می کند باید 

طوری باشد که همه قبولش داشته باشند.

قول می دهم علی حسینی تا دو سال آینده 
تالاخادزه را شکست می دهد

نصیری نیا فرصتی که سعید علی حسینی برای 
گرفتن طلای المپیک دارد نیز گفت:من با سعید 
صحبت کردم و تمام فکر و ذهنش روی المپیک 
2020 است. به هر حال آسیب دیدگی کوچکی 
داشت که با مشورت برخواه قرار شد در مسابقات 
جهانی وزنه نزند اما ان شاالله تمریناتش را خیلی 
خوب انجام دهد تا برای المپیک کاملا آماده باشد. 
می توانم این قول را بدهم که  سعید علی حسینی 

در این یکی دو سال آینده می تواند کسی باشد 
که تالاخادزه را شکست دهد. این دیدی است که 
من به نوع وزنه برداری سعید علی حسینی دارم.

بالا  دلیل  به  شود  می  گفته  اینکه  مورد  در  او 
تواند  مبی  سختی  به  حسینی  علی  سن  بودن 
با تالاخادزه رقابتکند، تاکید کرد: نه این حرفها 
درست نیست. وزنه بردار چین سه  مدال المپیک 
و 7-8 مدال جهانی دارد و ۳۵ ساله است. سن 
یک عدد است  من می توانم بیش  از 20 وزنه 
بردار را نام ببرم که بعد از ۳0سالگی مدال جهانی  

و المپیک گرفته اند.

برای المپیک در 9۶ و فوق سنگن نماینده 
خواهیم داشت

نصیری نیا در پاسخ به این پرسش که فکر می 

وزنه  اوزان  المپیک 2020 در کدام  برای  کند  
بردار داشه باشیم، بیان کرد: پیش بینی  من این 
است که در فوق سنگین و 96کیلوگرم نماینده 

داشته باشیم.

مدیر لایقی بیاید، هر کاری باشد برای وزنه 
برداری ایران انجام می دهم

مربی تیم وزنه برداری آمریکا با اشاره به در پیش 
بودن انتخابات گفت:برای انتخابات تلاش و کمک 
می کنم که رییس فدراسیون لایقی را پیدا کنیم 
تا کمبودها  و کاستی هایی که در این چند سال 
به وزنه برداری ضربه زده از بین برود . در آینده 
هم اگر بخواهند کمک می کنم ، اگر هم نخواهند 
بازهم کمک می کنم . به هر حال خدمت به وزنه 

برداری آرزوی همه ما است.

قول می دهم علی حسینی، تالاخادزه را شکست دهد

نصیری نیا: مرادی ناتوان بود، صالحی امیری مشکل را حل کرد

تشکر عنوان کرد؛
فقر سخت افزاری مانع بزرگ

رشد  ژیمناستیک 
کمال تشکر گفت: مهمترین چالش پیش روی ژیمناستیک 
استان البرز نبود سالن وبه عبارتی بهتر خانه ژیمناستیک در 

نقاط مختلف استان است.
هیئت  رییس  تشکر  کمال  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
تنها یک  البرز اظهار کرد: در حال حاضر  ژیمناستیک استان 
آموزش،  سنگین  وظیفه  ملاصدرا  نام  به  اختصاصی  سالن 
استعدادیابی و میزبانی از اردوهای آماده سازی این ورزش را 
برعهده دارد که با توجه به افزایش چشمگیر ورزشکاران در این 

استان عملا پاسخگوی نیازها نیست.
وی ادامه داد: کلانشهری به مانند کرج با دو اداره شرق وغرب 
ودر کنار فردیس خدماتشان را از تنها سالن موجود در مرکز 
استان می گیرند و با توجه به اینکه باید برای تامین هزینه ها 
کلاس های آموزشی هم برگزار کنیم عملا فرصت ومجالی برای 

کارهای زیربنایی و برگزاری اردوهای تخصصی باقی نمی ماند.
رییس هیئت ژیمناستیک استان البرز ادامه داد: در حال حاضر 
بیش از ۱۱ هزار بیمه شده ورزشی در رشته ژیمناستیک داریم و 
این حجم وسیع نیازمند حداقل یک سالن اختصاصی ژیمناسیتک 
با تجهیزات استاندارد هستند که در حال حاضر فاقد آن هستیم. 
قطعا اگر شهرستان های استان شرایط سخت افزاری مناسب تری 
داشته باشند می توانیم با کیفیت بهتری خدمات بدهیم و روند 

استعدادیابی وآموزش نیز بهتر خواهد شد.

اسماعیلی فر:
ادارات البرز ورزش بانوان را جدی 

بگیرند
به طرح ۳۵  اشاره  با  البرز  استانداری  بانوان  امور  کل  مدیر 
دقیقه ورزش بانوان در ادارات و دستگاه ها گفت: انتظار ما 
از دستگاه ها و ادارات این است که این موضوع را با توجه 
به محدودیت های بانوان برای ورزش در ساعات غیر اداری 

جدی بگیرند.
جلسه  در  فر  اسماعیلی  مریم  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
شورای ورزش و ستاد ساماندهی امور جوانان استان البرزافزود: 
نتایج نشان داده که بازدهی بانوان پس از انجام این ورزش ها 
که بیشتر حرکات اصلاحی هستند افزایش می یابد، که این 
می تواند انگیزه مدیران برای ایجاد زمینه هایی با هدف توسعه 

این ورزش ها را بیشتر کند.
وی اضافه کرد: دستگاه هایی از جمله اداره کل فرهنگ و ارشاد 
اسلامی، آموزش و پرورش و سازمان مدیریت و برنامه ریزی ورزش 
۳۵ دقیقه ای بانوان را انجام می دهند و انتظار این است که سایر 

ادارات نیز نسبت به انجام این مهم توجه جدی داشته باشند.

اخبار استان

بازیکن معروف با قلیان باشگاهش را 
عاصی کرد!

ارتباط بین بازیکنان معروف 
فوتبال و قلیان این روزها انگار 
مسائلی  عادی ترین  از  یکی 
آن  درباره  همه  که  است 
می شنوند. در همین رابطه به 
تازگی این ارتباط برای یکی 
از بازیکنان معروف انقدر زیاد 

شده که این بازیکن حتی باشگاه خودش را هم عاصی کرده! 
تا حدی که شنیده می شود باشگاه به او تذکر جدی داده و 
همچنین برای کارهای او بیرون از زمین یک مراقب در نظر 
گرفته. چرا که اخیرا یک ساعت و نیم بعد از بازی تیمش برخی 

او را در سفره خانه مشاهده کردند!

نگاه هوادار

رییس فدراسیون وزنه برداری اعلام کرد:

ویزای آمریکا، مانع اعزام ملی پوشان 
نوجوانان به قهرمانی جهان!

رییس فدراسیون وزنه برداری اعلام کرد به دلیل مقررات سخت 
اخذ ویزای آمریکا از اعزام تیم ملی نوجوانان به قهرمانی جهان 

منصرف شده اند.
گفته  که  این  درباره  مرادی  علی  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
می شود تیم ملی نوجوانان به دلیل مشکلات مالی به مساباقت 
جهانی پیش رو اعزام نخواهد شد، اظهارکرد: مقررات سختی 
درخصوص صدور و اخذ ویزا برای ایرانی ها وجود دارد و سری 
قبل نیز دچار مشکلات متعددی شدیم. ایران دو قهرمانی نوجوانان 
جهان و نایب قهرمانی المپیک نوجوانان را در کارنامه دارد ولی 
اکنون باتوجه به مقررات سخت اخذ ویزا و این که همزمان با 
مسابقات نوجوانان جهان، گزینشی المپیک را در اهواز داریم، از 

اعزام تیم به مسابقات قهرمانی نوجوانان جهان منصرف شدیم.
وی با بیان این که نه تنها مشکلی نداریم، بلکه پاداش قهرمانان 
مان در گروه های سنی مختلف که در آوردگاه های مختلف موفق 
به کسب مدال شده بودند نیز پرداخت شده است، گفت: با حمایت 
وزارت ورزش و جوانان و کمیته ملی المپیک، پاداش ورزشکاران 
قهرمان به روز پرداخت شده است و ضمن این تعهدات مان را 
نسبت به ورزشکاران و مربیان و همچنین نسبت به برنامه های 
خودمان انجام داده ایم و ریالی هم به ارگان و نهادی بدهی نداریم.

مرادی با تاکید بر این که این فدراسیون، مشکل مالی ندارد، عنوان 
کرد: وضعیت مان بسیار خوب است و اصلا بحث مالی برای اعزام 
نشدن نوجوانان مطرح نیست و همان طور که گفتم مقررات 

سخت اخذ ویزا باعث منصرف شدن ما از این کار شد.

خبر

مسدود شدن حساب ارزی 
وزارت ورزش 

مسائل  به  رسیدگی  برای  ورزش  وزارت  که  ارزی  حساب 
ورود  تا  شد  مسدود  بود،  کرده  افتتاح  امضا  سه  با  و  ارزی 
و خروج های ارزی فدراسیون ها در حساب های مستقل آنها 

انجام شود.
از سوی  ارز  پرداخت  به گزارش »دنیای هوادار«، چگونگی 
بانک مرکزی به مجموعه ورزش طی ماه های گذشته چندین 
موضوع  با  مرکزی  بانک  ابتدا  شد.  تغییرات  دستخوش  بار 
مخالفت  ارزی  داشتن حساب  برای  ها  فدراسیون  استقلال 
کرد و اینکه مدیران آنها به صورت مستقیم ارز یا دلار خود 
واریز اسکناس  قابلیت  بگیرند، مخالفت کرد چرا  را تحویل 

وجود نداشت. 
بنابراین قرار شد ورود و خروج های ارزی فدراسیون ها از 
وزارتخانه  این  حالی که  در  انجام شود  ورزش  وزارت  طریق 
این  که  بود  دلیل  همین  به  نداشت.  ارزی  حساب  اصلا 
وزارتخانه با تاکید بانک مرکزی، اقدام به افتتاح حساب ارزی 
معاون  فرامرزیان  ژاله  مشترک  امضای  با  حساب  این  کرد. 
توسعه  معاون  داورزنی  منابع، محمدرضا  توسعه  و  مدیریت 
وی  مشاور  پریچهره  نصرالله  و  ای  حرفه  و  قهرمانی  ورزش 

افتتاح شد. 
این موضوعی بود که ژاله فرامرزیان در آخرین نشست خبری 
خود هم به آن اشاره کرد هرچند که به خاطر وجود برخی 

مشکلات، این حساب مسدود شد.
حساب ارزی وزارت ورزش، یک حساب دولتی به حساب نمی 
آمد و به همین دلیل امکان واریز بیش از ۱0 هزار دلار به آن 
وجود نداشت. به همین دلیل بانک مرکزی دستور مسدود 
شدن آن را اعلام کرد. بعد از آن بود که افتتاح حساب ارزی 

مجددا در دستور کار فدراسیون ها قرار گرفت. 
معاونت مدیریت و توسعه منابع وزارت ورزش با تاکید بر اینکه 
افتتاح حساب ارزی در فدراسیون ها با دستور این وزارتخانه 
انجام شده است، خاطرنشان کرد: حدود یک ماه و نیم پیش 
افتتاح حساب ارزی در فدراسیون ها را به روسای آنها اعلام 
کردیم. فدراسیون ها هم اقدام لازم را انجام داده اند. بیشتر 
آنها تا به امروز شماره حساب ارزی خود را به ما اعلام کرده اند. 
به گفته وی، از دو هفته پیش ارز مورد نیاز فدراسیون ها با 
قیمت حواله تامین می شود به همین دلیل به اولویت های 

اصلی و تعیین کننده فدراسیون ها رسیدگی می شود. 
پیش از این تامین ارز مورد نیاز فدراسیون ها به این صورت 
نیاز،  یورو مورد  یا  باید معادل دلار  ابتدا  انجام می شد که 
پول نقد )ریال( پرداخت می شد سپس در ازای ارائه فیش 
بانک  از  یا یورو موردنیاز  نامه رسمی وزارت ورزش، دلار  و 
مرکزی دریافت می شد اما با توجه به افتتاح حساب ارزی 
در فدراسیون ها، جابه جایی ارزی دیگر به صورت اسکناس 
انجام نمی شود و ارز مورد نیاز فدراسیون ها به طور مستقیم 

به حساب آنها واریز می شود.

سوژه هفته

در گفتگو با سرپرست هیئت جودو البرز؛

ساختار وامکانات مورد نیاز 
جودو باید تقویت شود

رئیس فدراسیون جانبازان و معلولان 
با ابراز رضایت از میزبانی رقابت های 
اقیانوسیه   - آسیا  نفره  هفت  فوتبال 
خوشحالیم  گفت:  کیش  جزیره  در 
که برگزاری این مسابقات به میزبانی 

کشور عزیزمان با موفقیت انجام شد.
رقابت  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
های فوتبال هفت نفره قهرمانی آسیا 
– اقیانوسیه با حضور پنج تیم ایران، 
استرالیا، اردن،  تایلند و کره جنوبی 
شد  برگزار  کیش  جزیره  میزبانی  به 
که در نهایت تیم ملی ایران با کسب 
عنوان قهرمانی به کار خود پایان داد. 
استرالیا به مقام نایب قهرمانی رسید 
و اردن با کسب عنوان سومی به کار 

خود پایان داد.
تیم های ایران و استرالیا به عنوان 
دو تیم برتر رقابت ها سهمیه حضور 
کسب  را  جهانی  های  رقابت  در 

کردند.
این  پایان  در  صمیمی  علی  حمید 
رقابت ها اظهار داشت: میزبانی رقابت 
جایگاه  ارتقای  باعث  اینچنینی  های 
ما خواهد شد. ما اوایل امسال میزبان 
رقابت های والیبال سوپر سیکس در 
تبریز بودیم که آن هم با موفقیت انجام 
شد و باز هم سازمان جهانی والیبال 
کرده  موافقت  ما  میزبانی  با  نشسته 
است. میزبانی این مسابقات به ارتقای 
جایگاه ما کمک می کند. قصد داریم 

و  باشیم  میزبان  هم  برداری  وزنه  در 
موافقت هایی هم صورت گرفته است.

رئیس فدراسیون جانبازان و معلولان 
به فواید جنبی برگزاری این تورنمنت 
گفت:  و  کرد  اشاره  کشور  در  ها 
برگزاری این رقابت ها به حضور مربیان 
برتر در کشور منجر می شود ضمن 
اینکه استانداردهای داوری ورزش ما 

در بخش معلولان ارتقا پیدا می کند.
ایران  میزبانی  از  رضایت  ابراز  با  وی 
هوایی  ترابری  بخش  در  ما  گفت: 
هیچ  دادیم  نشان  ها  تیم  اسکان  و 
فوتبال  اینکه  ضمن  نداریم.  مشکلی 
سی پی در شرایطی است که باید به 

کمک آن شتافت.

رئیس فدراسیون جانبازان و معلولین:

امیدوارم به فینال رقابت های جهانی راه یابیم
می گوید،  ایران  ملی پوش  رکابزن 
ایرانی  باشگاه های  اینکه  به  توجه  با 
جهانی  اتحادیه  در  نام  ثبت  برای 
دوچرخه سواری اقدام نکردند، بهترین 
تیم  برای  فدراسیون  است  این  کار 
ملی دنبال دعوتنامه مسابقات باشد و 
حتی رکابزنان هم راضی هستند به 

صورت رایگان رکاب بزنند.
مهدی  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
نکردن  نام  ثبت  درباره  سهرابی 
در  ایران  جاده  باشگاهی  تیم های 
سواری  دوچرخه  جهانی  اتحادیه 
المللی  برای حضور در تورهای بین 
بیان کرد: سال گذشته 6 تیم ثبت 
نبودنشان  و  بودن  اما  کردند  نام 

هیچ فرقی نکرد چون وقتی تیم در 
مسابقات شرکت نکند، ارزشی ندارد 
کند  نام  ثبت  تیمی  یک  حداقل   .
که همیشه در مسابقات باشد و این 
گذشته  سال های  است.  ارزشمند 
شهرداری  و  پتروشیمی  های  تیم 
دوچرخه سواری  از  که  بودند  تبریز 
نابودشان  اما  می کردند  حمایت 
باقی  که  خوبی  تیم  تنها  کردند.  
مانده بود، پیشگامان بود که آن هم 
با این وضعیت ارز به مشکل برخورد. 
توانست  که  جایی  تا  پیشگامان 
حمایت کرد و یک زمانی ۱0 مسابقه 
در سال شرکت و برای ایران امتیاز 
به  آنقدر  اکنون  اما  می کرد  جمع 

مشکل برخورد که نتوانست اعزامی 
به بن بست برخورد.  باشد و  داشته 
برای بازی های آسیایی یک سال بود 
که تیم ها کنار کشیده بودند و نتیجه 
تازه  آن  و  دیدید  در جاکارتا  را  اش 
اولش بود و از این به بعد شرایط بدتر 

هم می شود.
او ادامه داد: زمانی هم که باشگاهی 
نباشد ، دوچرخه سواری خود به خود 
نابود می شود. به هر حال فدراسیون 
به  و  کرده  هزینه  می تواند  تا حدی 
مسابقات اعزام کند. با این وضعیت 
بودجه و هزینه ها در نهایت بتواند 2، 
۳ مسابقه اعزام کند و بیشتر از این 

نمی تواند.

فدراسیون فقط دنبال دعوتنامه باشد

تصمیم رکابزنان جاده از روی ناچاری

جوادی تاکید کرد؛

لزوم برگزاری فوری مجمع فدراسیون کشتی
المپیک ۱972  آزاد  برنز کشتی  دارنده مدال 
مونیخ گفت: متولیان وزارت ورزش باید هر چه 
زودتر زمان برگزاری مجمع عمومی فدراسیون 

کشتی را اعلام کنند.
به گزارش »دنیای هوادار«، ابراهیم جوادی با 

تاکید بر لزوم برگزاری هر چه سریعتر مجمع 
عمومی فدراسیون کشتی و انتخاب رئیس جدید 
گفت: پس از استعفای رسول خادم و حضور 
حمید بنی تمیم به عنوان سرپرست، امور جاری 
فدراسیون کشتی طبق روال نسبتا معمول خود 

طی شد اما نباید زمان را بدین شکل از دست 
داد. فدراسیون کشتی نباید برای مدت زیادی 
با سرپرست اداره شود و باید هر چه سریعتر با 
برگزاری مجمع عمومی فدراسیون کشتی رئیس 

جدید انتخاب و مشغول به کار شود.
وی تصریح کرد: ما در یک چشم بر هم زدن 
باید در رقابتهای جهانی سال آینده و همچنین 
بازیهای المپیک 2020 توکیو شرکت کنیم و در 
این زمان محدود باید به خوبی تیم های ملی 
سر و سامان بگیرند. خوشبختانه فعلا با انتخاب 

سرمربیام تیم های ملی بخشی از برنامه های این 
تیم ها مشخص شده اند اما همین سرمربیان 
هم باید از حضور بلندمدت خود در این عرصه 

مطمئن باشند.
دارنده چهار مدال طلای قهرمانی کشتی جهان 
افزود: هر چند من و برخی از دوستان از جمع 
اعضای شورای فنی کشتی آزاد استعفا دادیم، اما 
به عنوان عضوی از خانواده بزرگ کشتی، همواره 
نگران و پیگیر امور کشتی هستیم و هر جا باشیم 

آرزوی موفقیت و درخشش این رشته را داریم.

امیر غفرانی مدیر کل ورزش و جوانان البرز به بازنشسته بودن ۱۳ نفر از روسای هیئت های ورزشی این استان اشاره و 
خاطر نشان کرد: ابلاغیه ای به صورت رسمی به اداره کل ارسال شده که ما را از ادامه به کار گیری این افراد منع کرده 

اند و دستگاه های نظارتی به این منظور وارد می شوند.

13رئیس هیئت ورزشی البرز بازنشسته هستند
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وب سایت روزنامه دنیای هوادار

مهاجم اروند خرمشهر جدا می شود
مهاجم کرمانی تیم فوتبال اروند خرمشهر به احتمال زیاد در نیم 
فصل دوم تیم دیگری را برای ادامه فوتبالش انتخاب خواهد کرد.

به گزارش »دنیای هوادار«؛ بهرام رشیدفرخی در ابتدای فصل مس 
رفسنجان را به مقصد خرمشهر ترک کرد تا زیر نظر اکبر میثاقیان 
به فوتبال خود ادامه دهد اما با پارگی مینیسک روبرو شد و به 
اجبار زانویش را به تیغ جراحی سپرد و دو ماه از شرایط بازی 
دور ماند. با این حال او از سه هفته قبل با پشت سر گذاشتن 
مصدومیت خود به تمرینات گروهی اروند اضافه شده و حتی در 
هفته سیزدهم مقابل نود ارومیه در ۱0 دقیقه پایانی به زمین رفت.
تحرک تیم ها برای نقل و انتقالات زمستانی با نزدیک شدن به نیم 
فصل آغاز شده و رشیدفرخی از چند تیم لیگ یکی پیشنهاداتی 
دریافت کرده است که شنیده می شود تیم های کرمانی نیز خواهان 

به خدمت گرفتن این مهاجم گلزن هستند.
اروند  جدید  سرمربی  افاضلی،  هومن  که  است  حالی  در  این 
خرمشهر مخالفت خود را با جدایی رشیدفرخی اعلام کرده اما 
این بازیکن چندان به ادامه حضور در خرمشهر راغب نیست و 

می خواهد به یکی از تیم های کرمانی ملحق شود.
رشیدفرخی در ابتدای فصل نیز خواهان فسخ قرارداد با اروند و 
پیوستن به مس کرمان بود که با مخالفت باشگاه خرمشهری 
روبرو شد و حالا دوباره پروژه بازگشتش به استان کرمان کلید 

خورده است.

پاشازاده: از سرمربیگری بادران 
استعفا نداده ام

سرمربی سابق تیم بادران می گوید هنوز هم از سرمربیگری این 
تیم استعفا نداده است و تا روز آینده به مدیران این تیم برای تسویه 

حساب فرصت داده است. 
به گزارش »دنیای هوادار«؛ در حالی که این روزها خبری از تیم 
بادران و سرمربی پیشین این تیم یعنی مهدی پاشازاده نداشتیم با 
وی تماس گرفتیم تا درباره چند و چون خروج او از این تیم و ادامه 
کار مربیگری بپرسیم. پاشازاده درباره استعفای خود از کادر مربیگری 
بادران گفت: تا الان نه من و نه هیچکدام از اعضای کادر فنی استعفا 

ندادیم و کماکان مربیان تیم بادران محسوب می شویم!
او در این باره ادامه داد: ما در انتظار تسویه مسئولان تیم بادران 
هستیم اما تاکنون این اتفاق نیفتاده است. امیدوارم دوستان بدانند 
که صبر ما هم اندازه ای دارد و در صورتی تا فردا این تسویه حساب 
انجام نشود متاسفانه باید حرف های جدیدی درباره شرایط تیم به 

زبان بیاوریم.
در حال حاضر بحثی نمی ماند و ترجیح می دهم چیز خاصی نگویم 
اما از آقای قربانیان، مالک باشگاه بادران تعجب می کنم که چطور 
هنوز نمی دانند در زیر مجموعه شان چه اتفاقاتی می افتد. بهرحال 
تا روز آینده برای تسویه حساب صبر می کنیم تا در صورتی که این 

اتفاق نیفتاد اوضاع را به گونه ای دیگر پیش ببریم.

اخبار لیگ 1

هفته  های  دیدار  مهمترین  از  یکی  در 
پانزدهم لیگ دسته یک دو تیم گل ریحان 
ورزشگاه  پاکدشت   پرسپولیس  و  البرز 
هم  مصاف  به  تهران  دستگردی  شهید 

خواهند رفت.
به گزارش »دنیای هوادار«؛ لیگ دسته یک 
باشگاه های کشور به ایستگاه پانزدهم خود 
ورزشگاه  در  یکشنبه  روز  و  است  رسیده 
انقلاب کرج دو تیم فوتبال گل ریحان البرز 
دیداری حساس  در  پاکدشت  پرسپولیس  و 
به مصاف هم خواهند رفت و سه امتیاز این 
دیدار می تواند برای هر دو تیم از ارزش بالایی 

برخوردار باشد.
در  حضور  فصل  دراولین  پاکدشت  نماینده 

دسته اول یکی از مدعیان قهرمانی بشمار می 
رود و بخت زیادی برای صعود به لیگ برتر 

دارد.
در راس کادر فنی تیم پرسپولیس پاکدشت 
فرهاد کاظمی حضور دارد که مربی باتجربه ای 
است و به خوبی می داند جایگاه فعلی غرور 
انگیز نیست و آنها زمانی می توانند نفس راحتی 

بکشند که مسابقات تمام شده باشد. 
نقطه قوت تیم پرسپولیس پاکدشت که اولین 
فصل حضور در لیگ یک را تجربه می کند 
هوادارانش هستند که به خوبی از تیم حمایت 
کردند و این تیم حالا یکی از مدعیان صعود 
به لیگ برتر به حسای می آید هر چند برای 
صعود به لیگ برتر باید یک ماراتن سخت را 

پشت سر بگدارند.
در مقابل تیم گل ریحان البرزبا کناره گیری 
کمالوند روزهای پرحاشیه ای را دنبال کرد و 
حتی با رفتن این مربی مرتضی اسدی کاپیتان 
البرزی ها هم از دنیای فوتبال حداحافظی کرد.
اما با تغییراتی که در تیم گل ریحان صورت 

گرفت، پس از چندین هفته ناکامی و پس 
عنوان  به  حسینی  مجتبی  سید  انتخاب  از 
سرمربی جدید این تیم، هفته گذشته سید 
محسن حسینی با تک گل دقیقه 27 بازی از 
سد میزبان خود، خونه به خونه بابل گذشت 
و  تیم  کانون  به  ها  مدت  از  پس  شادی  و 

دوستداران فوتبال این استان بازگشت.
خوش قدمی حسینی سرمربی جدید این تیم 
تداوم یافت و در هفته چهاردهم لیگ دسته 
یک کشور، نماینده البرز با کادر و تغییرات 
جدید در یک دیدار خانگی به مصاف تیم اروند 
خرمشهر رفت و در نهایت محمد ابراهیمی و 

علی زینالی موفق شدند بار دیگر شادی را برای 
این تیم به ارمغان آورند.

با کسب امتیاز این دیدار، اکسین البرز توانست 
با سه پله صعود به رتبه ششم جدول لیگ 
دسته یک کشور برسد و گوشه چشمی به 
رسیدن صدر جدول برای دستیابی به هدف 

نهایی و راه یابی به لیگ برتر داشته باشد.
جدال تیم های ششم و دوم جدول رده بندی 
می تواند حساسیت بالایی داشته باشد و باید 
دید دربازی روز یکشنبه چه نتیجه ای ثبت 
خواهد شد و آیا نماینده البرزمی تواند از سد 

شاگردان فرهاد کاظمی عبور کند؟

حرف های تند مهدی جاوید:
در تیم ملی شکاف ایجاد کردند

بازیکن تیم ملی فوتسال ایران با انتقاد از روش انتخاب بهترین های 
آسیا، گفت: بیرون از زمین با هیچکس لابی و رابطه نداریم و با 

جریانی روبرو هستیم که زورمان به آن نمی رسد.
بازیکن  بهترین  عنوان  به  انتخابش  عدم  درباره  جاوید  مهدی 
فوتسال آسیا گفت: به علی اصغر حسن زاده دوست خوبم تبریک 
می گویم. من مراسم را ندیدم. نظر خاصی ندارم و نمی دانم باید 

چه نظری بدهم.
وی درباره اینکه امسال جزو سه نامزد برتر بازیکن سال آسیا بوده 
است، گفت: اگر بخواهیم صادقانه و منطقی صحبت کنیم، ۱0 
بازیکن برتر آسیا ایرانی هستند. اینکه جزو سه نفر باشم، اتفاق ویژه 
و مثبتی برایم نیست. حداقل سه سال است که طبق آمار ۵0 گل و 
پاس گل داده ام. در فوتسال و فوتبال بهترین قسمت گلزنی است و 
من هم جزو بهترین ها بوده ام و آمارم در سه سال اخیر خوب بود.
بازیکن تیم ملی فوتسال ایران تاکید کرد: سالهای گذشته حتی 
کاندیدا نمی شدم. کسی که بهترین بازیکن می شود، عملکرد 
فردی اش ملاک است. امسال هم جام باشگاه های آسیا بود و هم 
جام ملتها. از چهار جایزه فردی که امسال AFC به بازیکنان داد، 
دو تای آنرا من به دست آوردم. بالای ۵0 گل در سال 20۱8 زدم 
و بیش از 60 پاس گل دادم. نمی دانم دیگر باید چه کار می کردم 

تا بهترین بازیکن می شدم.
جاوید یادآور شد: عنوان بهترین بازیکن آسیا کعبه آمال من نیست 
و از اینکه به آن نرسیده ام، غصه نمی خورم. من کارم را در زمین 
به بهترین شکل انجام می دهم. درباره عملکردم باید کارشناسان 
فوتسال نظر بدهند ولی چون فضای فوتسال ما نسبت به فوتبال 
وسعت کمتری دارد، بعضی ها مراعات و رودربایسی می کنند و 

شفاف عملکردها را زیر ذره بین نمی گذارند.
بازیکن تیم ملی فوتسال ایران ادامه داد: می خواهم این جمله که 
»این جایزه را به راحتی به هرکسی نمی دهند« را تصحیح کنم. 
این جایزه را اصلا به کسی نمی دهند! می خواهم راحت صحبت 
کنم. تبعاتش را هم این سالها پذیرفته ام. بعضی دوستان به من به 
مشکل خورده اند اشکال ندارد چون پایبند به اصولم هستم. امسال 
عملکردم جای شک و شبهه ای باقی نمی گذاشت. آمار من فراتر 
از آسیا بود. سالهای قبل هم آمار خوبی داشتم. اینکه با ادبیات عوام 
فریبانه بگوییم تمام بازیکنان ما شایسته هستند، نه اینطور نیست. 

آنها هم اگر شایسته بودند به این عناوین نمی رسیدند.
جاوید که با برنامه »2020« صحبت می کرد، گفت: اگر بخواهم 
ریز شوم، شفافتر توضیح می دهم. بچه های تیم ملی ما حداقل 
آن ۵، 6 بازیکنی که نام برده شد، شایستگی کسب عنوان بهترین 

بازیکن را دارند.
وی که به نظر می رسید از کادر فنی تیم ملی هم گلایه دارد، 
تاکید کرد: خواهش می کنم با گفتن این جمله که بچه ها 
همه شایسته هستند، با ادبیات بازی نکنیم. شکاف عمیقی 
بین بعضی ها در تیم ملی گذاشتیم و تبعاتش را دارید متوجه 
می شوید مثل این بی انگیزگی ها که برای بازیکنان بزرگ 

فوتسال می افتد.

گفت و گو
»دنیای هوادار« از ماراتن نفس گیر لیگ یک گزارش می دهد؛

جدال مدعیان صعود 
در پاکدشت

دادنامه
پرونده کلاسه 97099826۱2۳00۱۱9 شعبه 2۳ دادگاه عمومی حقوقی کرج 

تصمیم نهایی شماره 
خواهان ها: ۱.آقای علیرضا شکوئی فرزند حسینعلی به نشانی کرج- طالقانی 

جنوبی کوچه شهید عابدینی بن بست گیشا پ 8 ط ۱
2.آقای زکریا عابدی فرزند آقا به نشانی کرج- فردیس جاده ملارد پایین تر از 

پمپ بنزین گلستان ۴۱ قائمیه اول سابق پلاک ۱20
خوانده: آقای حکمعلی ابهری فرزند عبداله به نشانی مجهول المکان

خواسته ها: مطالبه خسارت دادرسی. تخلیه. تایید فسخ قرارداد )غیرمالی( 
رای دادگاه

در خصوص دادخواست آقایان علیرضا شکوئی و زکریا عابدی به طرفیت آقای 
حکمعلی ابهری به خواسته تخلیه )یک باب ملک تجاری به پلاک ثبتی ۱۵9۳8-

۱62 واقع در شیخ آباد کرج(، تایید فسخ قرار داد اجاره شماره ۱۵۱628 مورخ 
۱۳96/۱۱/0۱ و مطالبه خسارات دادرسی به شرح دادخواست تقدیمی، با عنایت 
به جمیع محتویات پرونده، بند ۴-6 ماده 6 قرارداد فیما بین طرفین، اظهارنامه 
ارسالی مبنی بر اعلام فسخ، دادخواست تقدیمی و سایر قرائن و امارات موجود در 
پرونده و اینکه خوانده علی رغم ابلاغ قانونی وقت دادرسی در جلسه حاضر نشده 
اند، لایحه ارسال ننموده اند لذا بلحاظ مصون ماندن دعوا و مستندات خواهان از 
گونه ایراد و تعرض دادگاه خواسته خواهانها را ثابت تشخیص داده به استناد مواد 
۱9۴، ۱98، ۵۱۵ و ۵۱9 از قانون آیین دادرسی مدنی مصوب ۱۳79 و مواد ۱0، 
۱8۴، ۱88 و ۴۴9 از قانون مدنی مصوب ۱۳07، حکم بر تایید فسخ قرار داد 
اجاره موضوع خواسته فی مابین طرفین و تخلیه ملک و محکومیت خوانده به 
پرداخت مبلغ 2/۵۳۴/000 ریال بابت هزینه دادرسی در حق خواهانها بصورت 
تنصیف صادر و اعلام می نماید. رای صادره غیابی و ظرف مهلت بیست روز از 
تاریخ ابلاغ قابل واخواهی در این شعبه و پس از آن ظرف همین مهلت قابل 

تجدیدنظرخواهی در محاکم تجدیدنظر استان البرز می باشد.
رئیس شعبه 23 دادگاهی عمومی )حقوقی( کرج

97/2۵۵13/ف

آگهی مزایده اموال غیر منقول
به موجب پرونده کلاسه 9722۳0 صادره از شعبه 2 دادگاه خانواده پاکدشت لها: 
سودابه سجادی علیه محمدراسخ امین محکوم علیه محکوم است به پرداخت 
تعداد ۱70 عدد سکه تمام بهار آزادی در حق محکوم لها و مبلغ پنج درصد 
بابت نیم عشر دولتی، با توجه به اینکه اجرائیه صادره به محکوم علیه ابلاغ شده 
و در مهلت مقرر نسبت به اجرای حکم اقدام ننموده است بنا به درخواست 
محکوم له به منظور استیفای محکوم به و هزینه اجرایی، شش دانگ ملک به 
پلاک ثبتی 6۴۵8 فرعی از ۱68 اصلی متعلق به محکوم علیه از سوی این اجرا 
توقیف و توسط کارشناس رسمی دادگستری به شرح زیر توصیف و ارزیابی 
شده و مقرر است در مورخ 97/9/20 از ساعت 8 الی 9 صبح در محل اجرای 
احکام مجتمع خانواده کرج از طریق مزایده بفروش می رسد، مزایده از قیمت 
۱/6۵0/000/000 ریال شروع می شود و به هر شخص حقیقی و حقوقی که 
بالاترین قیمت را پیشنهاد نماید فروخته خواهد شد ده درصد وجه و حقوقی 
که بالاترین قیمت را پیشنهاد نماید فروخته خواهد شد ده درصد وجه مزایده 
فی المجلس بصورت وجه نقد یا چک بانکی تضمینی از خریدار اخذ و الباقی 
ظرف یک ماه از وی وصول حواهد شد و پس از انجام مراحل قانونی و صدور 
حکم تملیک مورد مزایده بنام خریدار منتقل خواهد شد در صورتیکه در مهلت 
مقرر خریدار وجه مزایده را پرداخت ننماید سپرده وی پس از کسر هزینه های 
مزایده به نفع دولت ضبط و مزایده تجدید می گردد کلیه هزینه های نقل و 
انتقال به عده محکوم علیه است و از محل فروش پرداخت خواهد شد طرفین 
می توانند ظرف یک هفته از تاریخ مزایده نسبت به نحوه انجام مزایده اعتراض 
نمایند که در این صورت تا رسیدگی به اعتراض از سوی دادگاه مورد مزایده 
به نام خریدار منتقل نواهد شد ضمنا طالبین به شرکت در مزایده می توانند 
ظرف پنج روز قبل از مزایده با اطلاع این اجرا از مال مورد مزایده بازدید نمایند 
چنانچه روز مزایده مصادف با ایام تعطیل باشد روز بعد در همان ساعت و مکان 

برگزار خواهد شد.
آدرس ملک مورد مزایده: کرج-۴۵ متری گلشهر-خ محمدی-پ8۴ واحد ۱0

مال مورد مزایده و بهای آن طبق نظر کارشناسی پیوستی میباشد.
اجرای احکام مجتمع خانواده کرج

97/2۵۵11/ف

آگهی مزایده اموال غیر منقول
به موجب پرونده کلاسه 97۴۵8۱ مطروحه این اجرا و با عنایت به صدور اجرائیه 
صادره از شعبه ۱0 دادگاههای حقوقی کرج له آقای محمد حسن ابراهیمی 
علیه آقای محمد محمندی ده چشمه محکوم علیه محکوم است به پرداخت 
مبلغ ۵6۵/67۳/7۳0 ریال بابت محکوم به در حق محکوم له و پرداخت مبلغ 
۱9/۳7۵/000 ریال بابت نیم عشر دولتی که در این راستا پلاک ثبتی 28۵6 
فرعی از ۳62 اصلی به میزان قدرالسهم محکوم له به میزان ۱/07 صدم دانگ از 
ششدانگ پلاک ثبتی متعلق به محکوم علیه توقیف و توسط کارشناس رسمی 
دادگستری به شرح زیر توصیف و ارزیابی شده و مقرر است در تاریخ 97/۱0/6 
از ساعت 9 الی ۱0 در محل اجرای احکام مدنی از طریق مزایده بفروش برسد، 
مزایده از قیمت پایه نظریه کارشناسی شروع می شود و به هر شخص حقیقی و 
حقوقی که بالاترین قیمت را پیشنهاد نماید فروخته خواهد شد ده درصد وجه 
مزایده فی المجلس به صورت وجه نقد یا چک بانکی تضمینی از خریدار اخذ و 
الباقی ظرف یک ماه از وی وصول و پس از انجام مراحل قانونی و صدور حکم 
تملیک مورد مزایده بنام خریدار منتقل خواهد در صورتیکه در مهلت مقرر 
خریدار وجه مزایده را پرداخت ننماید سپرده وی پس از کسر هزینه های مزایده 
به نفع دولت ضبط و مزایده تجدید می گردد کلیه هزینه های نقل و انتقال به 
عهده محکوم علیه است که از محل فروش پرداخت خواهد شد طرفین می 
توانند ظرف مدت یک هفته از تاریخ مزایده نسبت به نحوه انجام مزایده اعتراض 
نمایند که در این صورت تا رسیدگی به اعتراض از سوی دادگاه مورد مزایده به 
نام خریدار منتقل نخواهد شد. ضمنا طالبین بشرکت در مزایده میتوانند ظرف 

پنج روز قبل از مزایده با اطلاع این اجراء از مال مورد مزایده بازدید نمایند.
لازم به ذکر است پلاک ثبتی مذکور به میزان ۱/07۱ صدم دانگ از ششدانگ 

در مزایده به فروش خواهد رسید.
مال مورد مزایده و بهای آن طبق نظر کارشناس بدین شرح است: 

ملک فوق طبق سند شماره ۱92۵9 دفتر ۱۴۳ کرج به مبلغ ۱۳۳/000/000 
میلیون تومان در رهن بانک سپه می باشد.

ملک فوق در محمدشهر، خ بختیاری، کوچه محمدی، دست چپ، درب دوم، 
واحد ۱ واقع شده و در طبقه اول از یک مجتمع مسکونی 7 واحدی ) چهار 

طبقه روی پیلوت ( می باشد.
ارزش روز ششدانگ پلاک فوق به مساحت ۱26/۳۵ متر مربع، از عرصه به 
میزان تقریبی ۱80 متر مربع )تقریبی؛ به دلیل عدم ارائه اطلاعات از سوی اداره 
ثبت ناحیه 2(، بدون لحاظ حقوق اشخاص حقیقی یا حقوقی دیگر، و با لحاظ 
سهل البیع بودن آن، مبلغ 2/000/000/000 ریال معادل دویست میلیون تومان 

برآورد و اعلام می گردد.
دادورز شعبه 11 اجرای احکام مدنی کرج-سعادتی 

97/2۵۵12/ف

آگهی مزایده اموال غیر منقول
به موجب پرونده کلاسه 9728۳7 صادره از شعبه ۱0 دادگاه خانواده کرج لها : طلا 
اسد پور فرزند شوقعلی علیه : رضا نیک دهقان فرزند چراغعلی محکوم علیه محکوم 
است به پرداخت تعداد ۱0۴ عدد سکه تمام بهار آزادی در حق محکوم لها و 
مبلغ پند درصد بابت نیم عشر دولتی، با توجه به اینکه اجرائیه صادره به محکوم 
علیه ابلاغ شده و در مهلت مقرر نسبت به اجرای حکم اقدام ننموده است بنا به 
درخواست محکوم له به منظور استیفای محکوم به و هزینه اجرایی، شش دانگ 
ملک قولنامه ای تجاری متعلق به محکوم علیه از سوی این اجرا توقیف و توسط 
کارشناس رسمی دادگستری به شرح زیر توصیف و ارزیابی شده و مقرر است در 
مورخ ۱۳97/۱0/06 از ساعت 9 الی ۱0 صبح در محل اجرای احکام مجتمع 
خانوده کرج از طریق مزایده بفروش می رسد، مزایده از قیمت ۱/۵00/000/000 
ریال شروع می شود و به هر شخص حقیقی و حقوقی که بالاترین قیمت را 
پیشنهاد نماید فروخته خواهد شد ده درصد وجه مزایده فی المجلس بصورت 
وجه نقد یا چک بانکی تضمینی از خریدار اخذ و الباقی ظرف یک ماه از وی 
وصول خواهد شد و پس از انجام مراحل قانونی و صدور حکم تملیک مورد مزایده 
بنام خریدار منتقل خواهد شد در صورتیکه در مهلت مقرر خریدار وجه مزایده را 
پرداخت ننماید سپرده وی پس از کسر هزینه های مزایده به نفع دولت ضبط و 
مزایده تجدید می گردد کلیه هزینه های نقل و انتقال به عهده محکوم علیه است 
و از محل فروش پرداخت خواهد شد طرفین می توانند ظرف یک هفته از تاریخ 
مزایده نسبت به نحوه انجام مزایده اعتراض نمایند که در این صورت تا رسیدگی به 
اعتراض از سوی دادگاه مورد مزایده به نام خریدار منتقل نخواهد شد ضمنا طالبین 
به شرکت در مزایده می توانند ظرف پنج روز قبل از مزایده با اطلاع این اجرا از مال 
مورد مزایده بازدید نمایند چنانچه روز مزایده مصادف با ایام تعطیل باشد روز بعد 

در همان ساعت و مکان برگزار خواهد شد.
آدرس ملک مورد مزایده: کرج حصارک بالا خیابان اسلامی خیابان شهید حجت 

حیدری ساسانی پلاک ۱66 مغازه خدمات برق اتومبیل رضا
مال مورد مزایده و بهای آن طبق نظر کارشناس بدین شرح است: ملک موصوف 
مغازه تجاری به مساحت تقریبی ۱۵ متر مربع واقع در طبقه همکف بوده که فاقد 
سند مالکیت بوده و بصورت قولنامه ای خرید و فروش می شود و تحت بهره 
برداری محکوم علیه بوده ملک موصوف دارای ارتفاع حدود ۴ متر، کف سازی 
سرامیک، پوشش دیوارها سرامیک، سقف گچ، درب شیشه میرال، کرکره فلزی، 

دارای انشعابات آب، برق و تلفن می باشد
نظریه کارشناسی: با عنایت به توضیحات ارائه شده ارزش روز شش دانگ این باب 
مغازه تجاری به صورت قولنامه ای و به نرخ پایه مزایده به مبلغ ۱/۵00/000/000 

ریال معادل یکصد و پنجاه میلیون تومان مورد ارزیابی و اعلام می گردد.
دادورز شعبه اول اجرای احکام مجتمع خانواده کرج

97/2۵۵1۵/ف

آگهی ابلاغ وقت رسیدگی 
آگهی ابلاغ وقت رسیدگی و دادخواست و ضمائم به آقای عباس بخشیانی

خواهان ها آقای سیف اله بخشیانی و خانم حلیمه سواری دادخواستی به طرفیت خوانده 
آقای عباس بخشیانی به خواسته دستور موقت مطرح که به این شعبه ارجاع و به شماره 
پرونده کلاسه 97099826۱2000۵20 شعبه 20 دادگاه عمومی حقوقی کرج ثبت 
و وقت رسیدگی مورخ ۱۳97/۱۱/27 ساعت ۱2:۳0 تعیین که حسب دستور دادگاه 
طبق موضوع ماده 7۳ قانون آئین دادرسی مدنی به علت مجهول المکان بودن خوانده 
و درخواست خواهان مراتب یک نوبت در یکی از جراید کثیر الانتشار آگهی می گردد 
تا خوانده ظرف یک ماه پس از تاریخ انتشار آگهی به دفتر دادگاه مراجعه و ضمن اعلام 
نشانی کامل خود، نسخه ثانی دادخواست و ضمائم را دریافت و در وقت مقرر فوق جهت 

رسیدگی در دادگاه حاضر گردد.
منشی دادگاه حقوقی شعبه 20 دادگاه عمومی حقوقی کرج - طاهره اکبرپور 

ملاسرائی
کرج-میدان نبوت-بلوار ملاصدرا-روبروی پارک نبوت-پلاک 120-12۴

97/2۵۵17/ف

کمیته های  اعضای  و  روسا  قانون،  طبق 
فدراسیون ها وکالت انجام نمی دهند که در 
موضوع  این  وضعیت  تعیین  کمیته  مورد 

صدق نمی کرد.
 به گزارش »دنیای هوادار«؛ پس از استعفای 
تعیین  کمیته  ریاست  از  احمدی  وثوق 
وضعیت فدراسیون فوتبال مسائل و ابهامات 
شاهد  و  شده  مطرح  مورد  این  در  زیادی 

سکوتی معنادار در این زمینه بوده ایم.
نظر  از  زمینه  این  در  که  مسائلی  از  یکی 
این است که  قانونی وجود دارد  حقوقی و 
کمیته های  در  دادگستری  وکلای  حضور 
فدراسیون ها باید با تودیع وکالت آنها صورت 
شهرداری ها،  در  که  وکلایی  یعنی  بگیرد. 

وزارتخانه ها و ... شاغل هستند برای کار در 
کمیته ها ابتدا باید وکالت نامه خود را تحویل 

و بعد مشغول کار شوند.
از طرفی دیگر رئیس کمیته و اعضای آن هم 
نباید وکالت کنند، چون این موضوع تعالی 
فساد را خیلی بالا می برد و در نهایت خواسته 
و ناخواسته فساد مالی و اداری رخ می دهد. 
در حال حاضر در برخی از کمیته های زیر 
مجموعه فدراسیون فوتبال مانند استیناف، 
انضباطی و اخلاق این موضوع رعایت شده 
و روسا و اعضای این کمیته ها وکالات انجام 
نمی دهند که در مورد کمیته تعیین وضعیت 

این موضوع صدق نمی کرد.
در  افتخاری  وکیلی  اگر  اساس  همین  بر 

دریافت  پولی  نباید  می کند  کار  کمیته ای 
ازای کار خود حقوق و  اگر هم در  و  کند 
پولی می گیرد باید وکالت نامه خود را تحویل 

دهد.
که  می رسد  نظر  به  موجود  شرایط  با 
هرچه  باید  فوتبال  فدراسیون  مسئولان 
زودتر بدنبال گزینه ای باشند که حائز این 

ریاست  بتواند  و  نبوده  مشکلات  و  شرایط 
کمیته تعیین وضعیت را در اختیار بگیرد. 
بی تردید حجم انبوه پرونده های اینچنینی 
برای  بلکه  باشگاه ها  برای  تنها  نه  می تواند 
نیز مشکل ساز شود و  بازیکنان و مربیان 
فدراسیون فوتبال باید هرچه زودتر در این 

خصوص اقدامات لازم را انجام دهد.

قانونی که منجر به استعفاء می شود؛

فساد در یک قدمی کمیته تعیین وضعیت

رونوشت آگهی حصر وراثت 
آقای کاظم فیروزیار دارای شناسنامه شماره ۵76 به شرح دادخواست به کلاسه 
97/۱2۴۴/8 از این شورا درخواست گواهی حصر وراثت نموده و چنین توضیح داده که 
شادروان حسین فیروزیار بشناسنامه شماره ۴۳۳ در تاریخ ۱۳9۱/۱0/۳ اقامتگاه دائمی 

خود بدرود زندگی گفته، ورثه حین الفوت آن مرحوم منحصر است به: 
۱-مهدی فیروزیار متولد ۱۳۴0  ش ش ۱77 فرزند حسین پسر متوفی   
2-حمید فیروزیار متولد ۱۳۴6  ش ش 6۴۴ فرزند حسین پسر متوفی   
۳-کاظم فیروزیار متولد ۱۳۴2  ش ش ۵76 فرزند حسین پسر متوفی   
۴-سعید فیروزیار متولد ۱۳۵9  ش ش ۳۳ فرزند حسین پسر متوفی   

۵- بتول امیرکمال متولد ۱۳2۴  ش ش ۱2 فرزند ابوالفتح   
اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور را در یک نوبت آگهی می نماید تا 
هرکسی اعتراضی دارد و یا وصیتنامه از متوفی نزد او باشد از تاریخ نشر نخستین اگهی 

ظرف یک ماه به شورا تقدیم دارد والا گواهی صادر خواهد شد٪م
97/2۵۵08/ف

رئیس شعبه شورای حل اختلاف کرج

رونوشت آگهی حصر وراثت 
خانم کلثوم میرزائی دارای شناسنامه شماره ۱7۳ به شرح دادخواست به کلاسه 
97/۱۱/2۱ از این شورا درخواست گواهی حصر وراثت نموده و چنین توضیح داده که 
شادروان رضاعلی مسلمی بشناسنامه شماره ۴ در تاریخ ۱۳97/7/۴ اقامتگاه دائمی خود 

بدرود زندگی گفته، ورثه حین الفوت آن مرحوم منحصر است به: 
۱-کلثوم میرزائی ت ت ۱۳۳7/۱0/9 ش ش ۱7۳ فرزند احمد زوجه متوفی  

2-محمد مسلمی ت ت ۱۳۵8/۱/۱ ش ش 2 فرزند رضاعلی پسر متوفی  
۳-حسین مسلمی ت ت ۱۳6۵/6/20 ش ش ۵2 فرزند رضاعلی پسر متوفی  

۴-فاطمه مسلمی ت ت ۱۳۵6/۱/28 ش ش 2۴۴۳ فرزند رضاعلی دختر متوفی  
۵-معصومه مسلمی ت ت ۱۳6۱/۳/۴ ش ش ۱۵8۳ فرزند رضاعلی دختر متوفی  

اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور را در یک نوبت آگهی می نماید تا 
هرکسی اعتراضی دارد و یا وصیتنامه از متوفی نزد او باشد از تاریخ نشر نخستین اگهی 

ظرف یک ماه به شورا تقدیم دارد والا گواهی صادر خواهد شد٪م
97/2۵۵09/ف

رئیش شعبه شورای حل اختلاف 

رونوشت آگهی حصر وراثت 
آقای هرمز اوچی اردبیلی دارای شناسنامه شماره ۱09 به شرح دادخواست به کلاسه 
970920/2/97 از این شورا درخواست گواهی حصر وراثت نموده و چنین توضیح داده 
که شادروان یونس اوجی اردبیلی بشناسنامه شماره ۵۴0۱8 در تاریخ ۱۳97/6/۱0 
اقامتگاه دائمی خود بدرود زندگی گفته، ورثه حین الفوت آن مرحوم منحصر است به: 

۱- هرمز اوچی اردبیلی ش ش ۱09 متولد ۱۳۳6 صادره از اردبیل نام پدر یونس نسبت فرزند 
2-ایرج اوجی اردبیلی ش ش ۵7۴ متولد ۱۳۴7 صادره از تهران نام پدر یونس نسبت فرزند 
۳-حبیب اوچی اردبیلی ش ش 666 متولد ۱۳۴۳ صادره از تهران نام پدر یونس نسبت فرزند 
۴-محمد اوجی اردبیلی ش ش ۱۳7۵ متولد ۱۳۵۵ صادره از تهران نام پدر یونس 

نسبت فرزند 
۵-پروین اوجی اردبیلی ش ش ۳88 متولد ۱۳۳7 صادره از اردبیل نام پدر یونس نسبت فرزند 
6-منیژه اوچی اردبیلی ش ش 8۴0606 متولد ۱۳۴0 صادره از اردبیل نام پدر 

یونس نسبت فرزند 
7- زیبا اوجی اردبیلی ش ش ۳۴2 متولد ۱۳۴2 صادره از تهران نام پدر یونس نسبت فرزند 
8- محدثه اوچی اردبیلی ش ش 6۵7 متولد ۱۳۴۵ صادره از تهران نام پدر یونس 

نسبت فرزند 
9- خدیجه زارع قربانی ش ش ۵2۴79 متولد ۱۳۱۴ صادره از اردبیل نام پدر 

حسنعلی نسبت همسر 
اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور را در یک نوبت آگهی می نماید تا 
هرکسی اعتراضی دارد و یا وصیتنامه از متوفی نزد او باشد از تاریخ نشر نخستین اگهی 

ظرف یک ماه به شورا تقدیم دارد والا گواهی صادر خواهد شد٪م 97/2۵۵10/ف
رئیس شعبه شورای حل اختلاف 2
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مهدی حسینی نسب، بازیکن سابق بهمن کرج که سابقه حضور در کادرفنی حمید استیلی را در کارنامه دارد، 
طی حکمی به عنوان عضو جدید کادرفنی گل ریحان معرفی شد تا کار خود را در کنار مجتبی حسینی دنبال 
کند. حسینی نسب سابقه کار در کادرفنی ملوان بندرانزلی و همچنین راه آهن را در لیگ برتر در کارنامه دارد.

دستیار جدید حسینی معرفی شد

هومن ناظمی
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دیدار برگشت فینال لیبرتادورس در مادرید
با تایید الخاندرو دومینگوئز، رئیس کونمبول، و موافقت باشگاه رئال مادرید اسپانیا، 

دیدار برگشت فینال کوپا لیبرتادورس در روز 9 دسامبر )۱8 آذر ماه( در ورزشگاه 
سانتیاگو برنابئو برگزار می شود. دیدار رفت به میزبانی بوکاجونیورز در لابومبونرا 

با تساوی 2-2 خاتمه یافت و اکنون ریورپلاته میزبان بازی برگشت است.

الکسیس سانچز ۶ هفته خانه نشین شد
ژوزه مورینیو در نشست خبری دیروز خودش اعلام کرد الکسیس سانچز که در 

این فصل در اکثر بازی ها نیمکت نشین بوده و شایعات زیادی در مورد احتمال 
جدایی اش از منچستریونایتد در ژانویه وجود دارد در تمرینات دچار مصدومیت 

همسترینگ شده و 6 هفته دور از میادین خواهد بود.

رئال مادرید در آستانه جذب پدیده اسپانیایی منچسترسیتی
رئال مادرید قصد به خدمت گرفتن بازیکن جوان منچسترسیتی را دارد. براهیم 

دیاز ۱9 ساله که برای باشگاه منچسترسیتی بازی می کند بنا بر ادعای مارکا قصد 
تمدید قرارداد خود با این تیم را ندارد و می خواهد پیشنهاد رئال مادرید را قبول 

کند. قرارداد فعلی دیاز با سیتی تا پایان فصل اعتبار دارد.

مسی رکورددار بیشترین گل زده برای یک باشگاه
لیونل مسی با گلی که در دیدار برگشت بارسلونا و آیندهوون در لیگ قهرمانان 

اروپا به ثمر رساند با عبور از کریستیانو رونالدو صاحب رکورد بیشترین گل زده برای 
یک باشگاه در تاریخ لیگ قهرمانان اروپا شد. رائول گونزالس و کریم بنزما دو بازیکن 

سابق و فعلی رئال مادرید در جایگاه بعدی قرار گرفته اند.

علاقه اورتون به جذب اندومبله
اورتون در این لحظه جدی ترین مشتری تانگوی اندومبله، هافبک دفاعی 2۱ ساله 

المپیک لیون است. لیون قیمت این بازیکن را 70 میلیون یورو اعلام کرده و اگر اورتون 
نهایتا موفق به خرید این استعداد فرانسوی شود، بعید است بتواند آندره گومز را نیز 

خریداری کند. بنابراین سرنوشت هافبک بارسلونا به وضعیت اندومبله بستگی دارد.

آرتورو ویدال مشکلی برای همراهی بارسلونا ندارد
مصدومیت ویدال جدی نیست و بارسلونا نیز به همین خاطر از منتشر کردن 

بیانیه  ای در این باره خودداری کرده است. بعید نیست برای رعایت جنبه احتیاط 
ویدال در تمرین امروز هم شرکت نکند اما این بازیکن هیچ مشکلی برای بازی 

یکشنبه مقابل ویارئال ندارد و حضورش در لیست تیم قطعی است.

کوتاه از فوتبال ایران و جهان
بعضی ها داغشو دوست دارن 

اسکالونی سرمربی دائمی آرژانتین می شود
رئیس فدراسیون آرژانتین اعلام کرده اسکالونی به عنوان سرمربی دائمی تیم ملی این 

کشور انتخاب خواهد شد. اسکالونی به طور موقت هدایت آرژانتین را بر عهده گرفته بود 
و آرژانتین تحت هدایت اسکالونی در 6 بازی دوستانه خود پس از جام جهانی توانسته 

۴ پیروزی، یک تساوی و یک شکست مقابل برزیل را ثبت کند.  

تمدید یک ساله قرارداد دخیا با منچستریونایتد
قرارداد دروازه بان اسپانیایی منچستریونایتد برای یک سال تمدید شد. باشگاه 

منچستریونایتد با استفاده از یکی از بندهای قرارداد خود با داوید دخیا توانسته 
قرارداد این بازیکن را برای یک سال دیگر تمدید کند. این مسئله تنها به یونایتد 

کمک می کند تا مانع از مذاکره دخیا با دیگر باشگاه ها از ماه ژانویه شود.

در پیام حمیدرضا گرشاسبی که پس از بازی مقابل 
و  سرخپوشان  به  خطاب  شد،  صادر  سازی  ماشین 

هواداران آمده است؛
بازیکنان  فنی،  کادر  اعضای  شما  شرف  به  »درود 
ها،  با همه دشواری ها، محرومیت  که  تیم  عوامل  و 
تنگناها و آسیب دیدگی ها همچنان دست از مبارزه 
برای سربلندی پرسپولیس و نبرد جانانه برای کسب 
پیروزی نمی کشید. شما این بار هم در میان نداشته 
ها با بزرگترین داشته خود که همانا غیرت و اراده و 
درایت پرسپولیسی بود، چرخ روزگار را به کُرنش برابر 

خود وا داشتید.
شما امروز در حالی که پیش از هر زمامی از نفرات 
ذخیره بهره می گرفتید از نام و جایگاه بلند و بزرگ 

پرسپولیس، دفاع کردید. جوان های پرسپولیس نشان 
دادند که چون بزرگان آماده اند تا جانفشانی کنند و 
پیروزی شگفت انگیز تان ، پیش از گل پیروزی، هنگامی 
به نمایش درآمد که وحدت و مودت الهام بخش شما 
برای رسیدن به هدفی که داشتید هر قلبی را تسخیر 

می کرد و هر زبانی را به تحسین وا می داشت. 
امروز در میان نمایش احساس برانگیزتان، صد افسوس 
بر ما بود از اینکه علیرضا بیرانوند عزیز با چنین افتخار 
از  پرسپولیس، آسیا و جام جهانی،  آفرینی هایی در 
هر  می شود،  گذاشته  کنار  آسیا  برترین های  کورس 
چند او مدال افتخار خود را از فوتبال و هواداران خواهد 
گرفت هنگامی که در آینده ها نام و نشانش در ایران و 

آسیا زبانزد تر از برترین بازیکن آسیا خواهد بود.

من یک بار دیگر از همه عوامل تیم و همکارانم در 
باشگاه پرسپولیس تشکر می کنم. قدردانی از آن ها و 
از هواداران عزیز که در هر شرایطی از گرمای سوزان تا 
سوز سرما ، در زیر باران و برف تا زیر آفتاب داغ، در 

اقصی نقاط کشور و آسیا همپا و یاور تیم محبوبشان 
بودند و تیم را تنها نگذاشتند پایانی ندارد.

به احترام همه شما اعضای تیم و هواداران ، می ایستیم 
و سر تعظیم فرود می آوریم.«

پیام گرشاسبی خطاب به پرسپولیسی ها؛

درود به شرافتتان

مرتضی پورعلی گنجی در مورد بازی با ونزوئلا و شرایط 
از  برای یک سری  ونزوئلا  با  تیم ملی گفت: »بازی 
جوانان بسیار خوب بود البته بازیکنان ما هم بازی خوبی 
به نمایش گذاشتند. شرایط تیم ملی برای بازی کردن 
با تیم های بزرگ مهیا نیست  و بازی با تیم های مطرح 
هزینه های بالایی می خواهد. تیم ونزوئلا تیم چغر و 
خوبی نشان داد و جدا از نتیجه موقعیت های زیادی را 
بازیکنان ما از دست دادند. البته این دیدار محک خوبی 
برای تیم ما بود و بازی مناسبی برای آماده سازی در 

جام ملت ها به حساب می آمد.

اگر همه بازیکن ها در اردوی آخر حضور داشته باشند 
و مصدوم نشوند و بتوانندبه یکدیگر کمک کنند، تیم 
خوبی را در این مسابقات خواهیم داشت. به هر حال 
همه تیم های این قاره در تلاش هستند تا خود را آماده 
کنند و دولت آن ها نیز در این راه به آن ها کمک خواهد 
کرد. تیم ما نیز باید حمایت شود. از آقای روحانی بعنوان 
رییس جمهور درخواست دارم، وزیر ورزش، فدراسیون 
فوتبال و سایر افرادی که از مدیران ارشد نظام هستند 
ان شاءلله به تیم ملی کمک کنند زیرا این تیم آبروی 
ایران است و مردم دل خوشی شان این فوتبال است. در 

جام جهانی چه می باختیم و چه می بردیم، بازیکنان 
مردم خوشحال می شدند. به هر حال باید خیلی خوب 
کار کنیم تا آبرو و غیرت این مملکت را حفظ کنیم. باید 
برای ایران بجنگیم تا مایه دل خوشی مردم را ایجاد کنیم. 
این تیم اگر حمایت شود، بازیکن ها انگیزه می گیرند و با 
خود می گویند که حداقل کسانی هستند که به فکر ما 
هستند. این روال ادامه داشته باشد، دل مردم هم شاد 
می شود. ما در زمین تلاش مان را می کنیم تا نتیجه خوب 
بگیریم و امیدواریم کسانی هم که کاری از دست شان 

برمی آیند، کاری برای تیم ملی انجام دهند.«

درخواست پورعلی گنجی از رئیس جمهور و وزیر ورزش

پرویز مظلومی با ابراز خرسندی از برد استقلال برابر 
صنعت نفت آبادان گفت: بازی خوبی را از استقلال 
شاهد بودیم و این تیم در دفاع و حمله روز خوبی 
را پشت سر گذاشت. استقلال تمامی نفرات کلیدی 
هافبک ها  نقش  و  انداخت  کار  از  را  نفت  صنعت 
هم در این زمینه بسیار مهم بود. این برد شرایط 
استقلال را بهتر کرد و استقلال با ادامه این روند 
زیادی  زمان  هنوز  برسد.  به صدر جدول  می تواند 
یکی از  تا پایان لیگ باقی مانده و استقلال قطعاً 
مدعیان جدی قهرمانی است، البته استقلال در هر 

فصل مدعی قهرمانی است.

سخنگوی کمیته فنی باشگاه استقلال در ادامه افزود: 
کریمی،  شجاعیان،  مثل  بازیکنانی  شدن  اضافه  با 
منتظری و آقاخان شرایط استقلال بهتر خواهد شد. 
تیم ما در لیگ برتر با این نفرات مشکلی ندارد، ولی 
برای بازی های لیگ قهرمانان آسیا باید تقویت شویم 
و شفر هم به خوبی این موضوع را می داند. شفر قطعاً 
لیست ورودی و خروجی خودش را به باشگاه خواهد 
داد و کمیته فنی هم نظرش را در مورد بازیکنان مورد 

نظر شفر خواهد داد.
وی در واکنش به شایعه اختلاف شفر با کمیته فنی 
تصریح کرد: هیچ چالشی بین کمیته فنی و شفر 

وجود ندارد و حتی شفر در این زمینه هم صحبت 
کرد. کمیته فنی بازوی باشگاه و تیم است و ما فقط 
قصد کمک به استقلال را داریم. در بحث اضافه شدن 
بازیکن و مربی هم فقط نظرمان را می دهیم و قصد 
دخالت در تصمیمات شفر را نداریم. اگر شفر روی 
بازیکن خاصی نظر داشته باشد، ما هم نظرمان را 
می گوییم. من معتقدم که دیگر نباید اجازه دهیم هر 
بازیکنی به استقلال بیاید، این درست نیست که برای 
یک بازیکن هزینه میلیاردی شود، ولی روی نیمکت 
بنشیند. استقلال بازیکنی می خواهد که بتواند به تیم 

کمک کند.

پرویز مظلومی:

درست نیست برای بازیکنی هزینه میلیاردی شود اما روی نیمکت بنشیند

مزایده فقط برای سرگرم سازی؟!
درست دو سال پیش بود که »محمد دادکان« 
در مصاحبه ای جنجالی به صراحت اعلام کرد 
که تمام این مزایده ها و جلسات خصوصی سازی 
کردن  سرگرم  برای  است  بزرگ  بازی  یک  و... 
مردم. اظهار نظر قابل تامل وی این بود که:» این 
واگذاری هیچ گاه انجام نخواهد شد و همه این 
مزایده ها برای سرگرمی مردم است. کسانی که 
در فرابورس و سازمان های مربوط به این واگذاری 
کار می کنند هم می دانند که این کار انجام نخواهد 
شد و هدف از آن صرفاً سرگرم کردن مردم و 
و حبوبات  قیمت گوشت، مرغ  فراموش کردن 

است.«
فارغ از تایید یا رد سخنان محمد دادکان، نمی 
توان این رویکرد را نادیده گرفت چرا که دلایل 
و مدارک قابل توجهی وجود دارند مبنی بر اینکه 
واقعا ممکن است خصوصی سازی یک بازی بزرگ 
باشد. وگرنه چه دلیلی دارد، هر سال در یک برهه 
زمانی مشخص تیترهای خصوصی سازی این دو 
باشگاه ردیف می شوند و مسئول پشت مسئول 
پایان  تا  باشگاه  این دو  مصاحبه می کنند که 

امسال به بخش خصوصی واگذار می شوند.

سال 93 اولین وعده پایان کار!
در همین ماه های آذر و دی سال ۱۳9۳ بود 

که رئیس وقت سازمان خصوصی سازی یعنی 
»میر علی اشرف عبدالله پوری حسینی« با قدرت 
اعلام کرد که »حتما« در آن  تمام  و صراحت 
سال این دو باشگاه خصوصی خواهند شد. وی 
سخن از »مصوبات« هیئت واگذاری و... به میان 
آورد و خصوصی شدن این دو باشگاه رو به دلیل 
اجرای مصوبه »صد در صد« خواند. اما پس چه 
شد؟ چرا پس از گذشت چهار سال، آن مصوبه 
و خیلی مصوبه های دیگر که به تایید مجلس 
و... هم رسیدند، هیچ گاه عملی نمی شوند؟ مگر 
اولین وظیفه مجریان قانون، اجرای آن نیست؟ 
پس مشکل کجاست؟ آیا مشکلات را خودمان می 
تراشیم یا هیچ نهادی حاضر به خریداری این دو 

باشگاه پر طرفدار نیست؟

دلایل احتمالی؛
از سود دهی تا ساز و کار غلط!

دو  فروش  قیمت  نظامی«،  »مازیار  توئیتی  در 
باشگاه پرسپولیس و استقلال را حدود پانصد 
کل  به  که  قیمتی  کرد.  اعلام  تومان  میلیارد 
یا فاقد  از سر آدم می پراند. بحث ارزش  برق 
به  قیمت  این  با  ها  باشگاه  این  بودن  ارزش 
دخل  خواندن  بحث  نیست،  مطرح  وجه  هیچ 
و خرج نهادی است که بخواهد این دو باشگاه 
آبی  سرخ  که  است  درست  کند.  خریداری  را 

های پایتخت طرفداران پرشماری دارند و بحث 
زیادی  تواند کمک بسیار  »اسپانسرینگ« می 
در درآمد زایی این باشگاه ها بکند، اما فراموش 
ترین  بدهکار  از  دوتا  درباره  داریم  که  نکنیم 
باشگاه های فوتبال آسیا صحبت می کنیم که 
در تمام این سال ها، هرکس آمده فقط بدهی ها 

را تلمبار کرده است.
از طرفی، در فوتبال ما بخش اعظمی از درآمدزایی 
رسما نادیده گرفته شده است. »حق پخش« بازی 
فروش  فروشی،  بلیت  زمین،  کنار  تبلیغات  ها، 
پیراهن های باشگاه و... از مجموعه عواملی است 
در دنیا که برای باشگاه درآمد مناسی به همراه 
دارند اما در ایران هیچ کدام از این ها در جیب 
باشگاه نمی رود و به هیچ وجه در آمد باشگاه ها 
مشخص نیست که از چه راهی به دست می آید 

و در چه راهی خرج می شود. 
وقتی شرایط فوتبال ایران به گونه ای است که 
همه چیز »دولتی« است، عملا صحبت کردن 
شوخی  باشگاه  یک  سازی  خصوصی  راجب 
است. باشگاهی که از خود استادیوم ندارد، پخش 
تلویزیونی اش دست دولت است، تمام اسپانسر 
هایش دولتی هستند و... چگونه می تواند یک 
شبه ره صد ساله خصوصی شدن را طی کند؟ 
وقتی شرایط این مهم مهیا نباشد، تقریبا واگذاری 

به بخش خصوصی غیر ممکن است.

راه حل چیست؟
خصوصی سازی باید تدریجی اتفاق بیفتد. اگر 
با مزایده و پرداخت هزینه هنگفت  قرار باشد 
به  شبه  یک  باشگاه  دو  این  میلیاردی،  پانصد 
بخش خصوصی واگذار شوند، از همین جا به 
دو  این  سرنوشت  که  کنم  می  اعلام  صراحت 
از  باید پس  و  نابودی است  به  باشگاه محکوم 
خصوصی سازی به این شکل، هر لحظه منتظر 
فروش دوباره و دوباره و دوباره آن باشیم تا در 
نهایت این باشگاه ها به یک منبع بی نهایت مالی 
را  سرمایه  بازگشت  قصد  گاه  هیچ  که  برسند 
نداشته باشد! فوتبال در تمام دنیا یک »صنعت« 
دیگری،  تجارت  هر  مانند  است.  »تجارت«  و 
شخص یا نهادی که پول می گذارد، انتظار دارد 

که سرمایه اش برگردد. 
در ایران، خصوصی سازی این دو باشگاه بیشتر 
شبیه آن است که دولت بخواهد خرج های سر 
به فلک کشیده سرخ آبی ها را از سر خود باز کند 
وگرنه در تمام این سال ها با تصمیمات اشتباهی 
که گرفته است، چیزی جز بدهی روی دست آن 
ها نمانده است و نهاد بعدی که باشگاه ها را به 
دست بگیرد، بعد از آن پانصد میلیارد باید فکری 
به حال بدهی ها بکند. و از آن جایی که دولت 
قاعدتا حاضر نیست که هیچ یک از اموالش را 
)مثل استادیوم، صدا و سیما و...( را هم در اختیار 

بگذارد،  استقلال خصوصی شده  و  پرسپولیس 
شکست  پیش  از  عملا  سازی  پروژه خصوصی 

خورده است.

کلام آخر
اولین شروط فراهم شدن شرایط، خصوصی شدن 
»خود فوتبال« است. تا وقتی چشم فدراسیون 
فوتبال به دستان و جیب دولت است، با خصوصی 
شدن پرسپولیس و استقلال تنها صورت مساله 
پاک می شود وگرنه اصل ماجرا همچنان باقی 
است. دو آینده بیشتر برای شرایط فعلی بیشتر 
قابل پیش بینی نیست؛ اول آن که پرسپولیس 
و استقلال باز هم خصوصی نخواهند شد و اوضاع 
به همین منوال ادامه خواهد داشت و باز هم این 
وزارت ورزش خواهد بود که تصمیم گیری های 

کلان دو باشگاه را بر عهده خواهد داشت.
دوم این که این دو باشگاه روی کاغذ »خصوصی« 
می شوند و چند سالی جلو می روند و دوباره به 
خانه اول خود یعنی »دولت« بر می گردند و خود 
را وبال مملکت می کنند. در شرایط فعلی و با 
عدم آمادگی، خصوصی شدن این دو باشگاه هیچ 
را دوا نمی کند و احتمالا خود مدیران  دردی 
دولتی هم این را به خوبی می دانند. خدا را چه 
دیدید؟ شاید واقعا به قول محمد دادکان، تمام این 

ادعاها یک بازی است...

بوکا جونیورز یا ریورپلاته؛ 

وقتی »فوتبال«، مرگ و زندگی می شود
است  ممکن  دنیا،  تمام  در 
این  و  بیفتد  اتفاق  »جنگ« 
ای  مساله  متاسفانه  پدیده 
تاریخ  طول  در  ناپذیر  اجتناب 
بوده و انسان، از زمان بشر اولیه 
تا همین چند سال اخیر، با این 
نرم  پنجه  و  دست  شوم  اتفاق 
کرده است. اما مسئله ای که وجود دارد این است که جنگ 
قرار است در کشوری جنگ  اگر  نمی شود.  برپا  دلیل  بی 
داخلی اتفاق بیفتد و شهرهایی را به آشوب بکشاند، قطعا 
دلایل اقتصادی، سیاسی، انسانی و... در ایجاد جنگ دخیل 
بوده اند. اما در آرژآنتین ظاهرا ماجرا تفاوت دارد و دلایل 
پیش،  ها  اگر دهه  اند.  کرده  پیدا  دیگری  و شمایل  شکل 
آرژانتین درگیر ماجرای »جزایر فارکلند« بود و مردم این 
کشور وقتی اسم جنگ می آمد، درگیری های آن منطقه را 
به خاطر می آوردند، حالا ظاهرا در تازه ترین جنگ هایشان 
بر سر پدیده عجیب غریبی مثل »فوتبال« علیه یک دیگر 

برخواسته اند و به قول معروف روی هم تیغ کشیدند!
حال و روز امروز چند روز اخیر »بوینس آیرس« آرژانتین، هیچ 
شباهتی به یک شهر مدرن در دنیا ندارد. آدم ها حاضرند بر سر 
فوتبال یکدیگر را نابود کنند و سر روی تن یکدیگر باقی نگذارند. 
فوتبال بدون شک »مرگ و زندگی« نیست اما ظاهرا در آرژانتین 
معادلات مرگ و زندگی کمی فرق می کند. یا طرفدار »ریور 
پلاته« هستی و اطراف استادیوم »ال مونومنتال« در امان می 
مانی و یا از بخت بدت طرفدار »بوکا جونیورز« هستی و قرار 
نیست سالم از خیابان های منتهی به ال مونو خارج شوی. توضیح 
این مساله ساده است اما باور بفرمائید اوضاع بسیار پیچیده تر از 

این صحبت هاست.
قرار بود هفته گذشته دیدار برگشت فینال »لیبرتادورس« میان دو 
تیم پر طرفدار ریور پلاته و بوکا جونیورز در ورزشگاه خانگی ریور 
پلاته برگزار شود. دو تیمی که دیدار هایشان در لیگ آرژآنتین 
به طور معمولی جنجال و حساسیت های بالایی دارد و به »سوپر 
کلاسیکو« مشهور است. حالا تصور کنید که این دو تیم، باید در 
فینال مهم ترین تورنمنت آمریکای جنوبی برای اولین بار در تاریخ 
این مسابقات به میدان بروند. انتظار دارید نتیجه آن چه چیزی 
جز جنگ باشد؟ باور کنید یا نه، هفته گذشته سه روز پیاپی در 
بوینس آیرس درگیری خیابانی میان هواداران این دو تیم برقرار 
بود و زخمی های قابل توجهی از این درگیری برجای ماند. اتفاقی 
که حاصل آن، لغو سه باره مسابقه بود و در نهایت موکول شدن 

دیدار به »زمان« و البته »مکان« دیگر.
صحبت از برگزاری مسابقه در »مادرید« و... می شود اما شور و 
هیجانی که هفته گذشته از »اولتراها«ی دو تیم دیدیم، بعید می 

دانم در هر نقطه دنیا که بازی برگزار شود، فروکش کند.

حرف آخر

قصه تکراری مزایده و خصوصی سازی دو باشگاه »استقلال« و »پرسپولیس« 
تهران پس از نقطه ای که سال گذشته بر خط پایانی آن گذشته و پرونده اش 
بسته شد، ظاهرا دوباره فصل جدیدش آغاز شده است و همان جمله های معروف 
و همیشگی از زبان مدیران و مسئولان خارج می شود؛ »پرسپولیس و استقلال تا 
پایان امسال خصوصی خواهند شد!«. جمله جذابی که به نظر من یکی دیگر مزه 
خود را از دست داده و سال های اول جذابیت بیشتری داشت، اما مدیران کماکان 
به عنوان یک وعده تشکیلاتی و سازمانی آن را بیان می کنند و در هر مصاحبه ای 
مانند یک وعده روتین بر زبان می آورند. وقتی برنامه های وزرا را در هنگام گرفتن رای اعتماد از مجلس 
مرور می کنیم، یک اصل ثابت در همه آن ها به چشم می خورد و آن هم خصوصی سازی این دو باشگاه 
است. اتفاقی که به رغم علاقه همگانی و وعده های پیاپی، تاکنون نه تنها عملی نشده ، بلکه از شواهد 
پیداست که در تمام این سال ها بازی خورده ایم و هیچ عزم جدی و قابل اتکایی در کار نبوده و ماجرا به 

بهانه های واهی مانند »شفاف سازی« و... مانند آب خوردن جمع شده است.
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   محمدحسین سیفی

»دنیای هوادار« از آخرین وضعیت واگذاری پرسپولیس و استقلال گزارش می دهد؛

سرخابی ها خصوصی نمی شوند! 


